

မိတ်ဆွေစစ် လေးမျိုး

- * မိမိအား ကျေးဇူးပြုသူ မိတ်ဆွေစစ်၊
- * ချမ်းသာဆင်းရဲ အတူဖြစ်သူ မိတ်ဆွေစစ်၊
- * အကျိုးစီးပွားကို ညွှန်ပြတတ်သော ဆရာနှင့်တူသူ မိတ်ဆွေစစ်၊
- * ညှာညှာတာတာ စောင့်ရှောက်တတ်သူ မိတ်ဆွေစစ်။

မူဆယ်ဒေသအပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်သည် တရုတ်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ ကမ်းကျိရွန်း ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံပြည်သူများ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုပိုမိုရရှိရေး၊ မူဆယ်ဒေသအပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အသင်းအနေဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး၊ အခြေခံ အဆောက်အအုံများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို ရင်းနှီး ပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်၊ ဒေါက်တာ သန်းအောင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး တရုတ်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ မြန်မာ-တရုတ်ချစ်ကြည်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်ဝင်း အောင်နှင့် အတွင်းရေးမှူး ဦးမျိုးအောင်တို့လည်း တက်ရောက်သည်။

(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် တရုတ်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ ကမ်းကျိရွန်းအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက် စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တစ်လင်တစ်မယားစနစ် ကျင့်သုံးခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်း

စာ » ၁၅

အောင်မြင်ကျော်ကြားခဲ့သည့် အနုပညာရှင်ကြီးများ၏ “နေမဝင်အလှပများ” တီပွီအစီအစဉ်ထုတ်လွှင့်မည်



သတင်းဆောင်းပါး - တင်မောင်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)
ဓာတ်ပုံ - Laurel Art Academy

ကမ္ဘာမြေပေါ်တွင် ရှိသည့် ကျွန်ုပ်တို့လူသားများ အပါအဝင် သက်ရှိသတ္တဝါတိုင်းသည် စတင် မွေးဖွားပြီးသည်နှင့် တစ်နေ့နေ့ တစ်ချိန်ချိန်တွင် မလွဲမသွေကြုံတွေ့ရ မည်က ဇရာဆိုသည့်အိုမင်းရင့်ရော် ထိုင်း၊ ခါးကကိုင်းဆိုသည့် အသက် ၇၀၊ ၈၀ ကျော်အရွယ် ရောက်လာ သည့်အချိန်လေးကို ဘဝ၏နေဝင် ချိန်ဟုခေါ်လျှင် မှားနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။ လူတိုင်းလူတိုင်းသည် နယ်ပယ်စုံ၊ ကဏ္ဍစုံတွေ့ကနေပြီး ဘဝမျိုးစုံကို ဘဝ၏ နေမဝင်ခင်အချိန်လေးမတိုင်မီ တွင် ဖြတ်သန်းလျှောက်လှမ်းသက်ဝင် လှုပ်ရှားပြီး အသက်အရွယ်ကြီးရင့်လာ ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနုပညာကဏ္ဍ နယ်ပယ်တွင်ရှိသည့် ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ မျက်စိကမိုင်းနားက ထိုင်း၊ ခါးကကိုင်းဆိုသည့် အသက် ၇၀၊ ၈၀ ကျော်အရွယ် ရောက်လာ သည့်အချိန်လေးကို ဘဝ၏နေဝင် ချိန်ဟုခေါ်လျှင် မှားနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။ လူတိုင်းလူတိုင်းသည် နယ်ပယ်စုံ၊ ကဏ္ဍစုံတွေ့ကနေပြီး ဘဝမျိုးစုံကို ဘဝ၏ နေမဝင်ခင်အချိန်လေးမတိုင်မီ တွင် ဖြတ်သန်းလျှောက်လှမ်းသက်ဝင် လှုပ်ရှားပြီး အသက်အရွယ်ကြီးရင့်လာ ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနုပညာကဏ္ဍ နယ်ပယ်တွင်ရှိသည့် ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ မျက်စိကမိုင်းနားက ထိုင်း၊ ခါးကကိုင်းဆိုသည့် အသက် ၇၀၊ ၈၀ ကျော်အရွယ် ရောက်လာ သည့်အချိန်လေးကို ဘဝ၏နေဝင် ချိန်ဟုခေါ်လျှင် မှားနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။ လူတိုင်းလူတိုင်းသည် နယ်ပယ်စုံ၊ ကဏ္ဍစုံတွေ့ကနေပြီး ဘဝမျိုးစုံကို

ယနေ့
» မာတိကာ

ဂျပန်က ဟာရာဘူဆာ -၂
အာကာသယာဉ်လွှတ်တင်

စာ » ၄

မြန်မာ့ဆန်
အရည်အသွေးမြင့်မားရေး
ဂျပန်ပညာရှင်များကူညီ

စာ » ၁၂

ကြော်ငြာအချုပ်ပို
ရှစ်မျက်နှာပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း
သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို
ရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

“သင့်အနာဂတ်လုံခြုံစိတ်ချဖို့ Future Auto မှာ ကား ဝယ် ဖို့”

- ❖ အမြတ်ကို ပမာနမထား အရည်အသွေးနှင့် ရောင်းအားကိုသာ အဓိကထားသည့် တစ်ခုတည်းသော ကားအရောင်းပြခန်း။
- ❖ ကားများကို နိုင်ငံတကာအဆင့်ပို (၆)လအာမခံပစ္စည်းနှင့် လက်ခံဖိုးအခမဲ့ ပြင်ဆင်ပေးသည့် တစ်ခုတည်းသော ကားအရောင်းပြခန်း။
- ❖ အရည်အသွေးမြင့်ကားအရေအတွက် အများဆုံး ဝန်ဆောင်မှုအကောင်းဆုံး ကားအရောင်းပြခန်း။

Show Room(1) - အမှတ်(၁၄၀) တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ကုက္ကိုင်းမိပျိုအနီး၊ လန်ဒန်မြို့နယ်၊ Ph: 01-400785, 09-254342575, 09-5147128
 Show Room(2) - သစ္စာလမ်းမကြီး၊ လှိုင်ရွှေမှတ်တိုင်အနီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ Ph: 09-254346475, 01-8500492
 Show Room(3) - အမှတ်(၂၂၆) တီ၊ အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (ဘာတာမှတ်တိုင်နှင့်အုတ်ကုန်းမှတ်တိုင်ကြား)၊ Ph: 09-254342979
 Mandalay - အမှတ်(၄၀၃) (၆၂)လမ်း၊ (၃၅ - ၃၆)လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့ Ph: 09-795594006, 09-795594008

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဇာနည်

မီးခိုးမထွက်သောစီးပွားရေး

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံသို့ ခရီးသွားစဉ်သည် အများအပြား လာရောက်လည်ပတ်ရာမှ ဒေါ်လာသန်းပေါင်းများစွာ ဝင်ငွေရရှိ သောလုပ်ငန်းကိုမီးခိုးမထွက်သောစီးပွားရေးဟုတင်စားခေါ်ဆိုလျက် ရှိပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသို့ နိုင်ငံခြားသားခရီးသည် ဝင်ရောက်မှုအခြေ အနေမှာ ၂၀၁၂ ခုနှစ်က ၁၀ ဒသမ ၀၆ သန်းကျော်ရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ၂ ဒသမ ၀၄ သန်း ဝင်ရောက်ခဲ့ပါသည်။

နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားစဉ်သည် ဝင်ရောက်မှုတိုးလာသည် နှင့်အမျှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍမှ နိုင်ငံခြားဝင်ငွေရရှိနိုင်မှု အခြေ အနေမှာလည်း ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၃၄ သန်း ရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၉၂၆ သန်းအထိ တိုးတက်ရရှိခဲ့ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသည်နှင့် အမျှ ဟိုတယ်လုပ်ငန်းသည်လည်း ဟန်ချက်ညီစွာ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ခဲ့ရာ ၂၀၁၂ ခုနှစ်က တစ်နိုင်ငံလုံး၌ ဟိုတယ်ပေါင်း ၇၈၇ လုံးနှင့် အခန်းပေါင်း ၂၈၂၉ ခန်းသာရှိခဲ့ရာမှ ယခုအခါ တစ်နိုင်ငံလုံး ဟိုတယ်အလုံးပေါင်း ၁၀၇၆ လုံးနှင့် အခန်းပေါင်း ၄၂၀၃၇ ခန်းအထိ တိုးတက်လာခဲ့ပါသည်။

ထို့အပြင် နိုင်ငံခြားသား ခရီးသွားစဉ်သည်များအား ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည့် လုပ်ငန်းအမျိုးအစားတစ်ခုဖြစ်သော ခရီး သွားလှည့်လည်ရေးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီများသည်လည်း ယခုအခါ နိုင်ငံခြားရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှု ကုမ္ပဏီတစ်ခု၊ ဖက်စ်ကုမ္ပဏီ ၃၁ ခုနှင့် ပြည်တွင်း လုပ်ငန်းရှင်ကုမ္ပဏီ ၁၅၅၅ ခု စုစုပေါင်း ၁၅၈၇ ခုအထိ တိုးတက်လာပြီဖြစ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းသတင်း

အခွန်ထမ်းပြည်သူများ ပေးဆောင်သင့်သော အခွန်အကောက်များကို ပေးဆောင်ရန်လို

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃
နိုင်ငံတော်စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု အရှိန်အဟုန်မြှင့်မား စေရန်အတွက် ဘဏ္ဍာရေး၊ ငွေရေး ကြေးရေးနှင့် အခွန်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်း တာဝန်များ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း များနှင့်အညီ တိကျစွာ ဆောင်ရွက်ရ မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု၊ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်းဆိုင်ရာ စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်း

လဲမှုနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ပြုပြင် ပြောင်းလဲမှုများကို ဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးကို အထောက်အကူပြုသည့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ၊ အခွန်အကောက်ဆိုင်ရာဥပဒေ၊ နည်း ဥပဒေပါရသင့်ရထိုက်သည့် အခွန် အရေးများကို အခွန်ထမ်းပြည်သူ များက ထဲထဲဝင်ဝင်လေ့လာပြီး ရလှူ ခံစားသွားကြရန်နှင့် အခွန်ထမ်း ပြည်သူများကလည်း ပေးဆောင်သင့်

ပေးဆောင်ထိုက်သော အခွန် အကောက်များကို ပေးဆောင်ကြရန် လိုအပ်ကြောင်းစသည်ဖြင့် နိုဝင် ဘာလ ၂၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲ တွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့၊ ပုလဲရတနာခန်းမ၌ မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ၊ မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက် အကူပြုကော်မတီများမှ ကော်မတီဝင် များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေး

အသင်းအဖွဲ့များ၊ မြို့မိ မြို့ဖများ၊ လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် တက်ရောက်အမှာ စကားပြောကြားသည်။



တွေ့ဆုံပွဲတွင် ပြည်တွင်းအခွန် များဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမင်းထွဋ်က အခွန်ဆိုင်ရာကိစ္စရပ် များ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်နေသည့် ကိစ္စရပ်များ၊ ပြည်တွင်းအခွန်များ ဦးစီးဌာနမှ ကောက်ခံလျက်ရှိသော ကုန်သွယ် လုပ်ငန်းခွန်၊ ဝင်ငွေခွန်၊ တံဆိပ်ခေါင်း ခွန်နှင့် အောင်ဘာလေသိန်းဆွဲခွန် များနှင့်ပတ်သက်သော ဥပဒေ၊ နည်း ဥပဒေများကိုလည်းကောင်း၊ အကောက် ခွန်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးထွန်းသိန်းက အကောက်ခွန်ဆိုင် ရာကိစ္စရပ်များ၊ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း ဆွေးနွေး ပြောကြားကြသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)

ပထမအကြိမ် ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းပေါင်းစုံအားကစားပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲနှင့် အထက်တန်းဆင့်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပိုလ်လှပွဲကျင်းပ

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၃
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကိုယ်ပိုင် ကျောင်းများ ပထမအကြိမ် ကျောင်း ပေါင်းစုံ အားကစားပြိုင်ပွဲဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၃၀ ရက် ညနေ ၃ နာရီက မန္တလေး ချမ်းမြသာ စည်မြို့နယ်ရှိ မန္တလေးသီရိ အဆင့်မြင့် အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဒုတိယဆုရ ပညာစံ အိမ်အသင်း၊ တတိယဆုရ မြတ်ပါရမီ၊ ကျောင်းအသင်းတို့ကို တိုင်းဒေသ ကြီး အားကစားနှင့် ကာယပညာ

ဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝေဇင်၊ ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဦးခင်မောင်ချိနှင့် ကိုယ်ပိုင်ကျောင်း တည်ထောင် အုပ်ချုပ်သူများက ဆုတံဆိပ်များ ချီးမြှင့်ပေးပြီး အလယ်တန်းအဆင့် ပထမဆုရ ပညာစံအိမ်ကိုယ်ပိုင် ကျောင်းအသင်းကို တိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ

စိုးမြင့်ထွန်းက ပထမတံဆိပ်စိုက်ဆု ချီးမြှင့်ပေးအပ်သည်။ တာဝန်ရှိသူများ က ဆုများချီးမြှင့်ပြီးနောက် အထက် တန်းအဆင့် ဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဗိုလ်စွဲခဲ့သည့် ဆရာမေအသင်း ကို တိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်က ပထမတံဆိပ် စိုက်ခိုင်းဆု ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တင်မောင် (မန္တလေး)

Advertisement for Y.E.S. International English Language Centre. It features a cartoon illustration of a man and a woman talking. The text includes the center's name, address (No. 100, 2nd Flr, 28th St, Upper, Pabedan Tsp), and a list of courses such as Basic Spoken English, Structure & Written Expression, and IELTS preparation.

CLAIMS DAY NOTICE
M.V SPRING SKY VOY:NO(42)
Consignees of cargo carried by M.V. SPRING SKY VOY: NO. (42) are here by notified that the vessel will arrive on about 6-12-14 and cargo will be discharged into the premises of Yangon port.
Damaged cargo will be surveyed daily from 08:00 AM to 11:20 AM and 12:00 NOON to 4:00 PM to claims day now declared as the third day after final discharge of cargo from the vessel.
No claims against this vessel will be admitted after the Claims Day.
မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါ ပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILLS OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
သင်္ဘောဆိုင်ကပ်မည့် အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက် မော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ဖုန်း- ၂၃၀၁၀၃၁၊ ၂၃၀၁၀၇၈၊
ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန
မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာထာပိုင်

Advertisement for Golden Star. It lists contact information for Golden Star, including phone numbers (09-41977, 09-41977) and an address (No. 100, 2nd Flr, 28th St, Upper, Pabedan Tsp).

Advertisement for Y.E.S. International English Language Centre. It lists various English courses and their schedules. Courses include Basic Spoken English, Structure & Written Expression, Basic Writing Course, Academic Preparation for IELTS, Academic Writing Course, IELTS (Test Format), IELTS (General), IELTS (Academic), and TOEFL. The center is located at No. 100, 2nd Flr, 28th St, Upper, Pabedan Tsp. Phone: 01-243950, 246910.

ပြည်တွင်းသတင်း

ကျေးရွာသစ်စီမံကိန်း ဖော်ဆောင်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအတွက် ဈေးကွက်ပန်တီးရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်သည် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာဂိုခွန်အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲတွင် ကျေးရွာသစ်စီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ နည်းပညာပေးပို့ရေး၊ လိုအပ်သောအခြေခံ အဆောက်အအုံများတည်ဆောက်ရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအတွက် ဈေးကွက်ဖန်တီးဖော်ဆောင်ရေးနှင့် အချိန်တိုအတွင်း လုပ်ငန်းများပြီးမြောက်အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းသို့တွေ့ဆုံရာတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဒေါက်တာကံဇော်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး ဧည့်သည်တော်နှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုရီးယားသံအမတ်ကြီး မစ္စတာအိဘတ်ဆွန်း တက်ရောက်သည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာဂိုခွန်အား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံရေးပါတီများအနေဖြင့် သတင်းအခြေအမြစ်များကို စိစစ်အတည်ပြု ပြောဆိုရန်နှင့် အခြားပုဂ္ဂိုလ်နှင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ အခွင့်အရေးနှင့် ဂုဏ်သိက္ခာကို အလေးထားရန်လို

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သတင်းထုတ်ပြန်ရေးအဖွဲ့ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်(၈/၂၀၁၄) ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၄ ရက် ၁၃၇၆ခု၊ နတ်တော်လဆန်း ၁၃ ရက် သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

၁။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂၅ ရက်နေ့တွင်ကျင်းပသည့် ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်(၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးက ပြည်ထောင်စု ကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁၀)မှ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်ထွန်းတင်သွင်းသည့် ခြောက်ပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် အရေးကြီးအဆိုကို အတည်ပြုခဲ့ပါသည်။

၂။ ယင်းအဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံရေးပါတီများအတွင်း၌ လည်းကောင်း၊ ပြည်သူများအတွင်း၌လည်းကောင်း ကွဲပြားခြားနားသည့် သဘောထားများကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားလျက်ရှိပြီး သတင်းမီဒီယာများကလည်း အဆိုပါဆွေးနွေး ပြောကြားချက်များကို ဖော်ပြလျက်ရှိပါသည်။

၃။ ဒီမိုကရေစီလူ့အဖွဲ့အစည်းအတွင်းတွင် ကွဲပြားခြားနားသည့် အမြင် သဘောထားများကိုထုတ်ဖော်ပြောကြားသည်မှာ ကြိုဆိုရမည့်အချက်ဖြစ်ပါ သည်။ သို့သော် နိုင်ငံရေးပါတီအချို့မှ တာဝန်ရှိသူများက ၎င်းတို့၏အမြင် သဘောထားများကိုထုတ်ဖော်ပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတပြောကြား ခြင်းမရှိသည့်စကားများကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြောကြားသကဲ့သို့လည်းကောင်း၊ ၎င်းတို့နှင့်ကွဲပြားခြားနားသည့် အမြင်ရှိသူများကို ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ ထိုးနှက် တိုက်ခိုက်ရာရောက်သည် စကားလုံးများကိုလည်းကောင်း သုံးစွဲလာသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။

၄။ ယနေ့အချိန်ကာလသည် အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်ရေး ကို တည်ဆောက်နေသည့် အချိန်ကာလဖြစ်သည့်အလျောက် နိုင်ငံရေးပါတီများ အနေဖြင့် သတင်းအခြေအမြစ်များကို စိစစ်အတည်ပြုပြီးမှ ပြောဆိုရန်နှင့် အခြားပုဂ္ဂိုလ်နှင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ အခွင့်အရေးနှင့်ဂုဏ်သိက္ခာကိုလည်း အလေးထားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

သတင်းထုတ်ပြန်ရေးအဖွဲ့

ဇီဝလက်နက်တားဆီးပိတ်ပင်ရေးစာချုပ်အဖွဲ့ဝင် မြန်မာနိုင်ငံဖြစ်လာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ အစည်းအဝေးတွင် ယနေ့ အတည်ပြု ကြေညာမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ဂျီနီဗာမြို့တွင် ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ ဇီဝ လက်နက်တားဆီးပိတ်ပင်ရေး စာချုပ် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ အစည်းအဝေး ပြုလုပ်သည်။

အစည်းအဝေးကာလအတွင်း နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းကျော်က မြန်မာနိုင်ငံမှ အတည်ပြုလက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် ဇီဝ လက်နက်တားဆီးပိတ်ပင်ရေးစာချုပ်အား ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ကုလသမဂ္ဂ အဆောက်အအုံရှိ အခန်းအမှတ် (၁၀) ၌ စာချုပ် ထိန်းသိမ်းသည့်နိုင်ငံများဖြစ်သော ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်း၊ ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်း၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကိုယ်စားလှယ်များထံသို့ ဇီဝလက်နက်တားဆီး ပိတ်ပင်ရေးစာချုပ်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ အစည်းအဝေး၏သဘာပတိဖြစ်သူ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ လက်နက်ဖျက်သိမ်းရေးဆိုင်ရာ အမြဲတမ်းကိုယ်စားလှယ်/ သံအမတ်ကြီး အုစ်ရှမစ်ဗီ၏ ရှေ့မှောက်၌ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ထိုသို့ပေးအပ်ရာတွင် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံကိုယ်စား ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့

ခေါင်းဆောင်နှင့် ရုရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန လက်နက်မပြန့်ပွားရေးနှင့် ထိန်းချုပ်ရေးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး မစ္စတာ မီးခေးလ် အရာနေ့ဘင်က လည်းကောင်း၊ ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်းနိုင်ငံ လက်နက်ဖျက်သိမ်းရေး ညီလာခံဆိုင်ရာ အမြဲတမ်းကိုယ်စားလှယ် သံအမတ်ကြီး မက်သရူးဂျော်လန် နှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကိုယ်စား အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု လက်နက်ဖျက်သိမ်းရေးညီလာခံဆိုင်ရာ အမြဲတမ်းကိုယ်စားလှယ် သံအမတ်ကြီး ရောဘတ်ဂျွန်တို့က လက်ခံခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဂျီနီဗာမြို့၊ မြန်မာအဖွဲ့ရုံးမှ အမြဲတမ်း ကိုယ်စားလှယ်၊ ဒုတိယအမြဲတမ်းကိုယ်စားလှယ်နှင့် အရာထမ်းများ၊ ကုလ သမဂ္ဂဇီဝလက်နက်တားဆီးပိတ်ပင်ရေးစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်မှု အကူအညီပေးရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများလည်း တက်ရောက်ခဲ့သည်။

ဇီဝလက်နက် တားဆီးပိတ်ပင်ရေးစာချုပ်သို့ မြန်မာနိုင်ငံအဖွဲ့ဝင် ဖြစ်လာပြီဖြစ်ကြောင်းကို ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်(ယနေ့)တွင် ဇီဝလက်နက် တားဆီးပိတ်ပင်ရေး စာချုပ်အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများအစည်းအဝေးက အတည်ပြု ကြေညာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု အရည်အချင်းစစ်စစ်မေးပွဲ လာရောက်ပြေဆိုသူများ နယ်ခရီးစရိတ်ရှိလျှင် အသွားအပြန် ခရီးစရိတ်ထုတ်ပေးမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု အရည်အချင်းစစ်စစ်မေးပွဲကို နယ်မှလာရောက်ပြေဆိုသူများအနေဖြင့် မိမိပြေဆိုသောစာစစ်ဌာနတည်ရှိရာ တက္ကသိုလ်၏ငွေစာရင်းဌာနတွင် မိမိအမှန်တကယ် စီးနင်းလိုက်ပါခဲ့သော ယာဉ်စီးလက်မှတ်မူရင်းကို တင်ပြပေးအပ်လျက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမူရင်းပြသကာ ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ အသွားအပြန်ယာဉ်စီးခကို လျှောက်ထားထုတ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် ဖြစ်နိုင်သမျှ အမြန်ဆုံး ပြန်လည် ထုတ်ပေးရန်စီစဉ်ထားရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မိုးလေဝသ အခြေအနေ

နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေး မြို့တို့ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ အများအားဖြင့် သာယာမည်။

ရန်ကုန်မြို့နှင့် အနီး တစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ် အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။

(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခမ်းအနားနှင့် ပိုလ်ဂူခံအခမ်းအနား နေပြည်တော်၌ကျင်းပမည် သတင်းရယူမည့်မီဒီယာသမားများ မှတ်ပုံတင်ဆောင်ရွက်နိုင်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခမ်းအနားနှင့် ပိုလ်ဂူခံအခမ်းအနား ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်တွင် နေပြည်တော်၌ ကျင်းပမည် ဖြစ်သည်။

သတင်းတက်ရောက်ရယူလိုသည့်မီဒီယာသမားများအနေဖြင့် မှတ်ပုံတင် ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပြီး ကိုယ်ရေးအချက်အလက်အကျဉ်း၊ ပတ်စ်ပို့ဓာတ်ပုံသုံးပုံနှင့်အတူ ပေးပို့ဆောင် ရွက်ရမည်ဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းအခြေစိုက် နိုင်ငံခြားသတင်းဌာနများအနေဖြင့် ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း ဖုန်း - ၀၆၇-၄၁၂၁၂၊ ၀၆၇-၄၁၂၁၂၆၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၄၁၂၁၂၄၊ email-adnews 2014 @ gmail.com သို့လည်းကောင်း၊ ပြည်တွင်းစာနယ်ဇင်းများအနေဖြင့် ဖုန်း- ၀၆၇-၄၁၂၀၀၂၊ ၀၆၇-၄၁၂၀၈၇၊ email-myintkyaw 103 @ gmail.com သို့လည်းကောင်း ဆက်သွယ်ပေးပို့ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံဘက်စုံ တည်ဆောက်ဖို့ မှန်မှန်ကန်ကန် အခွန်ပေးစို့

* ကျောပိုးမှ

လက်ရှိတွင် မြန်မာလူ-၂၀ အသင်း ကို ပဏာမကစားသမား ၂၄ ဦးဖြင့် လေ့ကျင့်လျက်ရှိပြီး မာရာဟာလင် ဖလားပြိုင်ပွဲမှာ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲ မတိုင်မီ ပထမဆုံးကစားသည့် နိုင်ငံ တကာပြိုင်ပွဲလည်းဖြစ်သည်။

မြန်မာလူငယ် အသင်းတွင် နည်းပြချုပ် ဂတ်ဖရိုင်း ဒရစ်၊ လက်ထောက်နည်းပြ ဦးညီညီလတ်၊ ဦးမြကိုမင်း၊ ဝိုး-နည်းပြ ဦးအောင် ကျော်ကျော်၊ ကစားသမားများအဖြစ် ဝိုး-မျိုးမင်းလတ် (ဇေယျာရွှေမြေ)၊ ပြည့်စုံချစ်(ရတနာပုံလူငယ်)၊ ဝေလင်း အောင်(ရန်ကုန်လူငယ်)၊ နောက် တန်း-ထိုက်ထိုက်အောင် (ဧရာဝတီ)၊ သီဟထက်အောင်(ဇေယျာရွှေမြေ)၊ နန်းဝေမင်း(ရန်ကုန်လူငယ်)၊ နိုင်လင်း ထွန်း(မနောမြေ)၊ နန္ဒကျော်(မကွေး)၊ ညီညီလွင်(ကမ္ဘောဇ)၊ ရဲရင့်အောင် (မြန်မာဘောလုံး အကယ်ဒမီ)၊ အလယ်တန်း - ငြိမ်းချမ်းအောင် (ရန်ကုန်)၊ ကျော်မင်းဦး (ဧရာဝတီ)၊ ရဲဝင်းလှိုင်၊ စွမ်းထက်အောင်(ရန်ကုန် လူငယ်)၊ ကျော်ဇင်ဦး(နေပြည်တော် လူငယ်)၊ မျိုးကိုထွန်း(ရတနာပုံလူငယ်)၊ ရန်နိုင်ဦး (ဇေယျာရွှေမြေ)၊ မောင်မောင်ဝင်း (မကွေးလူငယ်)၊ မောင်မောင်စိုး(မကွေး)၊ ရှေ့တန်း- အောင်သူ(ရတနာပုံ)၊ သန်းပိုင် (ရန်ကုန်လူငယ်)၊ ဝေယံထိုက်(မြဝတီ လူငယ်)၊ အောင်ကောင်းမာန် (ဧရာဝတီလူငယ်)နှင့်မောင်မောင်လွင် (ဟံသာဝတီ)တို့ ပါဝင်ကြသည်။

နိုင်ငံတကာသတင်း

အီရတ်အရှေ့ပိုင်းရှိ အိုင်အက်စ်တို့၏ အခြေစိုက်စခန်းများ အီရန်က အမေရိကန်နှင့် ပူးပေါင်းခြင်းမရှိဘဲ တစ်ကိုယ်တော်တိုက်ခိုက်

ပင်တဂွန် ဒီဇင်ဘာ ၃

အီရန်က အီရတ်အရှေ့ပိုင်း၌ အိုင်အက်စ်တို့အား ပစ်မှတ်ထားကာ လွန်ခဲ့သောရက်များက လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်လာကြောင်း ပင်တဂွန်ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

အီရတ်နိုင်ငံအတွင်း လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်နေသော အမေရိကန်အနေဖြင့် အီရန်နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လိမ့်မည်မဟုတ်ကြောင်း ဗိုလ်ချုပ်ကြီးဂျွန်ကာဘိုင်က ပြောသည်။

အီရန်စစ်ဘက်ထိပ်တန်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးကလည်း နှစ်နိုင်ငံအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေးပွဲကို ငြင်းဆိုလိုက်သည်။ အမေရိကန်ဦးဆောင်သော ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့အနေဖြင့် ဩဂုတ်လမှ စတင်ကာ အိုင်အက်စ်တို့အား လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်။

အီရန်နိုင်ငံအနေဖြင့် အဆိုပါ ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့သို့ ဝင်ရောက်ပါက အမေရိကန်က လက်ဝါးကြီးအုပ်



ချုပ်ကိုင်ဖွယ်မရှိကြောင်း အိုင်အက်စ်တို့အား ဘုံရန်သူအဖြစ် တိုက်ခိုက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်က ပြောသည်။

၁၉၇၉ ခုနှစ် အစ္စလာမစ်တော်လှန်ရေး စတင်ကတည်းက အမေရိကန်နှင့် အီရန်တို့၏ ဆက်ဆံရေးသည် ဆိုးရွားလာခဲ့သည်။ ထိုနှစ်က တီဟီရန်ရှိ အမေရိကန်သံရုံးကို အီရန် ကျောင်းသားများက သိမ်းပိုက်ပြီး အမေရိကန် ၅၂ ဦးကို ပြန်ပေးဆွဲခဲ့ပြီးနောက် ဝါရှင်တန်နှင့် ဆက်ဆံရေး အဆင်မပြေဖြစ်ခဲ့သည်။

အီရန်လေတပ်မှ အမေရိကန်လုပ် F4 Phantom ဂျက်တိုက်လေယာဉ်များသည် အီရတ်နိုင်ငံအရှေ့ပိုင်း ဒီယာလာပြည်နယ်ရှိ အိုင်အက်စ်တို့၏ စခန်းများကို ပစ်မှတ်ထား တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း ကာဘိုင်က ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

နယ်စပ်တစ်လျှောက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရန် ကမ္ဘောဒီးယားနှင့်ထိုင်း သဘောတူ

ဖနောင့်ပင် ဒီဇင်ဘာ ၃

ကမ္ဘောဒီးယားနှင့် ထိုင်းကာကွယ်ရေးအရာရှိများသည် ဘုံအကျိုးစီးပွားများအတွက် နယ်စပ်ဒေသတစ်လျှောက်တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့် နောက်ထပ်တိုးမြှင့်ရန် ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်က သန္နိဋ္ဌာန်ပြုခဲ့ကြောင်း နှစ်ရက်ကြာပြုလုပ်သည့် တွေ့ဆုံပွဲအပြီး ထုတ်ပြန်သည့် ပူးတွဲသတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲကို ကမ္ဘောဒီးယားကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး နန်ဖတ်နှင့် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်၏ နယ်စပ်ရေးရာကော်မတီ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဘွန်ချူကတည်းက အစီအစဉ် ပူးတွဲသဘာပတိအဖြစ် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

နှစ်နိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးအရာရှိများသည် နှစ်ဖက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် အချက် ၁၇ ချက် ပါဝင်သော ခေါင်းစဉ်နှစ်ခုအပေါ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြရာ နှစ်ဖက်အကြား သဘောတူညီမှုရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းအချက်များတွင် နယ်စပ်စစ်ဆေးရေးဂိတ်များ၊ အလုပ်သမား၊ ကုန်သွယ်ရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း၊ မူးယစ်ဆေးဝါးကာကွယ်ရေးနှင့်နိမ့်နင်းရေး၊ လူမှောင်ခိုကုန်ကူးမှုနှင့် အခြားသော ရာဇဝတ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးနှင့် အကြမ်းဖက်မှုတစ်ပြန် နှိမ်နင်းရေးတို့အပေါ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့ ပါဝင်သည်။

မိမိတို့သည် နယ်စပ်ဒေသများရှိ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးအပေါ် နှစ်ဖက်အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ရန် သဘောတူခဲ့သလို နှစ်နိုင်ငံ၏ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့နှင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့အကြား ဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကိုလည်း နောက်ထပ်အဆင့်မြှင့်တင်ရန် သဘောတူခဲ့ကြကြောင်း ဗိုလ်ချုပ်ကြီး နန်ဖတ်က သတင်းထောက်များအား ပြောကြားသည်။

ယခုတွေ့ဆုံပွဲသည် (၁၀)ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘောဒီးယား-ထိုင်းအထွေထွေ နယ်စပ်ကော်မတီ အစည်းအဝေးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားသည့်အနေဖြင့် ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (၁၀)ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘောဒီးယား-ထိုင်း အထွေထွေ ကော်မတီအစည်းအဝေးကို ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ နှစ်နိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးများ၏ ရှေ့မှောက်တွင် ကျင်းပသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သတင်းများအရ သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ဟောင်ကောင်ဆန္ဒပြမှုစတင်သူသုံးဦး ရဲတပ်ဖွဲ့ထံ အပမ်းခံ

ဟောင်ကောင် ဒီဇင်ဘာ ၃

ဟောင်ကောင်၏ အချက်အချာကို နေရာယူရေး လှုပ်ရှားမှုကို စတင်ခဲ့သူသုံးဦးသည် ဒီမိုကရေစီကို ထောက်ခံသော ဆန္ဒပြပွဲများအတွင်း

၎င်းတို့၏ ဆောင်ရွက်မှုများအတွက် ရဲစခန်းသို့ ၎င်းတို့ကိုယ်တိုင် သွားရောက် အညံ့ခံခဲ့ကြသည်။ တန့်နီတိုင်၊ ချန်ကင်မန်းနှင့် ချူယုမင်းတို့က ၎င်းတို့အနေဖြင့်

အာဏာပိုင်များက တရားမဝင်ဟု ထင်မြင်ယူဆထားကြသော ဆန္ဒပြမှုများအပေါ် တာဝန်ယူရန် လိုလားခဲ့ကြကြောင်း ပြောကြားသည်။ သို့ရာတွင် အချိန်တို ဆွေးနွေးပွဲ

လေးတစ်ခုအပြီးတွင် ၎င်းတို့အားလုံး ဖမ်းဆီးခြင်း(သို့မဟုတ်) စွဲချက်တင်ခံရခြင်း တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ ပြန်ထွက်လာခဲ့ကြသည်။

တရုတ်နိုင်ငံအစိုးရက ဟောင်ကောင်ရွေးကောက်ပွဲများနှင့် ပတ်သက်ပြီး တင်းတင်းကျပ်ကျပ်ချုပ်ကိုင်မှုများနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဆန္ဒပြသမားများက နှစ်လကြာဆန္ဒပြခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ အညံ့ခံသူသုံးဦးသည် ဆန္ဒပြပွဲများကို ထောက်ခံသူ ကက်သလစ်ဘုန်းတော်ကြီး ဂျိုးဆက်ဖန်ဖီကွမ်နှင့်အတူ ဟောင်ကောင်ဗဟိုရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းသို့ ဝင်ရောက်သွားခဲ့ကြပြီးနောက် တစ်နာရီခန့်မကြာသော အချိန်အတွင်း ပြန်လည်လွတ်လာခဲ့ကြရာ ၎င်းတို့အပေါ် စွဲချက်တင်ခံရမှုတစ်ခုတင်မရှိခဲ့ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ရဲစခန်းအတွင်း ၎င်းတို့ဝင်ရောက်သွားစဉ် ဆန္ဒပြပွဲများကို ထောက်ခံသူအမြောက်အမြားစုရုံးရောက်ရှိလာကြပြီး ရဲစခန်းအပြင်ဘက်မှနေ၍ မိမိတို့ ဒီမိုကရေစီအစစ်အမှန်ကို အလိုရှိကြောင်းအော်ဟစ်ခဲ့ကြပြီး ၎င်းတို့အား ဆန့်ကျင်သူများကမူ ၎င်းတို့ကို ဖမ်းဆီးရန် အော်ဟစ်ခဲ့ကြသည်။ (ဘီဘီစီ)

ရဲစခန်းကိုတိုက်ခိုက်သူ ၁၈၀ ကျော် အီဂျစ်တရားရုံးက သေဒဏ်ပေး

ကိုင်းရို ဒီဇင်ဘာ ၃

ပိတ်ပင်ထားသော မွတ်ဆလင်ညီအစ်ကိုတော်များအဖွဲ့ကို ထောက်ခံသူ ၁၈၀ ကျော်အား ကိုင်းရိုမြို့အနီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်က ရဲစခန်းတစ်ခုကို တိုက်ခိုက်မှုဖြင့် သေဒဏ်ချမှတ်လိုက်သည်။

အီဂျစ်လုံခြုံရေးတပ်များက အဆိုပါမွတ်ဆလင်ညီအစ်ကိုတော်များ ထူထောင်ထားသည့် သပိတ်စခန်းကို ဖြိုခွင်းစဉ် ယင်းဒေသ၌ ရဲစခန်းကို တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

အီဂျစ်နိုင်ငံသည် ဖြုတ်ချခံရသော သမ္မတ မိုဟာမက်မော်စီအား အစ္စလာမစ်ထောက်ခံသူများအား နှိမ်နင်းရာတွင် ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်လွန်းသည်ဟု ဝေဖန်ခံနေရသည်။ ရာပေါင်းများစွာသော သေဒဏ်စီရင်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ရာ ယခုအခါ မွတ်ဆလင်ညီအစ်ကိုများအဖွဲ့အား ထောက်ခံသူမရှိသလောက်ဖြစ်နေပြီဟု ဆိုသည်။

သေဒဏ်ချမှတ်ခံရသူ ၁၈၀ ဦးအနက် ၁၄၀ ကျော်မှာ အချုပ်ခန်းများ၌ ရှိနေသည်။ ကျန်သူများကို အက်ဆန်တီယာ၌ စီရင်ခဲ့သည်။

ယင်းစီရင်မှုသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၄ ရက်က ကာဒါအကျေးရွာ ရဲစခန်းကို တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်သည်။ ယင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အနည်းဆုံး ရဲအရာရှိ ၁၁ ဦး သေဆုံးခဲ့ရသည်။ (ဘီဘီစီ)



ဂျပန်က ဟာရာဘူဆာ -၂ အာကာသယာဉ်လွှတ်တင်

တာနီဂါရှိမာ၊ ဂျပန် ဒီဇင်ဘာ ၃

ဂျပန်အာကာသအေဂျင်စီသည် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က ဟာရာဘူဆာ-၂ အာကာသယာဉ်အား တာနီဂါရှိမာ အာကာသစခန်းမှ လွှတ်တင်လိုက်သည်။ ၎င်းအာကာသယာဉ်သည် ကမ္ဘာမြေပြင်မှ ကီလိုမီတာ သန်း ၃၀၀ ကွာဝေးသော ပြိုဟ်တစ်ခုသို့ သွားရောက်ရန်နှင့် ၎င်းပြိုဟ်မှ ကျောက်တုံး နမူနာများကို သွားရောက်ရယူရန်ဖြစ်သည်။

ဂျပန်အာကာသအေဂျင်စီအနေဖြင့် ၎င်းအာကာသယာဉ်အား H-2A ခုံးပျံပေါ်တွင် တင်ဆောင်ကာ ပစ်လွှတ်ခဲ့ပြီး ကီလိုမီတာ ၉၀၀ ကျယ်ဝန်းသောပြိုဟ်ဖြစ်သည့် 1999 Ju3 အား သွားရောက်လေ့လာမည်ဖြစ်သည်။ ၎င်းအာကာသယာဉ်သည် အဆိုပါပြိုဟ်သို့ ၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် ရောက်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းရပြီး ကမ္ဘာမြေပြင်သို့ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အလွန်ပိုင်းတွင် ပြန်လည်ရောက်ရှိမည်ဟု သိရသည်။

ဂျပန်အာကာသအေဂျင်စီက ဟာရာဘူဆာ -၂ အာကာသယာဉ်အနေဖြင့် နေအဖွဲ့အစည်း၏ သမိုင်းကြောင်းနှင့် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ သက်ရှိများ၏ ဖြစ်တည်ရာအစကို လေ့လာနိုင်ရန် ရေနှင့် အော်ဂဲနစ်နမူနာများ ယူဆောင်လာနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ထားသည်။

၂၀၀၃ ခုနှစ်က လွှတ်တင်ခဲ့သော ဟာရာဘူဆာ၏ ခရီးစဉ်မှာ အင်ဂျင်စက်နှင့် အဏုကြည့်မှန်ပြောင်းချွတ်ယွင်းမှုကြောင့် ကမ္ဘာမြေပြင်နှင့် အဆက်အသွယ်ပြတ်တောက်ခဲ့သည်။

ဟာရာဘူဆာအနေဖြင့် ၎င်းပြိုဟ်၏မျက်နှာပြင်မှ နမူနာများကိုသာ ယူဆောင်လာနိုင်ခဲ့သော်လည်း ဟာရာဘူဆာ -၂ အနေဖြင့် နေရောင်ခြည်မှ မထုတ်လွှင့်သော အရာများကိုပါ သတ္တုဓာတ်ဖွဲ့စည်းရန်လိုအပ်ပြီး ပိုမိုနက်ရှိုင်းသောနေရာအထိ စူးစမ်းဖော်ထုတ်မည်ဖြစ်သည်။

ဘာရင်းပင်လယ်တွင်း တောင်ကိုရီးယားစက်လှေနှစ်မြုပ်မှု အလောင်း ၁၁ လောင်း ပြန်လည်ရရှိ

ဆိုးလ် ဒီဇင်ဘာ ၃

ယခုရက်သတ္တပတ်အစောပိုင်း ဘာရင်းပင်လယ်အတွင်း တောင်ကိုရီးယား ငါးဖမ်းစက်လှေတစ်စင်းနှစ်မြုပ်မှုကို ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေး ပြုလုပ်ခဲ့ရာ အလောင်း ၁၁ လောင်းကို ပြန်လည်ရရှိခဲ့ကြောင်း ပရက်စ်တီဗွီသတင်းတွင် ဖော်ပြထားသည်။

အဆိုပါအလောင်း ၁၁ လောင်းသည် အင်ဒိုနီးရှား ခုနစ်ဦး၊ တောင်ကိုရီးယားသုံးဦးနှင့် မိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသားတစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင်ပြုလုပ်သော သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ၌ ပြောကြားခဲ့သည်။

လူ ၆၀ ပါသော ယင်းစက်လှေသည် ရုရှားအရှေ့ပိုင်း ကမ်းလွန်၌ နှစ်မြုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအလောင်းများကို စက်လှေနှစ်မြုပ်ရာ အနောက်တောင်ဘက် ကိုးမိုင်ခန့်အကွာ၌ တွေ့ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

စက်လှေနှစ်မြုပ်ပြီးနောက် ရှစ်ဦးကို ကယ်ဆယ်နိုင်ခဲ့ရာ တစ်ဦးမှာ နောက်ပိုင်းတွင် သေဆုံးသွားခဲ့သည်။ လူဒါဇင်ပေါင်းများစွာ ပျောက်ဆုံးနေဆဲဖြစ်သည်။ ယင်းစက်လှေတွင် လိုက်ပါသူများမှာ အင်ဒိုနီးရှား ၃၅ ဦး၊ မိလစ်ပိုင် ၁၃ ဦး၊ တောင်ကိုရီးယား ၁၁ ဦးနှင့် ရုရှားနိုင်ငံသားတစ်ဦး ပါဝင်သည်။ စက်လှေနှစ်မြုပ်ရသည့်အကြောင်းရင်းကို တိတိကျကျမသိရသေးပေ။ (ပရက်စ်တီဗွီ)

ကျိန်

ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ် မိုးလုံလေလုံ အားကစားရုံတည်ဆောက်ရန် ပန္နက်တင်

ကန်ကြီးထောင့် ဒီဇင်ဘာ ၃

ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ် အမှတ်(၄)ရပ်ကွက် ဆင်ဖြူရှင်လမ်းရှိ မြို့နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနပိုင် မြေနေရာတွင် ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ် မိုးလုံလေလုံ အားကစားရုံ တည်ဆောက်ရေး ပန္နက်တင် မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲက ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီးစည်ပင်သာယာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်းနိုင်၊ လူမှုရေး



ဝန်ကြီး ဒေါ်ခင်စောမူ၊ ပြည်သူ့ ဦးကျော်ဝင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန

တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးမိုးကျော်လွင်နှင့် ရွှေဘုံစံ(မြန်မာ) ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ မန်နေဂျင်း ဒါရိုက်တာ ဦးနေလင်းတို့က သတ်မှတ်နေရာများတွင် ပန္နက်တင်ပေးသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်စိန်နှင့် မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် ပြည်သူ ၂၀၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)

တမူး-ကလေးသွားလမ်းပေါ်၌ ဘိန်းစိမ်းများ သိမ်းဆည်းရမိ

တမူး ဒီဇင်ဘာ ၃

ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၇) တမူးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် တမူးမြို့နယ် ကမ္ဘာကြီးကျေးရွာအဝင် တမူး-ကလေးသွား ကားလမ်းမပေါ်၌ တမူးမှ ကလေးသို့ အောင်မြင်စွာမောင်းနှင်ပြီး စနိုးအောင်လိုက်ပါလာသည့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်တန့်ရှာဖွေရာ စနိုးအောင်လွယ်ထားသည့် လွယ်အိတ်အတွင်းမှ ဘိန်းစိမ်း ၄ ဒဿမ ၀.၈၂ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် အောင်မြင်စွာ (၃၆ နှစ်) နှင့် စနိုးအောင် (၅၀ နှစ်)တို့ နှစ်ဦးကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



အောင်မြင်စွာနှင့် စနိုးအောင်တို့ နှစ်ဦးအား ဖမ်းဆီးရမိ ဘိန်းစိမ်းများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

လက်နက်ကိုင်ဆောင်၍ အုပ်စုဖွဲ့ မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းဝယ်သူများအား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဖော်ထုတ်ပမ်းဆီးရမိ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၃

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မှုခင်းကျဆင်းရေး ဒုစရိုက်မူများ ဖော်ထုတ်ပမ်းဆီးရေး စီမံချက်အား အရှိန်အဟုန်မြှင့် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့ မှူးမတ် စီစဉ်ညွှန်ကြားမှုဖြင့် အရှေ့ပိုင်း ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးက ဦးစီး၍ စနစ် တကျစုစုက သယ်နိုးကျွန်းမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မူးယစ်ဆေးဝါး ကျော်စောသတင်းရှိ သည့်နေအိမ်များသို့ ဝင်ရောက်ရှာဖွေ ပမ်းဆီးခဲ့ကြသည်။

နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက် နံနက် ၃ နာရီ မိနစ် ၂၀ က မူးယစ်ဆေးဝါး ကျော်စောသတင်းရရှိသူ သယ်နိုး ကျွန်းမြို့နယ် သုဝဏ္ဏ(က)ရပ်ကွက် စကားဝါလမ်းနေ ခင်ဇော်(၄၆ နှစ်) နေအိမ်သို့ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ခင်ဇော်နှင့်အတူ မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲရန်

ရောက်ရှိနေသော ထွန်းအောင်အား တွေ့ရှိရပြီး နေအိမ်အတွင်းရှာဖွေရာ WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွရူးသွပ် ဆေးပြား ၃၀၆ ပြား၊ ဘိန်းဖြူဟု ယူဆ ရသော အမှုန့် ၀ ဒဿမ ၂ ရဂရမ်၊ ICE ဟု ယူဆရသောအခဲ ၀ ဒဿမ ၅ ရဂရမ်၊ ဆေးခြောက်ဟုယူဆရသော အရွက်ခြောက် ၂၄ ရဂရမ်၊ အိမ်ခန်း အတွင်းမှ ငှက်ကြီးတောင်စားနှင့်ကင်ဖို စားရည် ရှစ်ချောင်း၊ ဓားမြှောင် တစ်ချောင်း၊ နှစ်ဖက်အသွားပါ ရဲဒင်း ခုနစ်လက်၊ ပတ်ဝန်းကျင်လှုပ်ရှားမှုနှင့် လာရောက်ပမ်းဆီးမည့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် များ၏ လှုပ်ရှားမှုအားစောင့်ကြည့်ရန် အတွက် တပ်ဆင်ထားသော CCTV ကင်မရာသုံးလုံး၊ မော်နီတာတစ်လုံး နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ CZI မော် တော်ဆိုင် ကယ်တစ်စီး၊ ငွေစက္ကူ ရောရာ ၁၄၀၀၀၀ ကျပ်၊ ဆင်းကတ် နှစ်ကတ်ပါ လက်ကိုင်ဖုန်းတစ်လုံး

တို့ကို တွေ့ရှိသိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ခင်ဇော်နှင့်ထွန်းအောင်တို့နှစ်ဦးအား သုဝဏ္ဏနယ်မြေရဲစခန်းက မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးဆိုင်ရာ ပုဒ်မဖြင့်လည်း ကောင်း၊ လက်နက်များ သိမ်းဆည်း ရမိခဲ့သည့်အတွက် ခင်ဇော်ကို လက်နက်ဥပဒေ ပုဒ်မဖြင့်လည်း ကောင်း အမှုဖွင့်အရေးယူ ဆောင် ရွက်ထားသည်။

ဆက်လက်၍ နံနက် ၃ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးကျော်စော သတင်းရရှိထားသူများ ဖြစ်သည့် သယ်နိုးကျွန်းမြို့နယ် သုဝဏ္ဏ(က) ရပ်ကွက်စကားဝါလမ်းနေ မဝေ(၄၅ နှစ်)နေအိမ်သို့ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးခြောက်ဟုယူဆရသော အရွက် ခြောက် ၁၀ ဒဿမ ၆၀ ကီလိုဂရမ် ခန့်နှင့် ဆေးခြောက်ဟုယူဆရသော အစေ့ ၃၂ ဒဿမ ၆၆ ရဂရမ်ခန့်တို့ကို

သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး ဆက်လက်၍ နံနက် ၄ နာရီခန့်တွင် အဆိုပါရပ်ကွက် နတ်စင် ၆ လမ်းနေ ဒေါ်ကုလားမ(ခ) ဒေါ်တင်တင်နွယ်(၄၃ နှစ်)၏ နေအိမ် သို့ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ပန်းရောင် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား အမှုန့်များ ကပ်နေသည့် အပြာရောင်ပလတ် စတစ်ကပ်ခွာအိတ် တစ်အိတ်ကို တွေ့ရှိ သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် သုဝဏ္ဏ နယ်မြေရဲစခန်းက မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါး များဆိုင်ရာ ပုဒ်မဖြင့် အမှုဖွင့် အရေးယူ ဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့ အနေဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးခရိုင် အလိုက် နယ်မြေများအတွင်း အုပ်စုဖွဲ့ ဒုစရိုက် ကျူးလွန်မှုများ၊ မူးယစ် ဆေးဝါး တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှုများ၊ အများပြည်သူအား ဘေးအန္တရာယ် ဖြစ်စေသည့်တုတ်၊ ဓား၊ လက်နက် သယ်ဆောင်သွားလာမှုများနှင့် သို့ ငှက်သိမ်းဆည်းထားရှိမှုများကို စီမံ ချက်ဖြင့် အရှိန်အဟုန်မြှင့်ဖော်ထုတ် အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့)

စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၃၅၄၀ ဖမ်းဆီးရမိ



ရွာမ-လှော်ကား-သာကေတ အဆင့် မြင့်လက်မ ၃၀ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ပိုက်လိုင်းသစ် ထပ်မံတိုးမြှင့် လုပ် ဆောင်ရာတွင် ကားလမ်းမကြီး ၁၁ နေရာ၊ ကားလမ်းသွယ် ၂၀ နေရာ၊ ရထားလမ်းဖြတ် သုံးနေရာနှင့် ချောင်းဖြတ် ငါးနေရာ စုစုပေါင်း နေရာ ၄၀ ကို ဖြတ်သန်းလုပ်ဆောင် သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)

ရှောင်လေဝေးဝေး မူးယစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့ ခွဲ(၁)မန္တလေးနှင့် မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၁၇) မန္တလေးမြောက်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင် သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် သတင်းအရ ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် အနီးချောကျေးရွာ ရတနာလင်း စားသောက်ဆိုင်၌ စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် မော်တော်ဆိုင်ကယ် ဖြင့် ရောက်ရှိလာသူ မြင့်ဦးနှင့် မအေးဥတို့နှစ်ဦးအား ရှာဖွေရာ မြင့်ဦး ယူဆောင်လာသည့် မုန့်ထုပ် အတွင်းမှ ပလတ်စတစ်ကပ်ခွာအိတ် ၀ယ် ၁၈ လုံးဖြင့်ထည့်လျက် စိတ်ကြွ ရူးသွပ်ဆေးပြား ၃၅၄၀ သိမ်းဆည်း ရမိသဖြင့် ၎င်းတို့နှစ်ဦးကို မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေ သော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

* ကျောပိုးမှ

ယခု တိုးမြှင့်တင်ဆင်ပေးမည့် ပိုက်လိုင်းအကျယ်သည် လက်မ ၃၀ ဖြစ်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံမှ ဝယ်ယူထား ခြင်းဖြစ်ကာ သံချေးစားမှုခံနိုင်ပြီး ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် PE Coated ပိုက်များဖြင့် မူလလမ်းကြောင်းအတိုင်း ပြောင်းလဲမှုမရှိဘဲ အသုံးပြုဆက်သွယ် သွားမည်ဖြစ်သည်။ ပိုက်လိုင်းသွယ်ယူ ရာတွင်လည်း နိုင်ငံတကာ၌ ကျင့်သုံး နေသည့် ဝေဟဆက်သွယ်နည်းစနစ် ကို အိန္ဒိယ၊ တရုတ်နှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံ တို့မှ ပညာရှင်များ၏ အဆင့်မြင့်နည်း ပညာများအသုံးပြုကာ လုပ်ဆောင် သွားမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ရွာမ- လှော်ကား-သာကေတ သဘာဝဓာတ်

ငွေ့ပိုက်လိုင်းသစ်တိုးမြှင့်မှုကို နိုင်ငံ တော်က အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၂၀ အကုန်အကျခံကာ လာမည့် မတ်လအတွင်း အပြီးအကောင် အထည်ဖော် လုပ်ဆောင်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ဒီ အင်းစိန်-လှော်ကား-သာ ကေတ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း အသစ် တိုးမြှင့်သွယ်တန်းတဲ့အခါမှာ အနည်းဆုံးတော့ ပတ်ဝန်းကျင် ပြည့်သူတွေရဲ့ အကျိုးစီးပွားကို ထိ ခိုက်မှုမရှိအောင်နဲ့ ထိခိုက်မှုရှိခဲ့ရင် လည်း အနည်းဆုံးဖြစ်အောင် လုပ် ဆောင်ပေးသွားမှာပါ။ အဲဒီလို ထိခိုက်မှုရှိခဲ့ရင်လည်း သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းက သတ်မှတ်ပေးထားတဲ့

နှုန်းထားအတိုင်း သူတို့ရဲ့ အကျိုး စီးပွားတွေကို ပေးလှော်သွားမှာဖြစ်ပါ တယ်။ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းဆို တဲ့နေရာမှာလည်း တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့၊ မြေစာရင်းအဖွဲ့နဲ့အတူ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်/ကျေးရွာ/ ရပ်ကွက်တွေက အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတွေ ပွဲစည်းထားတဲ့ သီးနှံလျော်ကြေးဆပ်ကော်မတီကနေ သတ်မှတ်ထားတဲ့အတိုင်း တစ်ဦးချင်း စီကို ပေးလှော်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပိုက်လိုင်းသွယ်တန်းမှုနဲ့ ပတ်သက် ပြီး ပြည်သူတွေကို တစ်ခုတည်း တောင်းဆိုချင်တာက ဒီပိုက်လိုင်းမှာ သံချေးစားမှုလျော့နည်းအောင် တည် ငြိမ်လျှပ်စစ်စီးစေတဲ့ စနစ်ပါတဲ့ ပို့

အားတိုင်းတဲ့သံတိုင်းလေးတွေ ထည့် ထားတယ်။ ဒါတွေကို မသိတဲ့ပြည်သူ တွေက သံတိုင်းပဲဆိုပြီး ရိုက်ချိုးတာတို့ ဖြုတ်ပြစ်တာတို့ လုပ်ကြတယ်။ ဒီတိုင်ရဲ့ သဘောကို ပြည်သူတွေ အနေနဲ့ မသိသေးတာလည်း ပါပါ တယ်။ ပြီးတော့ ဒီပိုက်လိုင်းပေါ်မှာ အိမ်ဆောက်တာ၊ သစ်ပင်ကြီးတွေ စိုက်တာတို့ကိုလည်း လုပ်ကြတယ်။ တကယ်တမ်းကျတော့ ဒါတွေက တကယ့်အန္တရာယ်တွေပါ” ဟု မြန်မာ့ ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းမှ ဦးထွန်းသွယ် (အထွေထွေမန်နေဂျာ၊ ပိုက်လိုင်း)က မြန်မာ့အလင်းသို့ ပြောကြားသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း၌

Advertisement for the movie 'သမ္မတ' (The President) featuring a large image of a man in a suit. Text includes 'Mingalar Cinemas', 'ပြန်သတိပြု ၁၀၀၀ နာရီ ၁၂၃၀ နာရီ ၃၄၀ နာရီ ၆၄၀ နာရီ ၉၄၀ နာရီ', 'ကျိတင်လက်မှတ်ရောင်းပြီ', and cinema names like 'သမ္မတ', 'သွင်', 'မင်္ဂလာ (၁)', 'မင်္ဂလာစံပြ', and 'Top Royal'.

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

ကျေးရွာသစ်လှုပ်ရှားမှု စီမံကိန်းဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျေးရွာများသို့ကွင်းဆင်း



နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်သည် ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက် နံနက် ၁၀နာရီက နေပြည်တော် MICC-2 ခန်းမ၌ ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အေဂျင်စီ (Korea International Cooperation Agency-KOICA) နှင့် မြန်မာနိုင်ငံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး နှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနတို့ ဦးဆောင်ပူးပေါင်းကျင်းပသော ကျေးရွာသစ်လှုပ်ရှားမှု စီမံကိန်းဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။ (အပေါ်ပုံ)

အစီအစဉ်အရ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဦးမြင့်လှိုင်က အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားရာတွင် ကျေးရွာ သစ်လှုပ်ရှားမှု စီမံကိန်း (New Village Movement Project)၏ ဦးတည်ရည်မှန်းချက် (Goal) ဖြစ်သည့် ကျေးလက်နေထိုင်သူ လယ်သမားများ၏ ဝင်ငွေနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာ စေရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအား လက် တွေ့ အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် တောင်သူလယ်သမားများ စိုက်ပျိုး သော လယ်ယာထွက်ကုန်များကို “လယ်ယာမြေ ပြုပြင်ခြင်းမှ မျိုးစေ့ချ စိုက်ပျိုးခြင်း၊ ရိတ်သိမ်းခြင်း၊ ထုပ်ပိုး ခြင်း၊ သိုလှောင်ခြင်း၊ ဈေးကွက်သို့ တင်ပို့ရောင်းချခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် တစ်လျှောက် (Total Solution) အစမှ အလယ်အဆုံးထိ” ကုန်ထုတ် လုပ်မှု လမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် လက်ရှိအခြေအနေထက် ပိုမို တိုးတက်မြင့်မားလာစေရန် လိုအပ် ချက်များကိုပြုပြင်အကောင်အထည် ဖော်ပေးကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ် တစ်ခုလုံးအား “အစမှ အလယ် အဆုံး” ပိုမိုတိုးတက်အောင် အကောင် အထည်ဖော်ရာတွင် ရေရှည်တည်တံ့ ခိုင်မြဲသော လယ်ယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု အတတ်ပညာ “M” theory ဖြင့် ကွင်းဆက်တစ်လျှောက်လုံး စီမံ အကောင်အထည်ဖော်ပေးရန် လို အပ်ချက် ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက “M” ၁၁လုံးဖြင့် အဆုံးအဖြတ်ပေးနိုင် မည့် ခေါင်းဆောင် မန်နေဂျာ၏ အတွေ့အကြုံကြွယ်ဝမှုများ၊ ပညာ ရပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် တိကျခိုင်မာပြီး ရှင်းလင်းပြတ်သား သော စီမံခန့်ခွဲမှု ဆုံးဖြတ်ချက်များ ၏ အဓိကအခန်းကဏ္ဍ လိုအပ် ချက်များကို “M” တစ်လုံးချင်း အလိုက် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ ရှင်း လင်းတင်ပြချက်အပေါ် ပါဝင်တက် ရောက်လာကြသည့် စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်ဝင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးစီမံကိန်း ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာတင်ထွဋ်၊ ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံ ကျေးရွာသစ်တည် ထောင်ရေး စီမံကိန်းမန်နေဂျာ Dr. IM, Sang-bong၊ UNDP ၏ ဌာန ကိုယ်စားလှယ် Mr. Toily Kurbanov နှင့် KOICA ၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Mr. HAN, Choong-sik တို့က အသီးသီးအပြန်အလှန် ကဏ္ဍအလိုက် အမြင်ချင်းဖလှယ်၍ ပါဝင်ဆွေးနွေးကြသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲပြီးနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်နှင့် ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီး ချုပ်ဟောင်း H.E. Mr. Goh, Kun ကိုရီးယားအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အေဂျင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Dr. Kim Dong-seok တို့ပါဝင်သော အဖွဲ့သည် ကျေးရွာ သစ်လှုပ်ရှားမှုစီမံကိန်း အကောင်

အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မည့် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ ဒေသကုန်သွယ်ရေးနှင့် အခြေခံ ကျေးရွာ၊ ဇီးဖြူကျွန်းကျေးရွာများသို့ လက်တွေ့ကွင်းဆင်းသွားရောက်ကြ ပြီး ကျေးရွာလူထုနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နှင့်အဖွဲ့သည် ရန်အောင်မြင် ကျေးရွာ အုပ်စု ရန်အောင်မြင်ကျေး ရွာ၊ ရွာမကျေးရွာ၊ အုန်းတော ကျေးရွာတို့မှ ကျေးရွာလူထု အင်အား ၅၀၀ တို့က ကျေးရွာ မဇ္ဈာရုံ၌ စုဝေးတွေ့ဆုံပြီး ကျေးရွာ သစ် လှုပ်ရှားမှုစီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းအားဖြင့် ကျေးရွာနေ မိသားစု တစ်စုချင်း ဝင်ငွေတိုးတက်လာပြီး တစ်ရွာလုံးရှိ မိသားစုများအားလုံး ရေရှည် လူနေ မှုဘဝနှင့် ဝင်ငွေဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာ မည်ဖြစ်၍ တစ်ရွာလုံး နီးကြားစွာ ပါဝင် ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ် ကြောင်းကို ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း H.E. Mr. Goh, Kun နှင့် KOICA မှ ပညာရှင်များ က အသီးသီးရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြော ကြားကြသည်။ ထို့နောက် ကျေးရွာ ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် လူထုတို့၏ မေးမြန်း ချက်များကို ဧည့်သည်တော် ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် ဟောင်း H.E. Mr. Goh, Kun နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်တို့ က ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေး ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



● ရှေ့ဖွံ့ဖြိုးမှု

၎င်း အနုပညာရှင်ကြီးများသည် လောလောဆယ်အချိန်တွင် ဘဝရဲ့ နေဝင်ချိန်ဖြစ်နေသည့်အတွက် တစ် ချိန်က ၎င်းတို့ဖန်တီးစွမ်းဆောင်ခဲ့



ရုပ်ရှင်မင်းသမီး အကယ်ဒမီ မြတ်ဗွန်။

သည် အနုပညာအလှများကို ပြန် လည်ဖော်ထုတ်ရန် “နေမဝင်အလှ များ” ဆိုသည့် ရုပ်ရှင်သံကြား ခန်း ဆက်တွေ့ဆုံခန်းကို TV Program ကနေ ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ပြသဖို့ စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ “နေမဝင်အလှများ” ရုပ် ရှင်သံကြားတွေ့ဆုံခန်းအစီအစဉ်ကို အကယ်ဒမီများရှင် ရုပ်ရှင်ဒါရိုက်တာ စည်သူဦးကြည်စိုးထွန်းက ရိုက်ကူး ထုတ်လွှင့်ပြီး စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေပြီးထုတ်လွှင့် ပြသရန်အတွက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီး ဌာန မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားက တာဝန်ရှိသူများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင် ရွက်တင်ပြထားကြောင်း သိရသည်။

အသက်အရွယ်ကြီးရင့်လာပြီဖြစ် သည့်အတွက် ပရိသတ်ပြည်သူများနှင့် ကွာလှမ်းနေကြပြီဖြစ်သော အနု ပညာရှင်ကြီးများကို လိုက်လံမေးမြန်း ပြီး မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား မှတစ်ဆင့် တစ်ချိန်က၎င်းတို့အောင် မြင်ခဲ့သည့် အနုပညာအလှ များကို ပြည်သူတွေ ပြန်လည်သတိရ စေရန်အတွက် ရည်ရွယ်ပြီး ယခုကဲ့ သို့ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်သူ ရုပ်ရှင်ဒါရိုက်တာ ဦးကြည်စိုးထွန်းက မြန်မာ့အလင်းသို့ ပြောသည်။

“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီအစီ အစဉ်လေးကို လုပ်ဖို့စဉ်းစားတာ ကြာ ပါပြီ။ ယခုတော့ မကြာခင် အကောင် အထည်ပေါ်လာတော့မှာပါ။ ဒီ နေမဝင်အလှများဆိုတဲ့ TV Pro- gram မှာ ပါဝင်မယ့် အနုပညာရှင် အချို့ကို တွေ့ဆုံမေးမြန်းမှုတွေတော့ စတင်ပြုလုပ်နေပါပြီ။ မြန်မာပြည် အနှံ့မှာရှိတဲ့ သက်ကြီးအနုပညာရှင် တွေ ရှိသလောက် ကြိုးစားပြီး တွေ့ ဆုံသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ အထူးသဖြင့် ရုပ်ရှင်အနုပညာရှင်ကြီးတွေ တော် တော်များများနဲ့ပေါ့။ ပြင်ဦးလွင်က မပန်းဝါနှင့် မကြည်ကြည်မေတို့ဆို ရင် ပြည်သူတွေ သိပ်မသိကြတော့ဘူး။ သူတို့ဆိုရင် အသက်က ၈၀ ကျော် အရွယ်တွေဖြစ်နေကြပါပြီ။ နောက်ပြီး အရင်ကအလှမယ်ရခဲ့ဖူးတဲ့ မေသင်၊ မန္တလေးမြို့မှာဆိုလည်း မြို့မကိုပေါ (ကင်မရာမင်း) လူကြမ်းမောင်လေး၊ အကယ်ဒမီများရှင် မောင်တင်ဦး စတဲ့ ဝါရင့် အနုပညာရှင်ကြီးတွေကို ကျွန်တော်တို့က လိုက်လံမေးမြန်းပြီး သူတို့ရဲ့ အနုပညာလောကမှာ ဖြတ် သန်းခဲ့တဲ့ ဘဝပုံရိပ်နှင့် သက်ဝင်လှုပ် ရှားမှုတွေကို လေ့လာမှတ်သားပြီး သူတို့ရဲ့ အနုပညာအကြောင်းတွေကို ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ် တွေ့ဆုံမေး မြန်းခန်းအနေနဲ့ ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့် သွားလိုပါတယ်” ဟု ဒါရိုက်တာ ကြည်စိုးထွန်းက ဆက်လက်ပြောကြား သည်။

TV Program ထုတ်လွှင့် ပြသမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ၎င်းက “မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား ထုတ်လွှင့်မှု လက်ခံပြီဆိုတာနဲ့ ကျွန်တော်တို့က

သူတို့ လက်ခံနိုင်သလောက် တင် ဆက်သွားမှာပါ။ အနည်းဆုံး အချိန် တစ်နှစ်လောက်ကြာမယ်လို့ ခန့်မှန်း ထားပါတယ်။ တစ်ပတ်တစ်ရက် လောက်ပေါ့။ တစ်နှစ်ဆိုတော့ အပိုင်း



ရုပ်ရှင်မင်းသားကြီး အကယ်ဒမီများရှင် ညွှန်ဝင်း။

၅၀ လောက်အထိ ခန့်မှန်းထားပါ တယ်။ တစ်ခါလွင့်ရင် နာရီဝက် လောက်ပေါ့။ ပြည်သူတွေသိအောင် သတင်းစာက အခုလိုဖော်ပြပေးမယ် လို့ သိရတော့ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ လည်း ဝမ်းသာပီတိဖြစ်ရပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။ ရိုက်ကူးမှုတွင် ပါဝင်မည့်အနု ပညာရှင်ကြီးတချို့မှာ စည်သူ ဝိုလ်ကလေးတင်အောင်၊ အကယ်ဒမီ များရှင် ညွှန်ဝင်း၊ အကယ်ဒမီစိုးရွှေ အကယ်ဒမီမြင့်မြင့်ခင်၊ အကယ်ဒမီ တင်တင်နွဲ့၊ အကယ်ဒမီမြတ်ဗွန်၊ အကယ်ဒမီအေးအေးသင်း၊ အကယ် ဒမီအောင်လွင်၊ အဆိုတော်ကိုမင်း နောင်၊ အဆိုတော်မောင်မောင်ကြီး၊ တင်တင်မြ၊ မာမာအေး၊ ဒါရိုက်တာ ဝင်းဖေ အစရှိသူများဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တစ်ချိန်က ထင်ရှားကျော်ကြား ခဲ့ကြသည့် ဝါရင့်သက်ကြီး အနု ပညာရှင်ကြီးများ၏ အနုပညာ ဖြတ်သန်းမှုဘဝပုံရိပ်များ ပြည်သူ များ၏ရင်တွင်း အသစ်တစ်ဖန် လှုပ်ရှားသက်ဝင် လာစေမည့် “နေမဝင်အလှများ” TV Program တွေ့ဆုံခန်းအစီအစဉ်ကို မြန်မာ့ ရုပ်မြင်သံကြား တီဗွီမှန်သား ပြင်မှတစ်ဆင့် မကြာမီ ကြည့်ရှုခံစား မြင်တွေ့ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အခွန်အောင်လို့ ဘဏ္ဍာတိုး တိုင်းပြည်စီးပွား ဖွံ့ဖြိုး

ပြေးလို့လှူ လှူလို့ပျော် မုတ္တမမိနီမာရသွန်ပွဲတော်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၃

မြန်မာ့ပြေးခုန်ပစ်အားကစားလောကအောင်မြင်မှုများရရှိရေးအတွက် မုတ္တမမိနီမာရသွန် ပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၈ရက် နံနက် ၆နာရီတွင် အမျိုးသား အားကစားပြိုင်ပွဲ(၁)သုဝဏ္ဏ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ “ပြည်သူတွေကျန်းမာကြံ့ခိုင်မှု တိုးတက်လာဖို့၊ ဉာဏ်ရည် ဉာဏ်သွေး တွေ ဖွံ့ဖြိုးလာဖို့၊ ကမ္ဘာ့အဆင့်၊ ဒေသအဆင့် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ဖို့ ဒီမာရသွန် ပြိုင်ပွဲကို ကျင်းပရခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ပြည်သူ များသာ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပြီး လက်ရွေးစင်မာရသွန်အားကစား သမားတွေ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မရပါဘူး။ ပြိုင်ပွဲအတွက် ကျပ်သိန်းနှစ်ထောင်ကျော် ခန့်မှန်းထားပါတယ်” ဟု မုတ္တမဟိုးလ်ဒင်းလီမိတက်မှ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်ကျော်စိုးကပြောသည်။ “ပြိုင်ပွဲဝင်ဖို့ ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်နေ့မှာ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပြီး နောက်ဆုံး ရက်က ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက်ဖြစ်ပါတယ်။ ပါဝင်သူ တစ်ဦးချင်းအတွက် ငွေကျပ် ၅၀၀၀ သတ်မှတ်ထားပါတယ်။ ပြိုင်ပွဲဝင်သူအားလုံးအတွက် စိုက်ထုတ်ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအသင်းရန်ပုံငွေ

ကို ထည့်ဝင်လှူဒါန်းသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဦးသန်းဝင်းက ရှင်းပြသည်။ “စိတ်လှုပ်ရှားစရာကောင်းတဲ့ ပြိုင်ပွဲအမျိုးအစားအသစ်တစ်ခုဖြစ်ပါ တယ်။ ဒီလိုပြိုင်ပွဲတွေကို အခြေခံပြီးတာဝေးအပြေးလေ့ကျင့်မှုတွေ ပြုလုပ် လာကြမယ်။ လူမှုရေးလုပ်ငန်းတွေကိုပါ အများစုက တွဲဖက်လုပ်ဆောင် လာကြမယ်လို့ မျှော်မှန်းပါတယ်” ဟု အားကစားဝန်ကြီးဌာနမှ ဦးအောင်မိုး က သုံးသပ်ပြောကြားသည်။ “ပြေးရင်းအလှူငွေထည့်ပေးရာရောက်တဲ့ အစီအစဉ်ကို ကြိုဆိုပါတယ်။ မိခင်နှင့်ကလေးအဖွဲ့ဝင် အချို့လည်း ဝင်ပြေးကြမယ်။ တချို့က ပြေးလမ်း တစ်လျှောက်ကနေ ကြည့်ရှုအားပေးကြမယ်။ အဖွဲ့ဝင်တွေရဲ့စိတ်ဓာတ်ကို နိုးကြား တက်ကြွစေပါတယ်” ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့်ကလေးအဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးက ပြောသည်။ အဆိုပါပြိုင်ပွဲကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် မုတ္တမဟိုးလ်ဒင်းလီမိတက်နှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပ ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

မှတ်တမ်းဇာတ်ပုံများ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းနှင့်အဖွဲ့ ၂၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက်နေ့အထိ ရှမ်းပြည်နယ် ကျိုင်းတုံ၊ မိုင်းဆတ်ခရိုင်နှင့် “ဝ” ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)တို့သို့ သွားရောက်စဉ် တွေ့ရှိခဲ့သည့် ပွဲပြုတိုးတက်မှုပုံရိပ်များ



မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ရှိ ရော်ဘာစိုက်ခင်းများအား ဝေဟင်မှတွေ့ရစဉ်။



ကျိုင်းတုံမြို့ မဟာမြတ်မုနိ ဘုရားကြီးအနီး၌ ထိုင်းနိုင်ငံ ဓမ္မကာယဖောင်ဒေးရှင်းမှပြုလုပ်သော မဟာသံဃဒါန အလှူပွဲမင်္ဂလာ ကျင်းပနေမှုကို တွေ့ရစဉ်။



မိုင်းတုံမြို့အားတွေ့ရစဉ်။

ကျိုင်းတုံမြို့အား ဝေဟင်မှ တွေ့ရစဉ်။ (အောက်ပုံ)

ကျိုင်းတုံမြို့ ကတ်ထိုက် ဝပ်ဆောင်းအုပ်စု အဆင့်မြင့်လယ်ယာ မြေ ဖော်ထုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို တွေ့ရစဉ်။ (ဝဲပုံ)



ပြည်တွင်းသတင်း

ရသုံးမှန်းခြေရေးဆွဲခြင်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေး၊ ဘဏ်နှင့်ငွေရေးကြေးရေးဆိုင်ရာဆွေးနွေးဆောင်ရွက်မှုများသည် နိုင်ငံအတွက်အရေးကြီး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပြည်သူ့ငွေစာရင်း ပူးပေါင်းကော်မတီနှင့် ကမ္ဘာ့ဘဏ်တို့၏ နှစ်စဉ်ရသုံးမှန်းခြေရေးဆွဲဆောင်ရွက်ခြင်းအပေါ် စိစစ်သုံးသပ်ရမည့် လုပ်ငန်းများဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် လွှတ်တော်ရုံး ရုံးအမှတ်(၂၀) အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ရသုံးမှန်းခြေရေးဆွဲဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဘဏ္ဍာရေး၊ ဘဏ်နှင့်ငွေရေး ကြေးရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးဆောင် ရွက်မှုများသည် လွှတ်တော် လုပ် ငန်းများအတွက်သာမက နိုင်ငံ အတွက် အရေးကြီးလိုအပ်နေ သော ကိစ္စရပ်များဖြစ်၍ ယခုလို အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပပြုလုပ်

နိုင်ခြင်းအတွက် ကျေးဇူးအထူးတင် ရှိပါကြောင်းနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေး ပွဲ နှောင်းပိုင်းကာလများတွင်လည်း လွှတ်တော်အတွက်သာမက နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆက် လက်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားနိုင် ရေး တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၄ ရက်အထိ ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စု



လွှတ်တော်နာယက၊ ဒုတိယနာယက၊ ဥက္ကဋ္ဌဦးသူရိန်ဇော်၊ ဦးသိန်းဝင်း၊ ပြည်သူ့ငွေစာရင်း ပူးပေါင်းကော်မ တီ အတွင်းရေးမှူး ဦးမောင်တိုး နှင့် ကော်မတီဝင်များ၊ ပြည်သူ့

လွှတ်တော်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ၊ လေ့လာဆန်း စစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် များ၊ ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှပညာရှင်များ၊

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန် ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန် ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



အာဆီယံမသန်စွမ်းသူများ အနုပညာပွဲတော် (၂၀၁၄)ဖွင့်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃ အာဆီယံ မသန်စွမ်းသူများ အနုပညာပွဲတော် (၂၀၁၄) ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေ ၆ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်း ဗဟိုဌာန(၂)၅၅ ကျင်းပသည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် လူမှု ဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန် လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်မြတ် မြတ်အုန်းခင်က မသန်စွမ်း သူများ အပေါ်ထားရှိသည့် မသင့် လျော် သောခံယူချက်၊ အယူအဆ ဟောင်းများကို ဖယ်ရှားပြီး တိုးတက် ပြောင်းလဲသော အမြင်သစ်နှင့် ရှုမြင်ပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

မသန်စွမ်းသူများကို လူ့အသိုက် အဝန်းအတွင်း တန်းတူရည်တူ ပါဝင်ခွင့်ပေးပြီး နိုင်ငံတော် တည် ဆောက်ရာတွင်လည်း ပါဝင်ဆောင် ရွက်နိုင်စေရန် ဝိုင်းဝန်းဆောင် ရွက်ပေးကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ မိမိ တို့မြန်မာနိုင်ငံ၏ အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌ ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည့် “ရှေ့သို့တူညီ တက်လှမ်းချီ ငြိမ်းချမ်းစေစည်

အသိုက်အဝန်းဆီ” ဆိုသည့်အတိုင်း မသန်စွမ်းသူများအားလုံးနှင့် လက် တွဲပြီး ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော လူသား တိုင်းပါဝင်သော ကမ္ဘာဆီသို့ ဦးတည်ချီတက်ပေးကြရန် လိုအပ်ပါ ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် နိပုန်ဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ ဆာဆာကာဝါက အာဆီယံမသန်စွမ်းသူများ အနု ပညာပွဲတော် (၂၀၁၄) ကျင်းပ နိုင်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်း ပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံ မသန် စွမ်းသူများ ရှေ့ဆောင်အဖွဲ့မှ ဦးအောင်ကိုမြင့်က ကျေးဇူးတင် စကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဖျော်ဖြေရေးအစီ အစဉ်အရ မြန်မာနိုင်ငံအကြား အာရှချီလွှင့် မသန်စွမ်းသူများက ရိုးရာပုဂံအကဖြင့် လည်းကောင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံမှ ခမာခေတ်ပေါ် Wheel Chair အကဖြင့် လည်း ကောင်း၊ ဂျပန်နိုင်ငံ တိုက်ကို ဖောင် ဒေးရှင်းမှ အကြားအာရှမသန်စွမ်း အနုပညာရှင်များက ဂျပန်ရိုးရာပုံ အကဖြင့်လည်းကောင်း ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ကြသည်။

ယင်းနောက် တိုက်ကိုဖောင်

ဒေးရှင်း(ဂျပန်)မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြသူ များအား ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်သည်။

ဆက်လက်၍ စင်ကာပူနိုင်ငံ Redefination အဖွဲ့မှ အကြားအာရှ မသန်စွမ်း အနုပညာရှင်များက Street Dance အကဖြင့် လည်း ကောင်း၊ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံမှ ကိုယ် အင်္ဂါမသန်စွမ်း အနုပညာရှင်များက Wheel Chair အကဖြင့် လည်း ကောင်း၊ လာအိုနိုင်ငံမှအမြင်အာရုံ အကြားအာရုံနှင့် ကိုယ်အင်္ဂါ မသန်စွမ်း အနုပညာရှင်များက ရိုးရာတေးသီချင်းများဖြင့် လည်း ကောင်း၊ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံမှ အကြား အာရှ မသန်စွမ်းအနုပညာရှင်များက ရိုးရာအကဖြင့် လည်းကောင်း ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ခဲ့ကြသည်။

ယနေ့ကျင်းပသည့်အာဆီယံ မသန်စွမ်းသူများ အနုပညာပွဲတော် (၂၀၁၄) ပိတ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ ရှိ မြို့မအားကစားကွင်း (မိုင်ဒါ ကွင်း)၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းဝင်းနိုင်၊ ဟန်နီဝင်း

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ကယားပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး တာဝန်ရှိသူများနှင့် ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ပြည်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး

လွိုင်ကော် ဒီဇင်ဘာ ၃

သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသည့် ဦးစိုးသိန်းနှင့် ဦးတင်နိုင်သိန်းတို့သည် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် လွိုင်ကော်မြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး ကယား ပြည်နယ် လွိုင်ကော်မြို့တွင်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု အခြေအနေများနှင့် လွိုင်ကော် နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ကွန်ပျူတာ တက္ကသိုလ်များသို့ လိုက်လံကြည့်ရှုခဲ့သည်။

ဆက်လက်ပြီး နံနက် ၁၀ နာရီ အချိန်တွင် လွိုင်ကော်မြို့ မြို့တော် ခန်းမ၌ကျင်းပသည့် ကယားပြည်နယ် အတွင်းရှိ မြို့နယ်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေး အထောက်အကူပြုအဖွဲ့များ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဝင်များ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးအဖွဲ့များမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ နှင့်တွေ့ဆုံ၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များက လက်ရှိဖြစ်ပေါ်ပြောင်းလဲမှု အခြေအနေများ၊ ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအစီအမံများ၊ ကယား ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဒေသခံပြည်သူများအားလုံးက ဝိုင်း ဝန်းကူညီဖော်ဆောင်ရေး၊ ပညာရေး

မြူပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် ပြည်သူများ လိုလားတောင့်တနေသည့် မျှော်လင့် ချက်များ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်၊ မြူပြင်ပြောင်းလဲမှု လုပ်ငန်းများတွင် အားလုံးပါဝင် ဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို ရင်းနှီးပွင့်လင်း စွာ ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်ကြသည့် မြို့နယ်ခနစ် မြို့နယ်မှတာဝန်ရှိသူများ၊ အထောက် အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီဝင်များ၊ မြို့မိ မြို့ဖများက ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး၊ ဆက်သွယ်ရေး စနစ်ကောင်းမွန်ရေး၊ လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေး အဆင်ပြေချောမွေ့ စေရေးနှင့် မိမိတို့မြို့နယ်၏ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုနှင့် လိုအပ်ချက်အခြေ အနေများကို အကြံပြုရှင်းလင်းတင်ပြ ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများသည် ကယားပြည်နယ် အတွင်းရှိ မြို့နယ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေရန် တာဝန်ရှိသူများနှင့် ညှိနှိုင်း ပေါင်းစပ်ပြည်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး မည့်လုပ်ငန်းများ ထိရောက်စွာ

အကောင်အထည်ဖော် ကြရန်နှင့် ဒေသ၏ တိုးတက်နိုင်မည့်အလား အလာများအတွက် လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ကြိုတင် ပြင်ဆင်ထားကြရန် ထပ်မံအကြံပြု ခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များသည် တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက် လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်ကြသည်။

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦး၊ ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းရှင်း၊ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ ဝင်ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ မြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြု ကော်မတီနှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီများမှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့်တာဝန် ရှိသူများ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးအဖွဲ့များမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြို့မိမြို့ဖများ အပါအဝင်စုစုပေါင်း ၃၅၀ ကျော် တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အနောက်ပိုင်းခရိုင် လွိုင်မြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက် ရေးအသင်းပိုင် မူကြိုကျောင်း၌ ခရိုင်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မြတ်သန္တာရတင့် ဦးဆောင်၍ ကလေးငယ်များအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ပျော်ရွှင်စွာကစားနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ပေးစဉ်။ မီးမီး(လွိုင်)

မိုးစပါး စံကွက်ရိတ်သိမ်း

စလင်း ဒီဇင်ဘာ ၃ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်း မြို့နယ် လက်မဲအုပ်စု ဇယ်တွင်း ကျေးရွာ မိုးစပါးစံကွက်အမှတ်

(၅၉၃)ကွင်းအတွင်းရှိ ဦးဝင်းရွှေ၏ လယ်မြေတွင် စိုက်ပျိုးထားသော ဗီယက်နမ်စပါး VT-035 မျိုး၏ စံပြုရိတ်သိမ်းကို ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက်

နံနက် ၇ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။ စပါးပင်၏ မျိုးသက် ၂၀ ရက်နှင့် သက်တမ်း ၁၁၅ ရက်၊ စပါးနံ့ အရွယ်အစားမှာ ၁၂ လက်မကျော်၊ တစ်နံ့လျှင် စပါးစေ့ ၃၀၀ ကျော် ပါရှိ၍ တစ်ဧကလျှင် စပါး ၁၇၀ တင်း ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ စံပြုရိတ်(စလင်း)

နော်ဝေနိုင်ငံဘုရင် ဟာရယ်နှင့် မိဖုရားဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေ၌ ကြည့်ရှုလေ့လာ

ညောင်ဦး ဒီဇင်ဘာ ၃
မြန်မာနိုင်ငံ၌ ချစ်ကြည်ရေး အလည်အပတ်ခရီးရောက်ရှိနေသော နော်ဝေနိုင်ငံ ပဉ္စမမြောက်ဘုရင် ဟာရယ်နှင့် မိဖုရားဆွန်ယာဦးဆောင် သော ချစ်ကြည်ရေး ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့သည် ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေး မှုနယ်မြေကို လေ့လာရန်အတွက် ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် အထူး လေယာဉ်ဖြင့် ညောင်ဦးလေဆိပ် သို့ ရောက်ရှိလာကြရာ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဌေးအောင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်သက် သက်၊ ဒေါ်စန္ဒာခင်၊ နော်ဝေနိုင်ငံ ဆိုင်ရာမြန်မာသံအမတ်ကြီး၊ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီး များနှင့်တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆို နှုတ်ဆက်ကြပြီး လေဆိပ်အထွက် လမ်းတစ်လျှောက်၌ ညောင်ဦး အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း နှင့် ပုဂံအခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းတို့မှ ကင်းထောက်လှယ်

မောင်မယ်များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက နှစ်နိုင်ငံအလံငယ် များကို ဝေယမ်းပြီး ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုကြ သည်။ ထို့နောက် နော်ဝေဘုရင်နှင့် ဇနီးတို့သည် ပုဂံမြို့ဟောင်း သံတံ ဟိုတယ်၌ မြန်မာနိုင်ငံချစ်ကြည်ရေး ခရီးစဉ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းမီဒီယာ များ၏ မေးမြန်းချက်ကို ပြန်လည် ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် နော်ဝေဘုရင်နှင့် မိဖုရားတို့သည် ပုဂံရှေးဟောင်း သုတေသနပြုတိုက်သို့ သွားရောက် ပြီး ပြတိုက်အတွင်းပြသထားသည့် ပုဂံခေတ်ဘုရား ဆင်းတုတော်များ၊ ပုဂံခေတ် လက်မှုအနုပညာပြခန်း နှင့်ဗိသုကာပြခန်းတို့ကို ကြည့်ရှု လေ့လာကြရာ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာခင်က လိုက်လံရှင်းလင်းပြသသည်။ ဆက်လက်၍ နော်ဝေဘုရင်နှင့် မိဖုရားတို့သည် အဆိုပါပြတိုက်၌ ကျင်းပသည့် ကမ္ဘာ့ယဉ်ကျေးမှု

မူဘောင်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ သဘာဝ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ကို မြန်မာ နှင့် နော်ဝေတို့ ထိန်းသိမ်းစောင့် ရှောက်ရေးအတွက် သဘောတူ စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲသို့ တက် ရောက်သည်။ လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲတွင်ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာခင်က ပုဂံ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် များကို ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် နေသည့်အပြင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်း သိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန၊ ယူနက်စကိုတို့နှင့် ပူးပေါင်း၍ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် နေမှုများကိုလည်းကောင်း၊ နော်ဝေ နိုင်ငံ ရာသီဥတုနှင့်သဘာဝပတ် ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး မစ္စတာ Lars Andreas Lund က မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရှေးဟောင်းအမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်း ကာကွယ်ရေးအတွက် နော်ဝေနိုင်ငံက ယူနက်စကိုနှင့် ပူးပေါင်း၍ ကူညီ

ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည့် အခြေ အနေများကိုလည်းကောင်း၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်သက်သက် နိုင်ငံနှင့် နော်ဝေနိုင်ငံတို့၏ သဘော တူစာချုပ်ကို မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ယူနက်စကို ဌာနကိုယ်စားလှယ် မစ္စတာစာဒါအူမာအလန်နှင့် မြန်မာ နိုင်ငံဆိုင်ရာ နော်ဝေသံအမတ်ကြီး မစ္စ အန်းအော်လီစတက်တို့က လက်မှတ်ရေးထိုးကြသည်။ ယင်းနောက် နော်ဝေဘုရင်နှင့် မိဖုရားတို့သည် အာနန္ဒာဘုရား၊



နော်ဝေ ဘုရင်နှင့် မိဖုရားတို့ ပုဂံရှေးဟောင်း ယဉ်ကျေးမှု နယ်မြေ၌ ကြည့်ရှုလေ့လာ ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၃
နော်ဝေနိုင်ငံအခြေစိုက် Norwegian University of Science and Technology (NTNU), Knowledge Development (KD) နှင့် ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တို့ ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်ပေးမည့် စီမံခန့်ခွဲမှု မဟာဘွဲ့အတန်း(Master of Management Programme) ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် ရန်ကုန်မြို့ ကုန်သည်/စက်မှုအသင်းချုပ် စတုတ္ထ ထပ်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီနှင့် နော်ဝေနိုင်ငံ စက်မှုလုပ်ငန်းဝန်ကြီး H.E. Ms. Monica Maeland တို့က အဖွင့် အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့ နောက် Norwegian University of Science and Technology (NTNU) မှ Prof.Kjell Eliassen က စီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဘွဲ့အတန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။ ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်စီးပွားရေး တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ

ဒေါ်ခင်နိုင်ဦးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် လုပ်ငန်း ခွင်များတွင် အရည်အသွေးပြည့်ဝ သောဝန်ထမ်းများ ရရှိနိုင်ရေးဆိုင်ရာ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ West Indochina မှ Ms.Allison Morris, Myanmar Centre for Responsible Business (MCRB) မှ Ms. Vicky Bowman၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေး တက္ကသိုလ်မှ ဒေါက်တာ ဒေါ်မိုးမိုး ခိုင်၊ Mango Media မှ ဒေါ်လင်း လင်းတင်ထွန်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင် လျက်ရှိသော နော်ဝေအခြေစိုက်

ကုမ္ပဏီများဖြစ်ကြသည့် Telenor Co., Ltd. မှ Mr. Per Erik Hylland နှင့် Jotun Co., Ltd. မှ Mr. David Horvath တို့က ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ စီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဘွဲ့အတန်းတွင် စီမံခန့်ခွဲမှုဘာသာ၊ သတင်းအချက် အလက် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာ (ICT) ဘာသာရပ်နှင့် စွမ်းအင် (Energy) ဘာသာရပ်များကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပြီး နော်ဝေနိုင်ငံ တက္ကသိုလ်မှ ပါမောက္ခများ၊ ကထိက များက ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ၌ လာရောက်ပို့ချသင်ကြားပေးမည် ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေးကွန်ရက်များတွင် အမျိုးသမီးများ၏ပါဝင်မှုအခန်းကဏ္ဍ မြှင့်တင်လျက်ရှိ

နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် အမျိုးသမီး များ၏အခန်းကဏ္ဍ ပိုမိုကျယ်ပြန့်စွာ ပါဝင်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံ တကာ အတွေ့အကြုံနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုများပေးပို့ခြင်း၊ ထင်မြင် ယူဆချက်များကို အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေးကွန်ရက်များ ထူထောင်နိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးများဖိုရမ်ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်တွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ဒုတိယပိုင်းကို ရန်ကုန်မြို့၌ ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် အာဆီယံအမျိုးသမီးရေးရာကော်မတီ ပါဝင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး အာဆီယံအမျိုးသမီးရေးရာကော်မတီ တွင် Focal Ministry အဖြစ် တာဝန်ယူထားသည့်အတွက် မြန်မာ အမျိုးသမီးများ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေ များနှင့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးများဖိုရမ်တွင် ပါဝင်ဆွေးနွေး မည့်အကြောင်းအရာများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သိရှိလိုသည်များကို လူမှု ဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်နော်သင်းအေး သွား ရောက်မေးမြန်းခဲ့သည်။

မြို့ပြ၊ မြို့ကြီးတွေမှာ နေထိုင်သူတွေအတွက် ရေစီးရေလာ ကောင်းမွန်ရေးနဲ့ ချောမွေ့တဲ့ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍ၊ အာဆီယံ ဒေသတွင်း အမျိုးသမီးများ အခွင့်အရေးအပြည့်အဝရရှိခံစားရ ခြင်း ရှိ၊ မရှိနဲ့ အာဆီယံဒေသရှိ ပညာတတ် အမျိုးသမီးများရဲ့ အလားအလာများ၊ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများအတွက် တုံ့ပြန်နိုင်ဆောင် ရွက်ပေးမှု ပိုမိုအားကောင်းသည့် နိုင်ငံရေးအဖွဲ့အစည်းများ ပေါ်ပေါက်ရေးအတွက် လွှတ်တော်များနဲ့ ဒေသန္တရအစိုးရ၏ အခန်းကဏ္ဍ စတဲ့အကြောင်းအရာခေါင်းစဉ်များအောက်မှာ ဆွေးနွေးသွားဖို့ရှိပါတယ်။

မေး။ ။ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးများဖိုရမ်မှာ ဘယ်လို အကြောင်းအရာတွေနဲ့ ခေါင်းစဉ်တွေအပေါ် အခြေခံပြီး ဆွေးနွေးမယ်ဆိုတာကို သိပါရစေ။
ဖြေ။ ။ မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ ဆွေးနွေးကြမယ့် အကြောင်းအရာ တွေကတော့ အမျိုးသမီးများနဲ့အတူ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အကူအပြောင်းတစ်ရပ်ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ရေးကဏ္ဍ၊ အာဆီယံ စီးပွားရေးအသိုက်အခန်းရဲ့ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍအပေါ် အကျိုး သက်ရောက်မှုကဏ္ဍ၊ အသေးစားနဲ့ အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်း တွေအတွက် ကောင်းမွန်တဲ့ ဂေဟစနစ်တစ်ရပ် ဖန်တီးနိုင်ရေးကဏ္ဍ၊ ရိုးရာဓလေ့နဲ့ ခေတ်သစ်ယဉ်ကျေးမှုတို့အကြား ဓေစပ်ညှိနှိုင်းရေး ကဏ္ဍ၊ ယဉ်ကျေးမှုနဲ့ ဘာသာရေးသက်ဝင်မှုများရဲ့ အခန်းကဏ္ဍ၊

ကျော်သူထက်၊ ဟန်နီဝင်း
သင်တန်းကျောင်းအခြေပြု စောင့်ရှောက်ပေးထားပါတယ်။ သူတို့တွေထဲက ပညာသင်ကြားနိုင်တဲ့သူတွေကို ပညာသင်ကြား ပေးပြီး ဘွဲ့ရသွားတဲ့သူတွေလည်း ရှိပါတယ်။ ပညာမသင်ကြားနိုင်တဲ့ သူတွေကိုတော့ သက်မွေးမှုပညာရပ်တွေ သင်ကြားပေးပါတယ်။ နောက်တစ်ခုက အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ဥပဒေနဲ့ ငြိစွန်းတဲ့ ၁၆ နှစ်အောက် အမျိုးသမီးကလေးငယ်တွေအတွက် အမျိုးသမီး သက်မွေးပညာသင်ကျောင်းဆိုပြီး ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ ကျိုင်းတုံနဲ့ မြိတ်မှာ လက်ခံစောင့်ရှောက်ထားပါတယ်။ တာချီလိတ်မှာလည်း ထပ်ဖွင့်ဖို့ စီစဉ်ထားပါတယ်။

မေး။ ။ အမျိုးသမီးတွေရဲ့အခန်းကဏ္ဍ တိုးတက်ဖို့ ဝန်ကြီးဌာန အနေနဲ့ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိတဲ့ အခြေအနေကို သိပါရစေ။
ဖြေ။ ။ မြန်မာနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ အမျိုးသမီးတွေရဲ့ အခွင့်အရေး၊ အမျိုးသမီးတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီးတော့လည်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းတွေကို လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆက်စပ်နေတဲ့ ဝန်ကြီး ဌာနတွေနဲ့ ပူးပေါင်းပြီး ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ အသက်မွေးဝမ်း ကျောင်း သင်ကြားပို့ချတဲ့ အမျိုးသမီးတွေကို အိမ်တွင်းမှုသင်တန်း ကျောင်းတွေ ဖွင့်လှစ်ပြီး သင်ကြားပေးနေပါတယ်။ ဒီကျောင်းတွေ ကိုရောက်မလာနိုင်ဘူးဆိုရင် community base အနေနဲ့ တောင်းဆို တဲ့ နေရာတွေကို သွားရောက်သင်ကြားပေးပါတယ်။

မေး။ ။ အမျိုးသမီးတွေ အကြမ်းဖက်ခံရမှုနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဘယ်လို အကာအကွယ်ပေး၊ ကူညီစောင့်ရှောက်မှုတွေ ပေးနေပါ သလဲ။ ဆောင်ရွက်ပေးမှုတွေရှိရင် ပြောပြပေးပါ။
ဖြေ။ ။ အမျိုးသမီးတွေမှာ အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်ခံရတာရှိ သလို လူကုန်ကူးခံရပြီး ပြန်လာတဲ့အခါ ပတ်ဝန်းကျင်နဲ့ သဟဇာတဖြစ်တာတွေရှိပါတယ်။ အဲဒီအမျိုးသမီးတွေကို ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးဖို့ ၂၀၁၄ မေလက ရန်ကုန်မှာ information centre လေးတစ်ခုဖွင့်ထားပါတယ်။ လူကိုယ်တိုင်ပုံပြစ်ဖြစ်၊ တယ်လီ ဖုန်းနဲ့ပုံပြစ်ဖြစ် အကြံပြုဆွေးနွေးလိုရပါတယ်။ လူကုန်ကူးခံရပြီး ပြန်လာတဲ့အခါ အလုပ်အကိုင်အတွက်လည်း ဒီ information centre မှာ သူတို့တတ်ထားတဲ့ အတတ်ပညာနဲ့ သက်ဆိုင်တဲ့ အလုပ်အကိုင်တွေကို ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ပေးပါတယ်။ ဆက် သွယ်လို့ရတဲ့ Hotline နံပါတ်ကတော့ ၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆ ကို ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်နိုင်ပါတယ်။ ဒီလို ဆောင်ရွက်တာကို မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်နဲ့လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပါတယ်။ အမျိုးသမီးနဲ့ ကလေးသူငယ်များဆိုင်ရာ ဆပ်ကော်မတီဆိုတာ ကိုလည်း ဖွဲ့စည်းထားတာရှိပါတယ်။ ဒီဆပ်ကော်မတီက နယ်တွေ

ဆင်းပြီး ပြေရှင်းဆောင်ရွက်တာတွေလည်းရှိပါတယ်။

မေး။ ။ အမျိုးသမီးရေးရာကဏ္ဍတွေမှာ နိုင်ငံတကာနဲ့ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေတွေကို သိပါရစေ။
ဖြေ။ ။ လက်ရှိအမျိုးသမီးတွေအတွက် ဥပဒေကြမ်းတစ်ခုရေးဆွဲ နေပါတယ်။ အဲဒီဥပဒေကြမ်းကို နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်း တွေနဲ့ ပူးပေါင်းရေးဆွဲနေပါတယ်။ ၂၀၁၄ အပြီး ရေးဆွဲနိုင်ဖို့ ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။ အမျိုးသမီးများအား အကြမ်း ဖက်မှုမှ တားဆီးကာကွယ်ရေးဥပဒေကြမ်းကို ရေးဆွဲနေပါတယ်။ ပြီးတော့ နိုင်ငံပေါင်း (၁၈၀)ကျော်က လက်မှတ်ရေးထိုးထားတဲ့ အမျိုးသမီးများအား နည်းမျိုးစုံဖြင့် ခွဲခြားမှုပျောက်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်မှာ လက်မှတ်ရေးထိုးထားပါတယ်။ ၁၉၉၃ ခုနှစ် ကနေစပြီးတော့ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပါတယ်။ လက်မှတ်ရေးထိုး ပြီးတော့ လေးနှစ်တစ်ကြိမ် ဆောင်ရွက်ချက်တွေကို UN ကို အစီရင်ခံစာ လေးနှစ်တစ်ကြိမ် တင်သွင်းရပါတယ်။ အခု ၂၀၁၄ ခုနှစ်မှာ စတုတ္ထနဲ့ ပဉ္စမအကြိမ် ပူးတွဲအစီရင်ခံစာကို တင်သွင်းဖို့ ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။

ပထမအကြိမ်ကို ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးဖိုရမ်ကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် ပထမအကြိမ်ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပြီး စီးပွား ရေးနှင့်လူမှုရေးကွန်ရက်များတွင် အမျိုးသမီးများ၏ ပါဝင်မှုအခန်း ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ အမျိုးသမီးများ၏ အခန်း ကဏ္ဍမြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံ၌ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးဖိုရမ်ကို မကြာမီ ဒုတိယအကြိမ်ကျင်းပတော့မည် ဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးဖိုရမ်၏ ဆောင်ပုဒ်မှာ “Women: A driving force in transitional societies” ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲသို့ အာရှ၊ ဥရောပ၊ အာဆီယံအပါအဝင် နိုင်ငံတကာမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းခွင်များတွင် ထင်ရှားကျော်ကြားသည့် အမျိုးသမီးများကိုယ်တိုင် လာရောက်၍ ၎င်းတို့၏ အတွေ့အကြုံများ၊ ဖြတ်သန်းခဲ့ရသည့်အခက်အခဲ၊ စိန်ခေါ် မှုများကို ဆွေးနွေးဖလှယ်ကြမည်ဖြစ်သည့်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးများ၏အခန်းကဏ္ဍ တိုးတက်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းစဉ် များဆောင်ရွက်ရာတွင် အတွေ့အကြုံကောင်းများနှင့် အထောက် အပံ့ကောင်းများရရှိမည်ဟု ယုံကြည်မိပါသည်။

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြန်မာ့ဆန်အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး ဂျပန်ပညာရှင်များကူညီ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

မြန်မာ့ဆန်များ နိုင်ငံတကာစျေးကွက်ရရှိရေးနှင့် အရည်အသွေးအဆင့်အတန်းမီရန်... မြန်မာ့ဆန်အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး ဂျပန်ပညာရှင်များကူညီ



သတင်း-ကျော်သူဝင်း(မြန်မာ့အလင်း) ဓာတ်ပုံ-သက်ထက်

၎င်းတို့အဖွဲ့သည် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေရှိ မြို့နယ် ငါးမြို့နယ်ဖြစ်သည့် လယ်ဝေး၊ ပျဉ်းမနား၊ ဇေယျာသီရိ၊ တပ်ကုန်းနှင့် ဒက္ခိဏာ သီရိမြို့နယ်များတွင် စပါးခင်းများ ဆန်းစစ်ကြည့်ရှု၊ အလတ်၊ အသေးများကို နိုင်ငံဘာ ၅ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်အထိ လက်တွေ့ကွင်းဆင်းပြီး တွေ့ရှိချက်များကို ပြန်လည်ရှင်းပြပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စပါးစိုက်တောင်သူများ ရိတ်သိမ်းချိန် လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှု ကာကွယ်ရန် နည်းလမ်းများနှင့် ပတ်သက်ပြီး ရိတ်သိမ်းလွန်ကျွမ်းကျင် ပညာရှင် ဒေါက်တာရီဘာတာက “စပါးစိုက်တောင်သူရဲ့ စိုက်ခင်းထဲအထိ ကွင်းဆင်းလေ့လာတွေ့ရှိချက်က ဆန်တွေမှာ အဝါရောင်ရောနေတာတွေ အများကြီးတွေ့ရပါတယ်။ အဲဒီအရာတွေကြောင့် မြန်မာ့ဆန်ဟာ အရည်အသွေး နိမ့်ကျလာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါတွေမရှိရအောင် မစိုက်ခင်ကတည်းက မြက်ရိုင်းတွေရှင်းဖို့ လိုပါတယ်။ တစ်နှစ်စလုံး နှစ်နှစ်ရှင်းရမှာပါ။ အခြေခံကစပြီးပြောင်းရပါမယ်။ ရိတ်သိမ်းတဲ့နေရာမှာလည်း ဆုံးရှုံးမှုနည်းအောင် တတ်နိုင်သမျှ ထိန်းရပါမယ်။ ခေတ်မီရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များနဲ့ စနစ်တကျရိတ်သိမ်းဖို့ အသေးတွေမှာဆို စက်ပစ္စည်းကိရိယာ

လိုပါမယ်။ ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့ဒီမှာ ရှိတဲ့ကျေးရွာ ၁၅ ရွာကိုကွင်းဆင်းလေ့လာပြီး လေ့လာတွေ့ရှိချက်တွေကို ပြန်လည်ရှင်းပြပေးပါတယ်” ဟု ပြောပြသည်။ မျိုးစေ့ထုတ်ပညာရှင် ဒေါက်တာအီကေဒါက “ဒီမှာရှိတဲ့ဆန်စက်အသေးတွေကို လေ့လာတဲ့အခါ ဆန်ကွဲ၊ ဖွဲနဲ့ အခြားကျောက်ခဲဆန်နီ၊ ဆန်ဝါ၊ ဆန်လုံးညိုတွေတွေ့ရပါတယ်။ အဲဒါတွေ အဓိကပြုပြင်ရမှာပါ။ ဒီမြို့နယ်မှာရှိတဲ့ ဆန်တွေကို ကျွန်တော်တို့ဆီမှာပါတဲ့ စက်တွေနဲ့ တိုင်းတာစစ်ဆေးတဲ့အခါ ထိုင်း၊ ဗီယက်နမ်၊ ဖိလစ်ပိုင်စတဲ့နိုင်ငံတွေကဆန်တွေလို အရည်အသွေးမမီတာတွေ့ရပါတယ်။ နောက်ပြီး ဒီက ဆန်စက်တွေမှာ ဆန်အကျိုးတွေ အလွန်ထွက်နေတာကို တွေ့ရပါတယ်။ နောက်တစ်ချက်က စက်လည်ပတ်တဲ့အခါ လျှပ်စစ်အပြင် စပါးခွံနဲ့ လည်ပတ်တဲ့စက်တွေ တွေ့ရပါတယ်။ အဓိကအကြီးဆုံးချင်တာကစပါးခွံနဲ့ အသုံးပြုတာပိုကောင်းပါတယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ စွမ်းအင် ချွေတာရာရောက်သလို ဆန်စက်ပိုင်ရှင်တွေ အတွက်လည်း စရိတ်သက်သာပါတယ်။ ဆန်စက်အသေးတွေမှာဆို စက်ပစ္စည်းကိရိယာ

တွေ ပြုပြင်ရန် လိုအပ်ချက်တွေအများကြီးရှိနေတာ တွေ့ရပါတယ်။ ဥပမာ- ဆန်စက်ကြိုတံခွဲတော့မယ် ဆိုရင် စပါးကနေ လုံးတည်း၊ လုံးတည်းမှ ဆန်ကွဲ၊ ဖွဲနဲ့ အရည်အသွေးမမီတာတွေ ပယ်တာတွေလိုတယ်။ ပြုပြင်ဖို့ လိုအပ်တာ ဆန်စက်ပိုင်ရှင်တွေကို ရှင်းပြပေးပါတယ်။ စက်နဲ့လူရိတ်တာတွေက ကွာခြားချက်တွေ အများကြီး ရှိပါတယ်။ လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုမရှိအောင် လိုက်လံကွင်းဆင်းပြီး လိုအပ်ချက်တွေကို ပြန်လည် ဟောပြောတာပါ” ဟု ပြောပြသည်။

မြန်မာတောင်သူ လယ်သမားများအတွက် ဂျပန်အစိုးရသည် ချေးငွေများနှင့် နည်းပညာအကူအညီများပံ့ပိုးလျက်ရှိပြီး နေပြည်တော် ကောင်စီငါးမြို့နယ်၏ လိုအပ်ချက်ကူညီထောက်ပံ့ရန် စစ်တမ်းကောက်ယူလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတွင်လည်း ၂၀၁၁-၂၀၁၅ အထိ ငါးနှစ်စီစီစီစီဖြင့် မြန်မာ့ဆန်များ အရည်အသွေးတိုးတက်ရေး၊ မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ထွက်ရှိရေး၊ ပြည်ပပို့ကုန်ဖြင့် တင်ပို့နိုင်ရေး ထောက်ပံ့ကူညီလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအား နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်စေလွှတ်

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတကာအတွေ့အကြုံများရရှိပြီး မိခင်နိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသည့်အခါ ဌာနအတွက် အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံလယ်ယာ၊ သစ်တော၊ မြေဓာတ်ပညာ (MAFF) မှ မျိုးစေ့ထုတ်ပညာရှင် ဒေါက်တာအီကေဒါနှင့် ရိတ်သိမ်းချိန်လွန် နည်းပညာကျွမ်းကျင်ပညာရှင် ဒေါက်တာရီဘာတာတို့ ကွင်းဆင်းလေ့လာမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၃-၁၂-၂၀၁၄

Table with multiple columns listing market prices for gold, silver, oil, and various commodities. Includes sub-sections for 'ဝက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (Max/ Newday စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်)' and 'ဘုရင်နောင်ကုန်စည်ဈေးနှုန်း'.

Advertisement for 'ဆရာဒွေး အင်္ဂလိပ်စာသင်တန်း' (Teacher Dwee English Class) with contact information and details about the course.

Advertisement for 'အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း' (Public Notice) regarding a complex and its management.

Small advertisement for 'အမည်မှန်' (Correct Name) with contact details.

Large advertisement for 'STI Myanmar University' and 'SKU University' featuring 'Certificate Beauty Therapy' and 'Facial Lifting Treatment Demonstration'.

ပြည်ထောင်စုနှင့် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများ

မိတ္ထီလာတွင် မိုးစပါး ပုလဲသွယ်စံကွက်ရိတ်သိမ်း စပါးအစို တစ်ဧက ၁၄၈ ဒဿမ ၇၅ တင်းထွက်ရှိ

မိတ္ထီလာ ဒီဇင်ဘာ ၃

မိတ္ထီလာမြို့၊ ဇောင်ချမ်းကုန်းကျေးရွာ ကွင်းအမှတ် ၇၃၇ ဦးပိုင် ၁၄ တောင်သူ ဦးအေးလှိုင်၏ မိုးစပါးပုလဲသွယ်သိမ်းပွဲနည်းကျ GAP စံပြုကွက် ၁၀ ဧကစိုက်ခင်းတွင် ၀ ဒဿမ ၁၀ ဧက စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပရာ စပါးအစိုတစ်ဧက ၁၄၈ ဒဿမ ၇၅ တင်း ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ယင်းမိုးစပါးစံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲသို့ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ဝေ၊ ခရိုင်အဆင့် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးကျော်စွာ၊ မြို့နယ်အဆင့်စိုက်/ညှိဝန်ထမ်းများ၊ ထမုန်ကန်၊ တောမ၊ ညောင်ကိုင်း၊ ရှမ်းတံနှင့် ညောင်ကိုင်းကျေးရွာ အုပ်စုများမှ ဒေသခံတောင်သူများ တက်ရောက်ကြရာ သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးနည်း ၁၄ ချက်ဖြင့် စိုက်ပျိုးဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစန်းလွင်က ရှင်းလင်းပြောကြားကြောင်း သိရသည်။

ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)

သမဝါယမလုပ်ငန်းများ ရေရှည်တည်တံ့ဖွံ့ဖြိုးရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၃

သမဝါယမ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်ဆန်းသည် ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက သမဝါယမ တက္ကသိုလ် (စစ်ကိုင်း) တွင် တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် သမဝါယမတက္ကသိုလ် (စစ်ကိုင်း) မှ ဆရာ ဆရာမများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မိမိတို့ သမဝါယမဝန်ကြီး ဌာနအနေဖြင့်

သမဝါယမလုပ်ငန်းများ ရေရှည်တည်တံ့ဖွံ့ဖြိုးအောင်မြင်ရန် Sustainable development ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် တက္ကသိုလ်ကောလိပ် ဆရာ ဆရာမများ၊ ဝန်ထမ်းများကလည်း ရည်မှန်းချက်အောင်မြင်အောင် သမဝါယမလုပ်ငန်းများတွင် အလျဉ်းသင့်သလို ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း မှာကြားသည်။

ဆရာမများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မိမိတို့ သမဝါယမဝန်ကြီး ဌာနအနေဖြင့်

ရောက်ရှိပြီး လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများထားရှိမည့် နေရာများကို လိုက်လံကြည့်ရှု၍ လိုအပ်သည်များ ဆွေးနွေးမှာကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ပုံရွာမြို့တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းတိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းအမှုဆောင်များနှင့်တွေ့ဆုံပြီး ဝန်ကြီးက စာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းသည် စာကြည့်တိုက်မရှိသေးသော ကျေးရွာများတွင် စာကြည့်တိုက်များ တည်ဆောက်ခြင်း၊ တည်ဆောက်ပြီး စာကြည့်တိုက်များ ရေရှည်တည်တံ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် သတ်မှတ်

စံငါးချက်နှင့် ပြည့်စုံအောင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ စစ်ဆေးပြုပြင်ပံ့ပိုးခြင်း၊ စာကြည့်တိုက်များကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးခြင်းလုပ်ငန်းများကို အဓိကဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဒေသစာကြည့်တိုက် ဖောင်ဒေးရှင်းတို့၏ ငွေအား၊ စီမံခန့်ခွဲဆောင်ရွက်မှုအား၊ စေတနာရှင် အလှူရှင်တို့၏ အလှူငွေအား၊ ဒေသကျေးရွာပြည်သူတို့၏ ငွေအား၊ ပစ္စည်းအား၊ လုပ်အားတို့ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

အသင်းတွေရုန်းကန်ရမယ့် ပရိမိယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၁၅) မိုးမြင့်လင်းလက်

ဒီတစ်ပတ်ရဲ့ ပရိမိယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၁၅)ကို ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်မှာ ဆက်လက်ဆင်နွှဲမှာဖြစ်လို့ တန်းစီဇယား အပြောင်းအလဲဖြစ်မဖြစ် စောင့်ကြည့်ရမယ့် အနေအထားပါပဲ။ အသင်းကြီးတွေအားစိုက်ရမယ့် ပွဲစဉ်ဖြစ်ပြီး စိတ်ဓာတ်ပြင်းပြင်းနဲ့ ကစားရမယ့်အခြေအနေတွေကြောင့် ရသစုံရင်ခုန်ရမယ့်ပွဲတွေဖြစ်နေပါတယ်။

နယူးကာဆယ်နှင့် ချယ်လ်ဆီး တန်းစီဇယား ထိပ်ဆုံးကပြေးနေတဲ့ ချယ်လ်ဆီးဟာ ဒီပွဲကို ရင်ပူစိုးရိမ်စွာ ကစားရတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနှစ်သင်းရဲ့ နောက်ဆုံးငါးပွဲတွေဆုံမှု မှတ်တမ်းကို ကြည့်ရင် နယူးကာဆယ်က သုံးပွဲနိုင်ထားပြီး ချယ်လ်ဆီးက နှစ်ပွဲနိုင်ထားပါတယ်။ နယူးကာဆယ်နိုင်ပွဲဟာ အိမ်ကွင်းမှာနိုင်သလို အဝေးကွင်းမှာလည်း နိုင်ထားတာမို့ ချယ်လ်ဆီးတို့ပေါ်ဆဲလ်ဆဲလ်အာခံကစားသမားတွေ ထုတ်သုံးမှရပါလိမ့်မယ်။ ဒါပေမယ့် နှိုးပွဲဆက်နေတဲ့ နယူးကာဆယ်ကို နိုင်ပွဲလိုနေတဲ့ ချယ်လ်ဆီးတို့ အသာစီးရဖို့များပါတယ်။

လီဗာပူး နှင့် ဆန်းဒါးလန်း လီဗာပူးနဲ့ဆုံတိုင်း ဆန်းဒါးလန်းတို့ နှိုးပွဲကြိုတာများပေမယ့် အသင်းကြီးတွေနဲ့ကစားရင် မာကျောတဲ့ဆန်းဒါးလန်းကို လီဗာပူးတို့ လျှော့တွက်ရင် မှားပါလိမ့်မယ်။ နိုင်ပွဲပြန်ရနေတဲ့ လီဗာပူးဟာ ဆန်းဒါးလန်းကို အမှတ်ခွဲပေးဘဲ အနိုင်ရလဒ်ကို သိမ်းပိုက်ဖို့ အာရုံစိုက်မှာပါ။

နိုင်းပွဲရဲ့ တာမရီပီဟာ ဒါပေမယ့် ဒီနှစ် ခြေစွမ်းကောင်းမွန်နေတဲ့ ဆောက်သမ်တန်ကို မန်ယူတို့ သေသေချာချာ ပြင်ဆင်ပြီးကစားမှ သရေခံအနိုင် သတ်မှတ်လို့ရပါလိမ့်မယ်။

ဟားလ်စ်းတီးနှင့် ဝက်စ်ဘရစ် အပြန်အလှန် နိုင်ပွဲ၊ သရေပွဲတွေဖြစ်နေတဲ့ ဒီနှစ်သင်းရဲ့ အားထုတ်မှုက တပြည်းပြည်း ကျဆင်းနေပါတယ်။ ဟားလ်စ်းတီးတို့ နှိုးပွဲဆက်နေသလို ဝက်စ်ဘရစ်တို့ကလည်း နိုင်ပွဲမရပါဘူး။ တိုက်စစ်ပိုင်း အားသာတဲ့ဝက်စ်ဘရစ်ဟာ အခုပွဲမှာ အဝေးကွင်းဆိုင်ပေမယ့် အနိမ့်ဆုံးသရေ တစ်မှတ်ရအောင် ကစားပါလိမ့်မယ်။

Table with 2 columns: Team Name and Goals. Includes sections for 'ပြင်သစ်လီဂူး ဖလားပွဲစဉ်များ' and 'ဒီဇင်ဘာ ၅'.



မန်ယူထိပ်ဆုံးလေးနေရာတက် လီဗာပူးနှစ်ပွဲဆက်တိုက်နိုင်

အင်္ဂလိပ်ပရိမိယာလိဂ်ပွဲစဉ် (၁၄) ပြိုင်ပွဲများကို ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက် ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည်။ မန်ယူက လေးပွဲဆက်တိုက်နိုင်ပြီး ဇယားထိပ်ဆုံးနေရာလေးခုတွင် ပို၍ခိုင်မာစွာ ရပ်တည်လာနိုင်ရန် အားကောင်းလာသည်။ အိမ်ရှင် မန်ယူအတွက် အဖွင့်ဂိုးကို ပွဲစဉ် ၂၁ မိနစ်အကြာ ဝဲတောင်ပံမှ ဖြတ်တင်ပေးလိုက်သော ဘောလုံးကို ဖယ်လိုက်နိုက် အမိအရ ခေါင်းတိုက်ယူခဲ့သည်။ စတုတ်အတွက် ချေပဂိုးကို အင်န်ဇွန်နီက သွင်းယူခဲ့သည်။ စတုတ်အနေဖြင့် သုံးပွဲဆက်တိုက်ရုံးပွဲမကြိုစေရန် ကြိုးစားသော်လည်း မာတာက အလွတ်တည်ကန်

ဘောမတစ်ဆင့် မန်ယူအတွက် အနိုင်ဂိုး သွင်းယူပေးခဲ့သဖြင့် မှန်းချက်နှင့် လွဲချော်သွားခဲ့ရသည်။ လီဗာပူးနှင့်လက်စတာတို့ပွဲတွင် လီဗာပူးက သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် နိုင်ခဲ့သည်။ လီဗာပူးအသင်းသည် နှစ်ပွဲဆက်တိုက်နိုင်ပြီး ဇယားနံပါတ်ရှစ်နေရာသို့ တက်လာသည်။ ယင်းပွဲတွင် လီဗာပူးအသင်းခေါင်းဆောင် ဂျရက်က အသင်းသို့ ပြန်လာပြီး နောက် ပထမဆုံး ဂိုးသွင်းယူပေးခဲ့သည်။ လက်စတာဂိုးသမား မိနိုလတ်၏ခေါင်းကို ဘောလုံးထိမှန်ပြီး ဂိုးဝင်သွား၍ ကိုယ်ဂိုးကိုယ်ပြန်သွင်းသလို ဖြစ်ပြီး လီဗာပူးတို့ ဒုတိယဂိုးရခဲ့

သည်။ လက်စတာမှ မော်ဂန်သည် လမ်းဘတ်အား ကြမ်းတမ်းစွာ ကစားခဲ့သည့်အတွက် နှစ်ပတ်ခန့်ဖြင့် ထွက်ခွဲရသည်။ ဟန်ဒါဆင်က လီဗာပူးအတွက် တတိယဂိုး သွင်းပေးသည်။ ခရစ္စတယ်ပဲလစ်နှင့် အက်စ်တွန်ဗီလာ တို့ပွဲတွင် အက်စ်တွန်ဗီလာက တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် နိုင်ခဲ့သည်။ ယင်းအနိုင်ပွဲကြောင့် အက်စ်တွန်ဗီလာ အသင်းသည် ကိုးပွဲမြောက် အနိုင်မရရှိခြင်းကို အဆုံးသတ်နိုင်ခဲ့သည်။ အက်စ်တွန်ဗီလာအတွက် တစ်လုံးတည်းသော အနိုင်ဂိုးကို ဘန်ကီကေးက ၁၈ဂိုးအတွက် သွင်းယူခဲ့သည်။

ကောင်းမြတ်သူ

လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသော ဂိုဒေါင်နှင့် စက်မှုလက်မှုမြေကွက်များနှင့် သက်ဆိုင်သည့်ကြေညာချက်
၁။ ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ အစည်းအဝေးခန်းမ(၃)၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးစက်မှုဇုန်များ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီနှင့် စက်မှုဇုန်အသီးသီးမှ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီများ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ပါသည်။
၂။ ထိုသို့ဆွေးနွေးရာတွင် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသော ဂိုဒေါင်နှင့် စက်မှုလက်မှုမြေကွက်များနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ဆွေးနွေးပွဲရလဒ်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-
(က) စက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌများ၏တင်ပြချက်အရ Detail Business Plan တင်ပြ ရမည့်နေ့ရက်ဆုံးရက်ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်အထိ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပေးရန်။
(ခ) Detail Business Plan စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီနှင့် သက်ဆိုင်ရာ စက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီတို့ပူးပေါင်းမြေပြင်ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးပြီး လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသော ဂိုဒေါင်နှင့် စက်မှုလက်မှုမြေကွက်များကို နိုင်ငံတော်သို့ ပြန်လည်အပ်နှံရေးအတွက် အောက်ပါအုပ်စုများခွဲ၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးစက်မှုဇုန်များ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီသို့ တင်ပြရန် -

- ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော်ပြီးပြည့် CDC-72206၏ TF-30265/11 Tanker လက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၀၆၀၅
(၁) မြေကွက်လွတ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍- (ကက) Detail Business Plan တင်ပြမှုမရှိခြင်း (ခခ) Detail Business Plan သည် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက်ဖြစ်နိုင်ခြေမရှိကြောင်းစိစစ်တွေ့ရှိရခြင်း
(၂) အသုံးမပြုဂိုဒေါင်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍- (ကက) Detail Business Plan တင်ပြမှုမရှိခြင်း (ခခ) Detail Business Plan သည် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ဖြစ်နိုင်ခြေမရှိကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရခြင်း
(၃) အထက်အပိုဒ် (၁)နှင့်(၂)တွင် မပါရှိဘဲ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသော ဂိုဒေါင်နှင့် စက်မှုလက်မှုမြေကွက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လက်ရှိဆောင်ရွက်ဆဲအခြေအနေ။
၃။ သို့ဖြစ်ပါ၍ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသော ဂိုဒေါင်နှင့် စက်မှုလက်မှုမြေကွက် ပိုင်ဆိုင်သူများသည် သက်ဆိုင်ရာစက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီသို့ အမြန်ဆုံး ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သွားရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးစက်မှုဇုန်များစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ

ဓမ္မဒူတယဉ်ကျေးလိမ္မာ ကလေးတရားစခန်းဖွင့်မည်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မော်ဘီမြို့နယ်၊ အောက်ဝါးနက်ချောင်းကျေးရွာ၊ ဓမ္မဒူတ ဇေတဝန်တောရ၊ ဆေကန်ရွာမကျောင်းတိုက်တွင် ယဉ်ကျေးလိမ္မာ ကလေးတရားစခန်းဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ရာ Grade-10 (၉တန်း)များအတွက် ၂၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်မှ ၂၃-၁၂-၂၀၁၄ရက်အထိ၊ တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားများအတွက် ၂၄-၁၂-၂၀၁၄ရက်မှ ၂၆-၁၂-၂၀၁၄ရက်အထိ၊ Grade-8/9 (၇/၈တန်း)များအတွက် ၂၇-၁၂-၂၀၁၄ရက်မှ ၂၉-၁၂-၂၀၁၄ရက်အထိ၊ Grade-6/7 (၅/၆တန်း)များအတွက် ၃၀-၁၂-၂၀၁၄ရက်မှ ၁-၁-၂၀၁၅ရက် အထိ၊ Grade-4/5 (၃/၄တန်း)များအတွက် ၂-၁-၂၀၁၅ရက်မှ ၄-၁-၂၀၁၅ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
တရားစခန်းဝင်ရောက်ရန်အတွက် ဖော်ပြပါ website http://reg.dhammadutaweb.org/ သို့ အမည်၊ မိဘအမည်၊ ပညာအရည်အချင်း၊ ကျောင်း၊ နေရပ်လိပ်စာတို့ကို အင်္ဂလိပ်လိုရေးသားပြီး ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ အတန်းနှင့်အချက်အလက်များကို မှန်ကန်စွာဖြည့်သွင်းစာရင်းပေးရပါမည်။ စာရင်းပေးသွင်းသော e-mail လိပ်စာများသို့ ၁၈ရက်မှ ၂၀ရက်အတွင်း အကြောင်းပြန်ပါမည်။ အချက်အလက်မပြည့်စုံ/မမှန်သူများကို စာရင်းလက်ခံမည် မဟုတ်ပါ။
ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော် မောင်ကျော်လှ ၁၁/စတန(နိုင်)၀၆၇၆၃၀၈၊ Passportစာအုပ်ကတ်ပြားအမှတ်-၈၅၀၉၇၃၁၂၁၂၁၂ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၂၅၂၃၁၉

တစ်လင်တစ်မယားစနစ်ကျင့်သုံးခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်း

တစ်လင်တစ်မယားစနစ်ကျင့်သုံးခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေအမှတ် ၈)။

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊	လ	ရက်
၂၀၁၄ ခုနှစ်၊	လ	ရက်

နိဒါန်း
ဥပဒေနှင့်အညီထိမ်းမြားကြသော လင်နှင့်မယားတို့တစ်ဦးအပေါ် တစ်ဦး သစ္စာရှိစွာဖြင့် သာယာချမ်းမြေ့သည့် အိမ်ထောင်တည်ဆောက်နိုင်စေရန်၊ တစ်လင်တစ်မယားစနစ်ကျင့်သုံးခြင်းဖြင့် အမျိုးသမီးများ မယားပြိုင်အဖြစ်ရောက်ရှိခြင်းမှ ကာကွယ်ရန်နှင့် အမျိုးသားများက မယားအများယူခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပွားနိုင်သည့် အိမ်ထောင်ရေးမှခင်းများကို တားဆီးနိုင်ရန်အလို့ငှာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

အခန်း (၁) အမည်၊ သက်ဆိုင်ခြင်းနှင့်အဓိပ္ပာယ်ဖော်ပြချက်

၁။ ဤဥပဒေကို “တစ်လင်တစ်မယားစနစ်ကျင့်သုံးခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေ” ဟုခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ ဤဥပဒေသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်သူအားလုံးနှင့်လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံပြင်ပတွင် နေထိုင်သော နိုင်ငံသားနှင့်လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်စဉ် နိုင်ငံသားနှင့် ထိမ်းမြားသော နိုင်ငံခြားသားနှင့်လည်းကောင်း သက်ဆိုင်စေရမည်။

၃။ ဤဥပဒေတွင်ပါရှိသော အောက်ပါစကားရပ်များသည် ဖော်ပြပါအတိုင်း အဓိပ္ပာယ်သက်ရောက်စေရမည်-

- (က) “နိုင်ငံသား” ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံသားကို ဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် ဧည့်နိုင်ငံသား သို့မဟုတ် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရသူလည်းပါဝင်သည်။
- (ခ) “မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်သူ” ဆိုသည်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အမြဲဖြစ်စေ၊ ယာယီဖြစ်စေ နေထိုင်သူကို ဆိုသည်။
- (ဂ) “ယောက်ျား” ဆိုသည်မှာ အသက်အရွယ်ကြီးသည်ဖြစ်စေ၊ ငယ်သည်ဖြစ်စေ လူ ယောက်ျားကို ဆိုသည်။
- (ဃ) “မိန်းမ” ဆိုသည်မှာ အသက်အရွယ်ကြီးသည်ဖြစ်စေ၊ ငယ်သည်ဖြစ်စေ လူ မိန်းမကို ဆိုသည်။

အခန်း (၂) တစ်လင်တစ်မယားစနစ်ဖြင့် ထိမ်းမြားခြင်း

၄။ မည်သည့် ယောက်ျားနှင့် မိန်းမ မဆို ဤဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့် မဆန့်ကျင်ပါက တည်ဆဲဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေးအရ ဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးစံအရဖြစ်စေ တရားဝင်ထိမ်းမြားခြင်း ပြုနိုင်သည်။

၅။ ဤဥပဒေ အာဏာတည်ပြီးနောက် ယောက်ျားနှင့်မိန်းမတို့သည် ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေးအရဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းအရဖြစ်စေ ထိမ်းမြားမှုပြုလုပ်ရာတွင် တစ်လင်တစ်မယားစနစ်ဖြင့် ထိမ်းမြားခြင်းသာလျှင် တရားဝင်အတည်ဖြစ်သည်။

၆။ မြန်မာဗုဒ္ဓဘာသာဝင်အချင်းချင်း ထိမ်းမြားခြင်းသည် ဤဥပဒေနှင့် မဆန့်ကျင်သရွေ့ မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းဥပဒေနှင့် ညီညွတ်ပါက တရားဝင်အတည်ဖြစ်သည်။

၇။ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်မိန်းမနှင့် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်မဟုတ်သော ယောက်ျားတို့ ထိမ်းမြားခြင်းသည် ဤဥပဒေနှင့်မဆန့်ကျင်သရွေ့ မြန်မာဗုဒ္ဓဘာသာဝင်မိန်းမများ အထူးထိမ်းမြားခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေနှင့် ညီညွတ်ပါက တရားဝင်အတည်ဖြစ်သည်။

၈။ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်မဟုတ်သူအချင်းချင်း ယင်းတို့နှင့်သက်ဆိုင်သည့် ဥပဒေ၊ ဘာသာ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းနှင့်အညီ ထိမ်းမြားခြင်းသည် ဤဥပဒေနှင့်မဆန့်ကျင်သရွေ့ အတည်ဖြစ်သည်။

အခန်း (၃) ထပ်မံထိမ်းမြားခြင်းကို တားမြစ်ခြင်း

၉။ ဤဥပဒေအာဏာတည်သည့်နေ့၌ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေးအရဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းအရဖြစ်စေ လင်နှင့်မယားတစ်ယောက် သို့မဟုတ် တစ်ယောက်ထက်ပို၍ တရားဝင်ထိမ်းမြားပြီးသည့် ယောက်ျား သို့မဟုတ် မိန်းမသည် အဆိုပါ ထိမ်းမြားမှုတည်မြဲနေစဉ်ကာလအတွင်း အခြားသူတစ်ဦးနှင့် ထပ်မံထိမ်းမြားခြင်း သို့မဟုတ် တရားမဝင် နေထိုင်ပေါင်းသင်းခြင်းမပြုရ။

၁၀။ ဤဥပဒေ အာဏာတည်သည့်နေ့ သို့မဟုတ် ထိုနေ့နောက်ပိုင်းတွင် ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေးအရဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းအရဖြစ်စေ ထိမ်းမြားပြီးသူသည် ထိုထိမ်းမြားမှု တည်မြဲနေစဉ်ကာလအတွင်း အခြားသူတစ်ဦးနှင့် ထပ်မံထိမ်းမြားခြင်း သို့မဟုတ် တရားမဝင်နေထိုင်ပေါင်းသင်းခြင်း မပြုရ။

၁၁။ ယောက်ျား သို့မဟုတ် မိန်းမသည် ယခင်ကထိမ်းမြားခဲ့ဖူးလျှင် ယင်းသို့

ထိမ်းမြားခဲ့ဖူးကြောင်း အသိပေးကြေညာ၍ ယခင်အိမ်ထောင်နှင့် တရားဝင် ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးဖြစ်ကြောင်း ခိုင်မာသည့်အထောက်အထား တင်ပြနိုင်လျှင် အခြားသူတစ်ဦးနှင့်ထပ်မံ၍ ထိမ်းမြားနိုင်သည်။

အခန်း (၄) တစ်လင်တစ်မယားစနစ်ကိုဖောက်ဖျက်ခြင်း၏ အကျိုးဆက်များ

၁၂။ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေးအရဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းအရ ဖြစ်စေ ထိမ်းမြားမှုအတည်ဖြစ်နေစဉ် လင် သို့မဟုတ် မယား တစ်ဦးဦးသည် ထပ်မံ၍ ထိမ်းမြားမှုပြုလျှင် ထိုသူသည် အိမ်ထောင်ရေးပြစ်မှုကို ကျူးလွန်ရာ ရောက်သည်။

၁၃။ တည်ဆဲဥပဒေများတစ်ရပ်ရပ်၊ ဘာသာ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းတွင် မည်သို့ပင် ဆန့်ကျင်လျက်ပါရှိစေကာမူ ထိမ်းမြားမှု အတည်ဖြစ်နေစဉ် လင် သို့မဟုတ် မယားတစ်ဦးဦးသည် အခြားသူနှင့် ထပ်မံ၍ ထိမ်းမြားလျှင် အိမ်ထောင်ရေး ပြစ်မှုကို ကျူးလွန်ခြင်းဖြစ်၍ ကျန်သည့်မယား သို့မဟုတ် လင်က လင်မယား ကွာရှင်းခွင့်ရှိသည်။

၁၄။ ပုဒ်မ ၁၃ အရ လင်မယားကွာရှင်းရာတွင် အိမ်ထောင်ရေး ပြစ်မှုကျူးလွန် သူသည် နှစ်ဦးပိုင်ပစ္စည်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ၎င်း၏အခွင့်အရေးများ ဆုံးရှုံးခြင်း ခံရမည်။

၁၅။ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေးအရဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်း အရ ဖြစ်စေ ထိမ်းမြားပြီးသော ယောက်ျားတစ်ဦးသည် အဆိုပါ ထိမ်းမြားမှု အတည်ဖြစ်နေစဉ် အခြားမိန်းမတစ်ဦးနှင့်ထပ်မံထိမ်းမြားပါက ထိမ်းမြားခြင်း အတည်မဖြစ်သဖြင့် ထိုယောက်ျားနှင့်အတူ နေထိုင်ပေါင်းသင်းသည့် နောက် မိန်းမသည် ထိုယောက်ျားသေဆုံးသွားလျှင် အမွေကို ဆက်ခံခွင့်မရှိစေရ။ နောက်မိန်းမနှင့်အတူ နေထိုင်ပေါင်းသင်းသည့် ယောက်ျားသည်လည်း နောက်မိန်းမသေဆုံးသွားလျှင် အမွေကို ဆက်ခံခွင့်မရှိစေရ။

၁၆။ မည်သူမဆို ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေးအရဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းအရဖြစ်စေ ထိမ်းမြားမှု အတည်ဖြစ်နေစဉ် ပုဒ်မ ၉ သို့မဟုတ် ပုဒ်မ ၁၀ နှင့် ဆန့်ကျင်၍ ထိမ်းမြားမှုထပ်မံပြုလုပ်လျှင် ထိုသူသည် ပြစ်မှု ဆိုင်ရာဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၉၄ အရ လင် သို့မဟုတ် မယားရှိနေစဉ် ထပ်မံ ထိမ်းမြားသည့် ပြစ်မှုကို ကျူးလွန်သည်ဟု မှတ်ယူရမည်။

၁၇။ လင် သို့မဟုတ် မယားတစ်ဦးဦးသည် ပုဒ်မ ၁၁ ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်ကို ဖောက်ဖျက်ပါက ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၄၉၅ အရ ပြစ်မှုကို ကျူးလွန်သည် ဟု မှတ်ယူရမည်။

အခန်း (၅) အထွေထွေ

၁၈။ ဤဥပဒေ အာဏာမတည်မီက တည်ဆဲဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရဖြစ်စေ၊ ဘာသာရေး အရဖြစ်စေ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းအရဖြစ်စေ တရားဝင်အတည်ဖြစ် သည့် ထိမ်းမြားခြင်းကို ဤဥပဒေက မထိခိုက်စေရ။

ပြည်သူ့အများသိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်ပုံမာရသွန်ပွဲတော် ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၃
မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် စတင်ကျင်းပသွားမည့်ဓာတ်ပုံ မာရသွန်ပွဲတော်၌ လျှောက်ထားသူများအနက် လူ ၈၀ ကျော်ကို စိစစ်ရွေးချယ် ခဲ့ကြောင်း၊ ခေါင်းစဉ် ငါးခုသတ်မှတ်၍ ရိုက်ကူးရမည်ဖြစ်ကာ ပုံပေါင်း ၉၀၀ နီးပါးခန့်အထိ ရိုက်ကူးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဓာတ်ပုံပွဲတော်ကျင်းပရေးကော်မတီ ခန့်ခွဲမှုမန်နေဂျာ မနန်းညီက ပြောကြားသည်။
“လျှောက်ကြတုတ်သူတွေထဲက ၈၀ ကျော်ရွေးချယ်ခဲ့ပါတယ်။ အမျိုးသား တွေ များတယ်။ အမျိုးသမီးက ၁၀ ဦးကျော်လောက်ပဲပါတယ်။ ပြိုင်ပွဲစတင် တဲ့နေ့မှာ နံနက် ၁၀ နာရီကနေ မွန်းလွဲ ၂ နာရီအထိပညာရှင်တွေက ရိုက်နည်း အခြေခံ၊ အပြင်ဘက်မှာရိုက်ရင်ရိုက်ကူးပုံ စတဲ့သဘောတရားတွေကို Training

Workshop ပေးပါမယ်။ ဆုကတော့ပေးထားတဲ့ခေါင်းစဉ် ငါးခုအလိုက် တစ်မျိုး ချင်းစီအတွက် ဆုသုံးဆုစီဆိုတော့ စုစုပေါင်း ၁၅ ဆုပေးသွားမှာပါ။ ဆုပေးမှာ တွေကတော့ ကင်မရာနဲ့ပတ်သက်တာတွေပေးသွားမှာပါ” ဟုပြောကြားသည်။
ပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်ညနေ ၃ နာရီမှ ၇ ရက် ညနေ ၃ နာရီအတွင်း ရိုက်ကူးရမည်ဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲဝင်များ၏ ကင်မရာ setting မှ နာရီများကို တညီ တညာတည်း တိုက်ထားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ လျှောက်လွှာများကို အောက်တိုဘာ ၂၈ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်အထိ လက်ခံခဲ့ကြောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့အနှံ့ ရိုက်ကူးပြိုင်ပွဲဝင်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ကမ္ဘာပေါ်တွင် ဓာတ်ပုံမာရသွန်ပြိုင်ပွဲကျင်းပသည့် နိုင်ငံများစွာရှိကြောင်း၊ အဆိုပါဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲကို YAT Group က စီစဉ်ကျင်းပသွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း နှင့်ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး လိုက်လံစစ်ဆေး

ပဲခူး ဒီဇင်ဘာ ၃
ပဲခူးမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင် ပဲခူးမြို့မဗေးကြီး မီးဘေး ကြိုတင် ကာကွယ်ရေးအတွက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးဌာန ဒုဥက္ကဋ္ဌမှူး ဦးအောင်မြင့်၊ ပဲခူးမြို့နယ်ဦးစီးဌာန ဦးအေးမြင့်နှင့် တာဝန်ရှိဝန်ထမ်းများက လိုက်လံစစ်ဆေးရာ ပဲခူးမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အမှုဆောင်အရာ ရှိ ဦးမိုးကျော်နှင့် ဝေးဝန်ထမ်းများ၊ ဝေးအကျိုးဆောင်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဝေး အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဝေးရုံအတွင်း သွယ်တန်းထားသော ဆိုင်ခန်းရှင် မီးလှိုင်းနှင့် ညလုံခြုံရေးမီးလှိုင်းများ ခွဲခြားအသုံးပြုမှုများ၊ မီးသတ်ရေကန်၊ မီးသတ်ဆေးဘူးများနှင့် အပေါ့စားမီးသတ်စက်များ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအား စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မီးသတ်ဦးစီးဌာန)

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြရည်နန္ဒာရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(မမ-၁၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇၄)၊ ဂန္ဓမာယုဇန၊ ၅၁x၅၂ကြားရှိ ဦးခင်မောင်ဝင်းအမည်ဖြင့် ချထားပေးသော မြေကွက်အား ဒေါ်ကြည်ကြည်အေး ၉/မရတ(နိုင်)၁၁၀၈၁၉ မှ ဦးပိုင် (၇၄(ခစစ)) အရှေ့ဘက်ခြမ်းအား မြို့သစ်(၁)ချဲ့ဖော်ထုတ်ရေးဌေးရပြေစာ၊ တရားရုံးကျမ်းကိုင်ချက်များ တင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဂရန် သစ်/ဦးပိုင်ခွဲ၊ အမည်ပြောင်းအမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီ များဖြင့် ၁၄ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၂)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ဆ-၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၁၃-ခ၊ ၇၂x၇၃ကြား၊ ၄ ရွှေလီယာလမ်းကြားရှိ ဦးတင်အောင်အမည်ဖြင့် ချထားပေးသောမြေကွက်အား ဒေါ်နီနီဝင်း(ခ)ဒေါ်ရန်ရွှေရင် ၉/အမစ(နိုင်)၀၀၃၃၄ မှ မြေကွက်ဖိုးပေးသွင်းပြေစာ ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးသည့်ဒဏ်ကြေးပြေစာ၊ မြေဖိုး၊ လမ်းဖိုး ပေးသွင်းခြင်း ငွေရရပြေစာ၊ ဦးပိုင်ခွဲမိန့်၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၊ ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်များတင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဂရန်သစ်/အမည်ပြောင်းအမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (စ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(တတ-၁၉)၊ ဦးပိုင် (၅၂)၊ ၅၇x၅၈ကြား၊ အောင်ဆန်းဘုရင့်နောင်လမ်းကြားရှိ ဒေါ်ဌေးဌေးမြင့်အမည်ဖြင့် ချထား ပေးသော မြေကွက်အား ဒေါ်သန်းနု(ခ)ဒေါ်သန်းသန်းနု ၉/မရတ(နိုင်)၁၀၃၂၀၈ မှ ဦးပိုင် ၅၂ (ခစစ)မြောက်ဘက်ခြမ်းအား မြေချထားမိန့်၊ တရားရုံးကျမ်းကိုင်ချက်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံစာချက်များတင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့်ဂရန်သစ်/အမည်ပြောင်းဦးပိုင်ခွဲအမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်း များ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (စ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ထထ-၁၂)၊ ဦးပိုင် (၆၃)၊ ၅၅x၅၆လမ်းကြား၊ ကန်စစ်သား-ဘုရင့်နောင်လမ်းကြားရှိ ဦးအောင်ရွှေအမည်ဖြင့် ချထားပေးသောမြေကွက်အား ဒေါ်ခင်ဝင်း ၁၃/မမတ(နိုင်)၀၂၉၂၄ မှ မြေချထားမိန့်၊ တရားရုံးကျမ်းကိုင်ချက်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်များတင်ပြ၍ အခွန်ပေး ဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့်ဂရန်သစ်၊ အမည်ပြောင်းအမှုတွဲဖွင့်လှစ် ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ဒေးဝန်းအရှေ့ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၂၇၇၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၄-င၊ ၃၇x၃၈ကြား၊ ၈၇ လမ်းနှင့် ရွှေတချောင်းကြားရှိ မတင်အမည်ပေါက် ဘိုးဘမေမြေကွက်အား မိခင် ဒေါ်တင်၊ ဖခင် ဦးရွှေတို့ကွယ်လွန်၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်အမှတ် ၄၀၃၁/၂၀၀၇ ဖြင့် အမွေဆက်ခံခဲ့သော ဒေါ်အေးအေး(ခ)ဒေါ်ခင်အေးထံမှ မှတ်ပုံတင်အမေစာချုပ်အမှတ် ၁၈၃/၂၀၁၄ ဖြင့် ပေးကမ်းခြင်းကို လက်ခံသူ ဒေါ်ကြာမာမြင့် ၉/မအစ(နိုင်)၀၀၂၄၁၁မှ အမှုတွဲအမှတ် ၀၄၂၂/ဘ(ပြောင်း)/၂၀၁၄-၂၀၁၅ဖြင့် ဘ/ပြောင်း လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင် စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၄)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ဃ-၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆၀)၊ မနော့စိန်ပန်း၊ ၆၄x၆၅ကြားရှိ ဒေါ်ညွန့်ရီ အမည်ဖြင့် ချထားပေးသော မြေကွက်အား ဦးကိုကိုလတ် ၉/မခန(နိုင်)၀၁၉၇၅မှ ဦးပိုင် ၆၀(ခစစ)မြောက်ဘက်ခြမ်းကို မြေကွက်ဖိုးပေးသွင်းပြေစာ ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးသည့်ဒဏ်ကြေးပြေစာ၊ မြေဖိုး၊ လမ်းဖိုး ပေးသွင်းခြင်းငွေရရပြေစာ၊ တရားရုံးကျမ်းကိုင်ချက်၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်များတင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် ရေးကူး ခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဂရန်သစ်၊ အမည်ပြောင်းအမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီ များဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(နန-၂၈)၊ ဦးပိုင်(၁၀)၊ ၅၆x၅၇ကြား၊ မင်္ဂလာစံပြလမ်းကြားရှိ ဦးခင်မောင်ဝင်းအမည်ဖြင့် ချထားပေးသောမြေကွက်အား ဦးထွန်းလင်း ၉/မအစ(နိုင်)၀၀၀၆၇၇ နှင့် ဒေါ်ခင်ဆွေဝင်း ၉/တတည(နိုင်)၀၀၀၇၂၄ မှ မြေချထားမိန့်၊ တရားရုံးကျမ်းကိုင်ချက်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်များ တင်ပြ၍အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့်ဂရန်သစ်၊ အမည် ပြောင်း အမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ရဲမွန်တောင်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် မ-၂၇၊ ၄၃x၄၄ကြား၊ ၅၈x၅၉ကြားရှိ ဦးပိုင်အမှတ် ၉၊ ဦးဝင်းမောင်အမည်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဦးပိုင် အမှတ် ၁၀၊ ဦးမြင့်သိန်းအမည်ဖြင့်လည်းကောင်း ချထားပေးသောမြေကွက်တို့အား ဒေါ်ဝေဝေ သွယ် ၉/မအစ(နိုင်)၀၀၃၁၅၂က မြေချထားမိန့်စာချုပ်စာတမ်းများ အသိမ်းလွန်၍ ပျောက် ဆုံးနေပါသဖြင့် ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရစခန်းနှင့် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျမ်းကိုင်ချက်များတင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် ရေးကူး ခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဂရန်သစ်အမည်ပြောင်း အမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး ဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဆ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ဒဒ-၂၈)၊ ဦးပိုင် (၅၅)၊ (၇၂)၊ ၄၈x၄၉ကြား၊ ဗန္ဓုလအေးမေတ္တာရှိ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဦး(ခ)ဒေါ်မေမြင့် အမည်ဖြင့် ချထားပေးသောမြေကွက်အား ဒေါ်ညိုမာ ၉/မကန(နိုင်)၀၇၃၈၄၀ မှ မြေချထားမိန့်၊ မြေဖိုး၊ လမ်းဖိုးပေးသွင်းခြင်းငွေရရပြေစာ၊ တရားရုံးကျမ်းကိုင်ချက်များတင်ပြ၍ အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဂရန်သစ်၊ အမည်ပြောင်း၊ အမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင် စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၏ သင်္ကေတတစ်ခုဖြစ်သည့် သစ်ပင်ပင်။

စာမျက်နှာ ၁၆ မှ

အထူးပြုသင်တန်းများအပြင် နိုင်ငံရေးသိပ္ပံ ဘာသာရပ် အထူးပြုသင်တန်းများကို သင်ကြား ပေးလျက်ရှိသည်။ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်တွင် ပထမနှစ်ထူးချွန်အပြင် ဒုတိယနှစ် ဂုဏ်ထူးတန်း ကိုလည်း ဖွင့်လှစ်ထားသည်။ ဘွဲ့လွန်သင်တန်းများ အနေဖြင့် မဟာဘွဲ့၊ မဟာဒဿနဘွဲ့၊ မဟာသုတေ သနဘွဲ့နှင့် ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းတို့ကို သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်ဌာနအသီးသီးတွင် ဖွင့်လှစ်ထားပါ သည်။ အဆိုပါ ဘွဲ့သင်တန်းများအပြင် ပြည်သူ့ လူထုအတွက် လက်တွေ့အသုံးချနိုင်သော ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်မှ ဖွင့်လှစ်ထားသော အချိန်ပြည့်ဘွဲ့လွန် ဒီပလိုမာသင်တန်းများ (ဥပမာ အသုံးချဘူမိဗေဒ ဒီပလိုမာ၊ အသုံးချ စိတ်ပညာဒီပလိုမာ၊ စားသောက် ကုန်လုပ်ငန်း အတတ်ပညာဒီပလိုမာ) ရန်ကုန် တက္ကသိုလ် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဌာနမှ ရုံးများ၊ ကုမ္ပဏီများတွင် အလုပ်လုပ်နေ သော ဝန်ထမ်းများအတွက် နံနက်နှင့် ညနေပိုင်း တို့တွင် အချိန်ပိုင်းဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနေသော ဘွဲ့လွန်ဒီပလိုမာသင်တန်းများ (ဥပမာ-ပထဝီဝင် ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်သင်တန်း၊ နိုင်ငံ တကာ ဆက်ဆံရေး ပညာဒီပလိုမာ၊ ကျောက်မျက် ခွဲခြားခြင်း ဒီပလိုမာ၊ စီးပွားရေးဥပဒေပညာ ဒီပလိုမာ...)နှင့် Web ကိုအခြေခံသော မဟာ ဘွဲ့သင်တန်းများလည်းရှိပါသည်။ (အဆိုပါ သင်တန်းများသည် အလုပ်လုပ်နေရင်းဖြင့် ပညာ

ရရှိနိုင်သဖြင့် ပြည်သူ့လူထုအတွက် များစွာအကျိုး ရှိသော သင်တန်းများဖြစ်ပါသည်။ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တွင် သင်တန်းနှစ်အလိုက် တက်ရောက်နေသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စာရင်းကို အောက်ပါဇယားတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ ပထမနှစ်တွင် သင်ကြားရေးဌာန ၁၉ ခု (စာကြည့် တိုက်နှင့်သုတပညာမပါ)တွင် ဘာသာရပ်သင်တန်း ပေါင်း ၂၀ ကိုဖွင့်လှစ်ထားရှိပါသည်။ ဘာသာရပ် တစ်ခုလျှင် အများဆုံးကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၅၀အထိ သတ်မှတ်ကာလက်ခံခဲ့ပြီး ယခု လက်ရှိ တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၇၀၃ ဦး တက်ရောက်လျက်ရှိသည်။ ဂုဏ်ထူးတန်း ကျောင်း သား ကျောင်းသူအရေအတွက် အနေဖြင့် ၁၂၀ တက်ရောက်နေသည်။ ဘွဲ့လွန်သင်တန်းအနေဖြင့် စုစုပေါင်း ၂၀၆၀ တက်ရောက်ပညာလေ့လာလျက် ရှိသည်။

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တွင် တက်ရောက်နေသော သင်တန်းအလိုက် ကျောင်းသား ကျောင်းသူစာရင်း

စဉ်	သင်တန်း	ကျား	မ	ပေါင်း
၁။	ဘွဲ့ကြို	၁၅၀	၅၅၃	၇၀၃
၂။	ဂုဏ်ထူးတန်း	၃၃	၈၇	၁၂၀
၃။	ဘွဲ့ကြိုပေါင်း	၁၈၃	၆၄၀	၈၂၃
၄။	မဟာအရည်အချင်းစစ်		၀	၀
၅။	ဒီပလိုမာသင်တန်း	၃၇၀	၅၀၂	၈၇၂
၆။	M-Phil	၇	၃	၁၀
၇။	မဟာတန်း	၁၂၄	၃၀၀	၄၂၄

၇။	မဟာသုတေသန	၂၃	၇၆	၉၉
၈။	ပါရဂူ	၂၂၅	၈၀၇	၁၀၃၂
၉။	ဘွဲ့လွန်ပေါင်း	၅၀၄	၁၅၅၆	၂၀၆၀
၁၀။	စုစုပေါင်း	၆၈၇	၂၁၉၆	၂၈၈၃

ပင်ရင်း၊ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားရေးရာဌာန။

ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက်ပညာသင်ဆု ပညာသင်ဆုများအနေဖြင့် လက်ရှိဘာသာရပ် အသီးသီးတွင်တက်ရောက်နေသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများထံမှ တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်လမ်းညွှန် ပါအတိုင်း အရည်အချင်းနှင့်ကိုက်ညီသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူစုစုပေါင်း ၁၃၆ ဦးတို့ကို နိုင်ငံတော်ပညာသင်ဆု (တစ်လလျှင် ကျပ်ငွေ တစ်သိန်းစီ) ချီးမြှင့်ထားသည်။ အဆိုပါပညာသင် ဆုအပြင် နိုင်ငံတကာစီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုခုလည်း တစ်နှစ်လျှင် ပညာသင်ဆု ၃၀ ကို ဒုတိယနှစ်မှ စတင်ချီးမြှင့်ရန်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံခြားစီးပွားရေး လုပ်ငန်းတစ်ခုခုလည်း တစ်နှစ်လျှင် ပညာသင်ဆု ၁၅ ခုပေးရန် ကမ်း လှမ်းထားသည်။ ထို့ပြင် ဘာသာရပ်အလိုက် ချီးမြှင့်သော ပညာသင်ဆုများလည်းရှိသည်။ (ဥပမာ- ရူပဗေဒ ဌာနတွင် ကျောင်းသားဟောင်းတစ်ဦးမှ ပထမနှစ် ရူပဗေဒ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တစ်ဦး လျှင် တစ်လငွေကျပ် ၆၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ခြောက်ဦး အတွက် တစ်နှစ်စာ ချီးမြှင့်လျက်ရှိပါသည်။) ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်

အယူခံလျှောက်လွှာကို ကြားနာစစ်ဆေးရန်ချိန်းဆိုသည့်ရက်ကို အယူခံတရားပြိုင်သို့ အကြောင်းကြားစာ

(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၁၄) မကျွေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်

၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမပထမအယူခံမှုအမှတ် -၁၅

ဦးငဝါ ပါ-၂ နှင့် မခင်ကြည်သာဖြင့် ပါ-၂ (အယူခံတရားလွှဲများ) (အယူခံတရားပြိုင်များ)

၂၀၁၄ခုနှစ် ဩဂုတ် ၈ရက်စွဲပါ မကျွေးခရိုင်တရားရုံး တရားမကြီး ၁/၂၀၁၄ ၏ စီရင်ချက်နှင့် ဒီကရီနှင့်ပတ်သက်၍ အယူခံတရားပြိုင် ကိုကျော်ကျော်မင်းထင်၊ ညောင်ပင်ပိုင်၊ ရုပ်၊ မြို့မတောင်ရပ်ကွက်၊ ရေနံချောင်းမြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

ဤအမှုတွင် မကျွေးခရိုင်တရားရုံး၏ ဒီကရီမှ အယူခံလျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို ဦးငဝါ၊ ဒေါ်ကင်းချိုတို့မှတင်သွင်း၍ ဤရုံး၌ မှတ်ပုံတင်ပြီးကြောင်းနှင့် ထိုအယူခံလျှောက်လွှာကို ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးက ချိန်းဆိုထားပြီးကြောင်း အကြောင်းကြားပါသည်။ သင်တော်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင်တော်မရှိသေးစေ၊ သင်တော် အကြောင်းကြားပါသည်။ သင်တော်မရှိသေးစေ၊ သင်တော်မရှိသေးစေ၊ သင်တော်မရှိသေးစေ သို့မဟုတ် သင်အတွက်ဆောင်ရွက်ရန် တရားဥပဒေအရ အာဏာလွှဲအပ်ထားသူ တစ်စုံတစ်ယောက်ကဖြစ်စေ ဤရုံးသို့ မလာရောက်ခဲ့သော် သင်၏မျက်ကွယ်ရာတွင် ဤ အမှုကို ဆုံးဖြတ်လိုမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ရက်တွင် တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်သည်။

အမိန့်အရ-

(သိန်းဇော်) လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မကျွေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၇၇၊ မြေကွက် အမှတ် ၆၉၅၊ အကျယ်ပေ(၄၀x၆၀) ပါမစ်မြေအမျိုးအစားမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် တို့အား မြို့မြေစာရင်းတွင် ဒေါက်တာဒေါ်မြဝင်း AH-၀၉၁၄၇၈ အမည်ဖြင့် ချထားပေးခြင်း ခံရပြီး ၎င်းထံမှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်အရ လက်ဝယ်ထားရှိ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်မြဝင်းသည် ၁၂/အလန(နိုင်)၀၁၆၄၈၈ မှ လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆို သဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုး သက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဦးဟိန်းသူကောင်း ဦးသန်းဦး
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၆၂၆၇) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၂၃၃၅)
အမှတ်(၄၆)၊ ပထမထပ်(၆)၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃/မာန်ပြေ)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၇၉/၁)၊ မြေ ကွက်တည်နေရာအမှတ်(၄၇၉/၁)၊ မာန်ပြေ ၁၁လမ်း၊ ၃/မာန်ပြေရပ်ကွက်၊ သာကေတ မြို့နယ် (၁) ဦးသန်းထွန်း၊ (၂) ဒေါ်ခင်သန်းဆွေ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုန်မြေအား အမည် ပေါက် ဦးသန်းထွန်း(ဖခင်)နှင့် ဒေါ်ခင်သန်း ဆွေ(မိခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်း သောသမီး ဒေါ်မြဝင်းဖြင့် ၁၂/သာကေတ (နိုင်)၀၇၄၈၂၅၀၅ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်အမှတ်(၂၂၇၆၆/၂၀၁၄)ရသူ ဦးကျော်စွာ ထက် ၁၂/သာကေတ(နိုင်)၁၂၅၆၂၇မှ သေစာရင်း နှင့် ကျမ်းကျိန်လွှာများတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံ့သောအထောက်အထား များဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန် နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့် အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။

မြို့ပိုင်ခံကမ်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၃/ဇေယျာသိရီ)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂/၂၂၀)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၃၅၀၊ ၁၂လမ်း၊ ဇေယျာသိရီရပ်ကွက်၊ ဒေါ်မြနွယ် ဦးမောင်စိန် ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၀၄၈၆ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမောင်စိန်(ဖခင်) နှင့် ဒေါ်ခင်နီ(မိခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်း တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား ဦးဘဦး ၁၂/ သာကေတ(နိုင်)၀၄၀၅၉၉ ကိုယ်စား အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ(၁၈၈၀၅) ၁၀-၇-၂၀၁၄ ရရှိသူ ဦးကျော်စွာထက် ၁၂/သာကေတ(နိုင်)၁၂၅၆၂၇ မှ သားတော်စပ်ကြောင်းကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေ စာရင်းများတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ရန်နှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် မြေပုံ ကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံ့သောအထောက် အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင် ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်း နှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။

မြို့ပိုင်ခံကမ်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

မျက်စိအတွင်းတိမ် အခဲခွဲစိတ်ခြင်းပွင့်ပွင့်နှင့် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၃

တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ ယူနန်ပြည်နယ် အတွင်းတိမ်ကုသရေးအဖွဲ့ National Health And Family Planning Commission (NGFPC) နှင့် မန္တလေးမြို့ မျက်စိ၊ နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်းရောဂါ အထူးကု ဆေးရုံကြီးမှ မျက်စိအထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများ ပူးပေါင်း၍ မျက်စိ အတွင်း တိမ်ရောဂါ အခဲခွဲစိတ် ကုသမှု ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ် ၂၃ လမ်း၊ လမ်း ၈၀x၈၀ လမ်းကြားရှိ မျက်စိ၊ နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်းဆေးရုံ ကြီး၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ကိုယ်စား လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ယူနန် ပြည်နယ် လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်း နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်ရေးအသင်း မှ ဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ် Ms.Hu Xiao Xiao နှင့် ယူနန်ပြည်နယ် အမှတ်(၁)ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဒုတိယဆေးရုံအုပ်ကြီး ပါမောက္ခ Ms. Mei Yan တို့က နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မန္တလေးမြို့ ကမ်းနားလမ်း ဒေးဝန်းရပ် ကြွင်းတော်ယန် အမျိုးသမီးပရဟိတအသင်းနှင့် အလှူရှင်များက အလှူငွေကျပ် စုစုပေါင်း ၈၉ သိန်းအား အဆိုပါ ဆေးရုံကြီးသို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ တိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်က လက်ခံယူပြီး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပြန်လည် ပေးအပ်သည်။

အဆိုပါ ယူနန်ပြည်နယ်မှ မျက်စိအတွင်းတိမ်ကုသရေးအဖွဲ့သည် မန္တလေးမြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်အထိ လူနာဦးရေ ၂၅၀ ခန့်ကို ခွဲစိတ်ကုသခြင်း၊ ခွဲစိတ်ကုသပြီး လူနာများအား ပြန်လည်စစ်ဆေးခြင်း၊ ခွဲစိတ်ကုသမှု ရှင်းလင်းဆေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ် သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ မြစ်ကြီးနားမြို့ ပြည်သူ့ ဆေးရုံကြီးတွင် ခွဲစိတ်ကုသခြင်း လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

သီလရှင်ကျောင်းအတွက် အမွေစောင်များလှူဒါန်း

ပျဉ်းမနား ဒီဇင်ဘာ ၃

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဒက္ခိဏာခရိုင် ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ရွာကောက် ရပ်ကွက် ပန်းခင်းရပ် အရိယဝံသဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ သီလရှင် ဆရာကြီးများအား ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက် နံနက်က ဆောင်းရာသီ အအေးဒဏ် ကာကွယ်ရန် အမွေစောင်များ၊ ဆွမ်းဆန်၊ ဝတ္ထုငွေများကို ပျဉ်းမနားမြို့နယ် အမျိုးသမီးရေးရာဌာန ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်းအေးနှင့်အဖွဲ့က ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။

အဆိုပါ အရိယဝံသ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ သီလရှင် ကျောင်းတွင် သက်ကြီးသီလရှင်ဆရာကြီးများ သီတင်းသုံးနေထိုင်လျက်ရှိပြီး သီလရှင်ဆရာကြီးအများစုမှာ သက်တော်(၇၀)နှစ် ခန့်ရှိကြောင်း၊ သက်ကြီး သီလရှင်ကြီးများဖြစ်သည့်အတွက် ဆောင်းရာသီအအေးဒဏ်ခံနိုင်ရန် ယခု ကဲ့သို့ အမွေစောင်များ လှူဒါန်းခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပျဉ်းမနားမြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးက ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပျဉ်းမနား ခုတင် ၂၀၀ ဆေးရုံကြီးမှ ဆရာဝန်များက သီလရှင်ဆရာကြီးများကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဇေယျာ(ပျဉ်းမနား)

ဇနီးအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်

ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၅)၊ ပြည်တော်သာ(၂)လမ်း၊ အမှတ်(၄၆)နေ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ကိုရန်နိုင်ထွန်း၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေနှင့် ဒေါ်ဥမ္မာကြည်တို့သည် လွန်ခဲ့သော ၂၀၀၀ပြည့်နှစ်က မြန်မာလူမျိုး ဗုဒ္ဓဘာသာကိုးကွယ်သူတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းစဉ်လာနှင့်အညီ ထိမ်းမြား လက်ထပ်ခဲ့ပြီး တရားဝင်အကြင်လင်မယားအဖြစ် ပေါင်းသင်းနေထိုင်ခဲ့ကြရာ မခွန်းလဲနေခြင်း အသက်(၁၁)နှစ်အထိရှိ သမီးတစ်ယောက်ထွန်းကားခဲ့ပါသည်။ သို့ရာတွင် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ဇနီး မဥမ္မာကြည်သည် သမီးတစ်ယောက်ရသည့်တိုင် မယားဝတ္တရားကျေပွန်ခြင်းမရှိ ခင်ပွန်းဖြစ်သူ၏ ပြောဆိုဆုံးမမှုကို နာခံခြင်းမရှိဘဲ မိမိသဘောဖြင့် နေအိမ်မှဆင်းသွားခဲ့သဖြင့် ယနေ့ယခု ကြော်ငြာသည့်အချိန်မှစ၍ ဇနီးအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။

ဤသို့စွန့်လွှတ်လိုက်သည့်အချိန်မှစ၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေနှင့် မဥမ္မာကြည်တို့သည် မည်သို့မျှ ပတ်သက်သက်ဆိုင်တော့ခြင်းမရှိကြောင်း ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့်ကိစ္စ အဝဝကို တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဦးပိုအေး
B.A (Law) LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ်(၉၃)၊ ရွှေမြင်တင်ဘုရားလမ်း၊
ရပ်ကွက်ကြီး(၁)၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့

ဖခင် ရွှေဘိုခရိုင်၊ ကန့်ဘလူမြို့နယ်၊ အထက(၂) အငွေမတန်း(A)မှ မောင်ကောင်း
အမည်မှန် ကြောင်း။ ထက်ဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကျော်တင် ၅/ကလန(နိုင်)၀၄၈၂၅၄ ဖြစ်ပါ
ဦးကျော်တင်

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့တွင် လေထုညစ်ညမ်းမှုတိုင်းတာရေးစက်များ ထားရှိမည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၃

မော်တော်ယာဉ်များ တစ်နေ့တခြား များပြားလာသော ရန်ကုန်မြို့၊ လေထုညစ်ညမ်းမှုများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသည်။ စက်ရုံအလုပ်ရုံများမှလည်း ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ဓာတ်ငွေ့များ ထုတ်လွှတ်လျက်ရှိရာ လူနေထူထပ်သိပ်သည်းသော ရန်ကုန်မြို့တွင် လေထုညစ်ညမ်းမှုကို ထိန်းသိမ်းလျော့ချနိုင်ရေးအတွက် လေထုညစ်ညမ်းမှုကို တိုင်းတာမည့်စက်များ တပ်ဆင်သွားရန် စီစဉ်နေပြီဖြစ်သည်။

ယင်းအစီအစဉ်ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ JICAအဖွဲ့အစည်းတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်သည်။ လောလောဆယ်တွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ လူဦးရေထူထပ်သော နေရာလေးနေရာ၌ တပ်ဆင်သွားရန် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သန့်ရှင်းရေးဌာနက စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။



များပြားလာသော မော်တော်ယာဉ်များကြောင့် လေထုညစ်ညမ်းမှု ဆိုးရွားစွာဖြစ်ပေါ်။

လေထုညစ်ညမ်းမှု တိုင်းတာမည့် စက်များကို ကနဦးအနေဖြင့် ရန်ကုန်မြို့တော်ခန်းမရှေ့ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံအတွင်း၌ တစ်လုံး၊ လှည်းတန်းခုံးကျော်တံတားဘေး၌ တစ်လုံး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တွင် တစ်လုံး ထားရှိသွားရန် စီစဉ်ထားသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်အတွင်း လေထုညစ်ညမ်းမှု တိုင်းတာရေးစက်များကို ထားရှိတိုင်းတာရာတွင် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က သတ်မှတ်လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ တိုင်းတာရေး

စက်များကို ရွေ့လျားစနစ်ဖြင့်လည်း တိုင်းတာနိုင်ရေး လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်သည်။

မဟာရန်ကုန်စီမံကိန်းအရ ရန်ကုန်မြို့တွင် လေထုညစ်ညမ်းမှုတိုင်းတာရေးစက်အလုံး ၄၀ ခန့် ထားရှိရေး လိုအပ်လျက်ရှိရာ လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်ဆန်းပိုင်းမှစတင်ကာ ယင်းစက်များကို ထားရှိသွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိ

သည်။ လေထုညစ်ညမ်းမှုတိုင်းတာရေးစက်များတပ်ဆင်ရာတွင် ပထမဦးစွာ နေရာ ၁၅ နေရာကို လာမည့်နှစ်ဆန်းပိုင်း၌ အပြီးတပ်ဆင်ရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းစက်များအတွက် တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်ရာ လေထုညစ်ညမ်းမှုတိုင်းတာရေးစက်များဖြင့် မကြာမီကာလ၌

ရန်ကုန်မြို့အတွင်း နေရာပေါင်း ၄၀ တွင် တပ်ဆင်တော့မည်ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်တွင် လူဦးရေတိုးပွားလာမှု၊ မော်တော်ယာဉ်များပြားလာမှုတို့ကြောင့် လေထုညစ်ညမ်းမှု သိသာဆိုးရွားစွာ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-ဝေယံဦး
ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

မြောင်းချောင်းရေလွှဲသည် ရေစီးရေလာကောင်းရန် ဆောင်ရွက်

ကလေး ဒီဇင်ဘာ ၃

ကလေးမြို့နယ်တောင်ပိုင်းဒေသရှိ မြောင်းချောင်းရေလွှဲသည်၏ ရေသွယ်မြောင်း ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးအတွက် အကြီးစားပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရေသွယ်မြောင်းအကြီးစားပြုပြင်ရာတွင် ရေသွယ်မြောင်းကျဉ်းသည့်နေရာထပ်ချဲ့ခြင်းနှင့် ရေသွယ်မြောင်းတိမ်သည့်နေရာ ထပ်တူးခြင်းလုပ်ငန်းများကို စက်ယန္တရားကြီးဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများအား ကလေးခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုခဲ့သည်။

မြောင်းချောင်းမှ ရေသွယ်မြောင်းဖောက်လုပ်ခြင်းဖြင့် မိုးကောင်းသောက်လယ်ယာမြေများတွင် ရေသွင်းစိုက်ပျိုးနိုင်ရန်အတွက် မြောင်းချောင်းမှ မိုးကောင်းချောင်းကို ဖြတ်ကျော်၍ ရေသွယ်မြောင်းတူးဖော်ဖောက်လုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး မြောင်းအရှည်ပေ ၄၃၁၅၀၊ မြောင်းအကျယ် ၁၅ ပေရှိပြီး မြောင်းကျဉ်းသည့်နေရာတွင် အကျယ် ခြောက်ပေရှိကာ မြောင်းအနက် ၁၃ ပေမှ ၂၈ ပေအထိရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ မြောင်းချောင်းဆည်ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၁၃-၂၀၁၄ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အလျားပေ ၅၅၀၀ ခန့် ပြုပြင်ပြီးစီးခဲ့ပြီးဖြစ်သည့်အပြင် ယခုနှစ်တွင် ရေလွှဲသည်ထိပ်ဝမှ ရေသွယ်မြောင်းတစ်လျှောက် ထပ်မံပြုပြင်ခြင်းအားဖြင့် ယခင်ထက် ရေစီးရေလာပိုမိုကောင်းမွန်လာမည်ဖြစ်သည်။

ရေသွယ်မြောင်းရေစီးရေလာကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ခုတိုးမြို့သာ၊ မြောက်စည်း၊ ကျော်ရွှာ၊ တောင်စည်း၊ ရွာစည်ရွာသာ ကျေးရွာအုပ်စုငါးအုပ်စုမှ တောင်သူများ၏ စုစုပေါင်း လယ်ယာမြေ ၂၆၄၄ ဧကကို မိုးစပါးအပြင် နွေစပါးနှင့် ဆောင်းသီးနှံများကိုပါ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရန် ဆည်ရေလုံလောက်စွာ ရေပေးဝေနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်းစီး

သတင်းတို

အခြေခံမီးသတ်သင်တန်းဘားအံမြို့နယ်အတွင်းပွင့်လှစ်

ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့နယ် နောင်ကျန်ကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း၌ အကြိုအခြေခံမီးသတ်သင်တန်း (၂/၂၀၁၄) ကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် ဘားအံမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူးက အမှာစကားပြောကြားကာ သင်တန်းသို့ နောင်ကျန်ကျေးရွာအုပ်စုမှ သင်တန်းသား ၄၀၊ ဘင်ဂျီကျေးရွာအုပ်စုမှ သင်တန်းသား ၁၀ ဦး တက်ရောက်ကြောင်းနှင့် သင်တန်းကာလမှာ ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းထွန်းထွန်း(ဘားအံ)

စာကြည့်တိုက်များသို့ ရုပ်သံပမ်းစက်နှင့် စာအုပ်စာစောင်များ ပေးအပ်လျှင်အား

ရေစကြို ဒီဇင်ဘာ ၃

ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးစာကြည့်တိုက်များ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲနှင့် စာကြည့်တိုက်များအတွက် (DVB T2 Set Top Box) များ ပေးအပ်ပွဲကို ပခုက္ကူခရိုင် ရေစကြိုမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခိုင်ထွန်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ပြန်/ဆက်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စန်းယုမော်က အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပရခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားကာ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင် ဦးမြင့်သိန်းက အကြံပြုစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ရေစကြိုမြို့နယ်အတွင်းရှိ စာကြည့်တိုက် ၃၁ တိုက်အတွက် စာအုပ်စာစောင်များနှင့် DVB T2 Set Top Box များကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခိုင်ထွန်းကလည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ပြန်/ဆက်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စန်းယုမော်က လည်းကောင်း၊ ဗလင်းတန်စာကြည့်အသင်းမှလှူဒါန်းသော ဂျာနယ်စာစောင်များကို ဗလင်းတန်စာကြည့်အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးသက်နိုင်က လည်းကောင်း၊ မောင်သစ်လွင်(လူထု)က လှူဒါန်းသောစာအုပ်များကို မြို့နယ်စာကြည့်တိုက်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းအောင်က လည်းကောင်း စာကြည့်တိုက်တာဝန်ရှိသူများထံ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာနဦးစီးမှူးက စာကြည့်တိုက်များရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြီး ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးစာကြည့်တိုက်များမှ ကြီးကြပ်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများက မိမိတို့ စာကြည့်တိုက်များအလိုက် ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အိမ်နီးချင်း(ရေစကြို)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
မြိုင်မြို့နယ်တရားမရုံး၌
၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်(၂၉)

မရုံးခိုးသိ နှင့် ၁။ မောင်သန်းထိုက်
၂။ ဒေါ်ခင်သောင်း
၃။ ဒေါ်မိမိ
၄။ ဦးစင်စို

တရားလို မြိုင်မြို့နယ်၊ လက်ယက်မကျေးရွာနေ မောင်သန်းထိုက်နှင့် ဦးစင်စို (ယခုနေရာလိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ မရုံးခိုးသိက စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီး ထိမ်းမြားလက်ထပ်ယူပါမည်ဟု ကတိပြုပြီးနောက် ပျက်ကွက်သဖြင့် ဘဝနစ်နာမှုအတွက် နစ်နာကြေးငွေ ၇၀၀၀၀၀/ (ကျပ်သိန်းခုနစ်ဆယ်တိတိ)ရလိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ်ငှင်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရရှိနေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ငှင်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် နတ်တော် လပြည့်ကျော် ၃ရက်) မှန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ငှင်းအပြင် သင်သိစေရမည်မှာအထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ငှင်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ် စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအချိန်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၅ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ခင်စင်စို)
မြို့နယ်တရားသူကြီး
မြိုင်မြို့နယ်တရားရုံး

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကြေးတိုင်နှင့်မြေစာရင်းဦးစီးဌာန
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး
တိုင်းဒေသကြီး မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှူးရုံး
မကွေးမြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဂန့်ဂေါခရိုင်၊ ဂန့်ဂေါခရိုင် မြေစာရင်းဦးစီးဌာနရုံး(ဂန့်ဂေါမြို့)တွင် ပေ(၆၀x၃၀x၂)၊ သွပ်မိုး၊ တစ်ထပ်အုတ်ညှပ်၊ အဆောက်အအုံသစ်ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လိုသည့် တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုလိုင်စင်ရ (အဖွဲ့အစည်း၊ ကုမ္ပဏီ၊ ကန်ထရိုက်တာ)များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူလျှာများ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံရေးစာချုပ်ရက် - ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ရက်
၃။ တင်ဒါနောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက်/အချိန် - ၃၀-၁၂-၂၀၁၄ရက်
၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မြေစာရင်းဦးစီးဌာနရုံးတွင် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၅။ အသေးစိတ်သိရှိလိုသောအချက်များကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမြေစာရင်းဦးစီးဌာန၊ မကွေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၆၃-၂၃၂၂၆၊ ၀၆၃-၂၃၂၂၇ တို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးနှင့်စီစဉ်ရေးကော်မတီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဧရာဝတီ၊ ရတနာအထပ်မြင့်အိမ်ရာစီမံကိန်းတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရန်အတွက် ၆၆ ကေစီ ဓာတ်အားလိုင်း(သန့်လျှင်-၁၇အရှေ့) မွမ်းမံပြင်ဆင်ခြင်း(ပစ္စည်း+လုပ်အား)လုပ်ငန်းနှင့် (၁၁)ကေစီဓာတ်အားလိုင်းရွှေ့ပြောင်းခြင်းအတွက် မြန်မာ့ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌ တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်-

၂။ တင်ဒါရေးလ်ချမှတ်ရက် - ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)

၃။ တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၁၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)

၄။ တင်ဒါပုံစံမည့်အချိန် - ၁၄:၀၀ နာရီ

၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာများတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဧရာဝတီ၊ ရတနာအထပ်မြင့်အိမ်ရာ စီမံကိန်းဥက္ကဋ္ဌကြီးရေးမှူးရုံး၊ အမှတ်(၆၂)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ထောင်စုလမ်းနှင့် အမက(၃)လမ်းတောင့် (ဧရာဝတီဆောက်လုပ်ရေးမှတ်တိုင်အနီး)၊ ၁၇မြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၉၀၀၈၈

တင်ဒါစီစဉ်ရေးချက်ရေးကော်မတီ

မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီလီမိတက်

မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ကျောက်သွေးစက်နှင့်ဆိုင်သော စက်ပစ္စည်းအဟောင်းများ/ကျောက်သွေးခုံအဟောင်းများ မျက်မြင်စစ်ဆေးကြည့်ရှုပြီး ညှိနှိုင်းချေးဖြင့် ရောင်းချလိုပါသည်-

၁။ ပစ္စည်းအမျိုးအမည် - ကျောက်သွေးစက်ဟောင်းများ/ကျောက်သွေးခုံအဟောင်းများ

၂။ ဈေးနှုန်း - ညှိနှိုင်းချေး

၃။ နေရာ - အမှတ်(၂၂)၊ ပြည်သူ့လမ်း၊ (၇)မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီလီမိတက် ဖုန်း-၀၁-၆၅၆၅၈၀ (လိုင်ခွဲ-၂၀၀) Fax ၀၁-၆၅၆၅၇၉ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဖခင် အထက်(လင်းခေး) အထက်တန်းကျောင်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော အမည်မရှိ ပဉ္စမတန်း(ဘီ)မှ မောင်ထိန်ထိန်လင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဟိန်းဇော် ဖြစ်ပါသည်။

ရဟန်း၊ ရှင်လူ မိဘပြည်သူများခင်ဗျာ- အေးမေတ္တာ မြန်မာထမင်းဆိုင်အား ယခင်နေရာဟောင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

အေးမေတ္တာမြန်မာထမင်းဆိုင်
၈၁ လမ်း၊ ၃၆x၃၇လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၂-၃၁၆၂၇၊ ၀၂-၆၁၈၁၆၊ ၀၉-၂၀၀၃၇၈၈

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မူးယစ်ဆေးအန္တရာယ် ကင်းစင်ပပျောက်ရေး ပိုစတတ်စီမံ

မိုးညှင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၃

ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမြို့နယ် မော်ဟန်ကျေးရွာ ဘူတာစုရပ်ကွက် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် ကင်းစင်ပပျောက်ရေး ဆိုင်းဘုတ်ပိုစတတ်စီမံ ထူခြင်းနှင့် မှုခင်းကျဆင်းရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

ဟောပြောပွဲတွင် မော်ဟန်ကျေးရွာ ရဲကင်းနယ်မြေ စခန်းမှူး ရဲအုပ်ဌေးအောင်က မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် ကင်းစင်ပပျောက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရန်များကို အသိပညာပေး ဟောပြောခဲ့သည်။

ထို့နောက် မော်ဟန်ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်မောင်ဦး၊ ကချင်တိုင်းရင်းသားစာပေနှင့် ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ဝင်များက မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်ပညာပေးပိုစတာ ဆိုင်းဘုတ်များကို စိုက်ထူခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (၁၄၉)

ဘတ်စ်ကားသီးသန့်လမ်းအတွက် လမ်းကပ်တုံးများ စတင်အသုံးပြု

ရန်ကုန်၊ ဒီဇင်ဘာ ၃

ရန်ကုန်မြို့တွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် ဘတ်စ်ကားသီးသန့်လမ်းအဖြစ် ဖွဲ့စည်းပေးလိုက်နာမှုအားနည်းသဖြင့် မျဉ်းဝါနေရာတွင် နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်ကစ၍ လမ်းကပ်တုံးများချထားအသုံးပြုလျက်ရှိကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ လမ်းမတံတားနှင့် အင်ဂျင်နီယာဌာနမှ သိရသည်။

“ဘတ်စ်ကားသီးသန့် လက်ယာကပ်မောင်းစနစ်ကျင့်သုံးဖို့ မျဉ်းဝါတားပေးလိုက်ပေမယ့် စည်းကမ်းလိုက်နာမှုအားနည်းနေတယ်။ ဘတ်စ်ကားကြီးတွေက လက်ယာကပ်မောင်းစနစ်ကို မလိုက်နာသလို ကားလေးတွေကလည်း ဘတ်စ်ကားလမ်းကြောင်းထဲ ဝင်မောင်းတယ်။ ဘတ်စ်ကားယာဉ်ကြောထဲမှာ အငှားယာဉ်တွေ၊ အိမ်စီးကားလေးတွေ ဝင်ခွင့်မရှိပါဘူး။ ဒီအတွက် စည်းကမ်းလိုက်နာမှု အားနည်းနေတာကြောင့် မျဉ်းဝါနေရာမှာ လမ်း

ကပ်တုံးတွေ ချထားတာကို အနော်ရထာလမ်းမတစ်လျှောက်မှာ နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်က စပြီးအသုံးပြုနေပါတယ်” ဟု ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ လမ်းမတံတားနှင့် အင်ဂျင်နီယာဌာနမှူး ဦးလင်းခိုင်က ပြောသည်။ အဆိုပါ လမ်းကပ်တုံးများ ချထားအသုံးပြု၍ ဘတ်စ်ကားယာဉ်ကြောသီးသန့်သတ်မှတ်မှု အောင်မြင်ခဲ့ပါက အခြားအဓိကလမ်းမကြီးများဖြစ်သော မဟာဗန္ဓုလလမ်းမပေါ်နှင့် မြို့တွင်းလမ်းမကြီးပေါ်တွင် ဆက်လက်အသုံးပြုသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။

ရန်ကုန်မြို့တွင် ယာဉ်ပိတ်ဆို့မှု လျှော့ချရေးအတွက် ယာဉ်မရပ်နားရနေရာများ၊ ဘတ်စ်ကားသီးသန့်လမ်းကြောင်းများ သတ်မှတ်ထားသော်လည်း အငှားယာဉ်နှင့် ယာဉ်ငယ်များမှာ စည်းကမ်းလိုက်နာမှု အားနည်းလျက်ရှိပြီး မရပ်ရနေရာများ၌ ရပ်ခြင်း၊ လမ်းသွယ်များ၌ ဖြတ်ဝင်ခြင်းတို့ ပြုလုပ်လျက်ရှိသောကြောင့်



အနော်ရထာလမ်းမကြီးပေါ် လမ်း (၅၀) မှတ်တိုင်၌ ဘတ်စ်ကားသီးသန့်လမ်းကြော ဆောင်ရွက်ထားစဉ်။

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် မင်္ဂလာဈေးနှင့် ယုဇနပလာဈေးတို့တွင် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုများ အမြဲဖြစ်

လျက်ရှိပြီး အဆိုပါနေရာများတွင် လည်း လမ်းလယ်ကွန်ကရစ်တုံးများ ချထား၍ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုလျော့

နည်းအောင် ဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့ရသည်။ သတင်း-ကြိုတိုင်းအောင်၊ ဓာတ်ပုံ-သတ္တ

ဘီလူးကျွန်း မုဒွန်းရွာမှ ကျောက်သင်ပုန်းလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူများ လုပ်ငန်းပြောင်းရန်ပြင်ဆင်နေရ

ယနေ့ ကလေးငယ်များ မသိရှိ တောသည့် ကျောက်သင်ပုန်းသုံးစွဲမှု နည်းပါးလာလျက်ရှိရာ ကျောက်

သင်ပုန်းပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် အသက်မွေးသော ချောင်းဆုံမြို့နယ် မုဒွန်းရွာမှ မိသားစုများအတွက် အလုပ်အကိုင်

သစ်ပြောင်းပြီး လုပ်ကိုင်ရန် စီစဉ်နေလျက်ရှိကြောင်း မုဒွန်းရွာမှ ကျောက်သင်ပုန်းပြုလုပ်သူ ဦးသိန်းကြည်က ပြောသည်။

“လွန်ခဲ့တဲ့ ၂၅ နှစ်လောက်တုန်းက ကျောက်သင်ပုန်းလုပ်ငန်းက ဝယ်လိုအားများပြီး ကောင်းခဲ့တယ်။ အခုအချိန်မှာ ကျောက်သင်ပုန်းက ကလေးငယ်တွေ စာသင်ရာမှာ မသုံးကြတော့ဘူး။ ဒါကြောင့် ကျောက်သင်ပုန်းလုပ်ငန်းက တဖြည်းဖြည်းနဲ့ လုပ်ကိုင်တဲ့သူ နည်းပါးလာတယ်”ဟု ဦးသိန်းကြည်က ပြောသည်။

ကျောက်သင်ပုန်းအချပ်ကို မုဒွန်းရွာအနီး တောင်ပေါ်တွင် ကျောက်သင်ပုန်းပြုလုပ်သည့် ကျောက်များကို အပါးလွှာပြီး မုဒွန်းရွာသို့ သယ်

ဆောင်ကာ ကျောက်ပွတ်စက်၌ အချောပြုလုပ်ရသည်။ ပြီးနောက် ရေဆေးကာ ဆေးမည်းသုတ်ပြီး သစ်သားပေါင်များသွင်းကာ ကျောက်သင်ပုန်းပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။

ကျောက်သင်ပုန်းပေါင်များ ပြုလုပ်သည့် သစ်သားမှာ သစ်ဖြူသားဖြစ်ပြီး ပိုစားခြင်းမရှိကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသစ်ဖြူသားမှာ ဘီလူးကျွန်း ချောင်းဆုံမြို့နယ်တွင် ထွက်ရှိမှု မလုံလောက်သဖြင့် မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့နယ်နှင့် မုပုလင်တို့မှ ဝယ်ယူပြုလုပ်ခဲ့ရသည်။

ကျောက်သင်ပုန်းပြုလုပ်ရာတွင် အလုပ်သမားနှစ်ဦး တက်ညီလက်ညီ ပြုလုပ်လျှင် တစ်နေ့ကျောက်သင်ပုန်းအချပ် ၁၂၀ ခန့် ပြီးစီးသည်။ ယခု

အခါ ကျောက်သင်ပုန်းများကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တို့သို့ တင်ပို့လျက်ရှိသည်။

မုဒွန်းရွာသည် ယခင်က တစ်ရွာလုံးနီးပါး ကျောက်သင်ပုန်းများ ပြုလုပ်သည့်လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခဲ့သော်လည်း ယခုအချိန်၌ ကျောက်သင်ပုန်းပြုလုပ်သူ ၂၀ ခန့်သာရှိတော့သည်။ ယခင်က တစ်နေ့လျှင် ကျောက်သင်ပုန်းအချပ်ရေ ၂၀၀၀ ခန့် ပြုလုပ်ရောင်းချနိုင်ခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ ဝယ်ယူသူရှားပါးကာ တစ်နေ့လျှင် အနည်းငယ်သာ ရောင်းချရသဖြင့် တဖြည်းဖြည်း လုပ်ကိုင်သူ နည်းပါးလာပြီဖြစ်သည်။

ကျောက်သင်ပုန်း အရွယ်အစား

များမှာ အကြီးဆုံးအဖြစ် အလျားကွေးလက်မနှင့် အနံ့ ခြောက်လက်မခန့် ပြီး အသေးဆုံးအရွယ်အစားမှာ အလျား ငါးလက်မနှင့် အနံ့လေးလက်မဖြစ်သည်။

ယခုအခါ မုဒွန်းရွာတွင် ကျောက်သင်ပုန်းလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူများရှိနေဆဲဖြစ်ပြီး လွန်ခဲ့သည့် နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ခန့်ကတည်းက မိမိဒီးဖလားအသက်မွေးဝမ်းကျောင်း လုပ်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာတို့၏ လက်မှုပညာ လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သော ကျောက်သင်ပုန်းလုပ်ငန်းကို ဆက်လက်အမွှေးရရှိရန် နည်းလမ်းများတီထွင်ကြံဆလျက်ရှိသည်။

သတင်းဆောင်းပါး-ဝေယံဦး၊ ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)



မွေးနေ့ဆုတောင်းမင်္ဂလာ
မော်လမြိုင်မြို့၊ ဈေးကြိုဆန်းတန်းရပ်၊ ကျိုက္ခမီလမ်းနေ အန်ကယ်ကြီး ဦးခင်ဝင်း၏ ၁၃၇၆ ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်နေ့တွင် ကျရောက်သည့်မွေးနေ့မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းတို့ ပြည့်စုံစွာဖြင့် လောကီ၊လောကုတ္တရာ နှစ်ဖြာသောအကျိုးတို့ကို ဆတတ်ထမ်းပိုးထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။
မြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့်ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများ၊ ပဌာန်းနှင့်ခမ္မစကြာပြိုင်ပွဲဝင် ပညာရေးမိသားစု မော်လမြိုင်မြို့၊ မွန်ပြည်နယ်

အထက ကျွန်းလှမြို့၊ အဋ္ဌမအကြိမ်အာစရိယပူဇော်ပွဲ
အထက ကျွန်းလှမြို့၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ အဋ္ဌမအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၈-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျင်းပရန်စီစဉ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက ကျွန်းလှမြို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသည့် ရုပ်ဝေးရုပ်နီးနေ သက်ပြည့်အငြိမ်းစား ဆရာ ဆရာမကြီးများ၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများသည် ၂၇-၁၂-၂၀၁၄ရက်တွင် ကြိုတင်စုဝေးရောက်ရှိနိုင်ပါရန် စောင့်ကြိုနေမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ၎င်းတို့အားရှေ့တန်းစီစဉ်ကြားအပ်ပါသည်။
သတ္တမအကြိမ်အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ အထက ကျွန်းလှမြို့ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး

ဗုဒ္ဓဂယာပိဋကတ်သုံးပုံ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ
ဗုဒ္ဓဂယာ မြေမြတ်မဟာဗောဓိပရင်္ဂါ ၂-၁၂-၂၀၁၄ မှ ၁၃-၁၂-၂၀၁၄ရက်အထိ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်သော ပိဋကတ်သုံးပုံရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သာသနာ့ဥပဒေဝင် သီလရှင် အမှုဆောင်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌဆရာကြီး ဒေါ်ဇယဝတီနှင့် ဆရာကြီး၊ ဆရာလေးများမှ ၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် အရုဏ်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းမည်ဖြစ်ပါသည်။
သမိဒွေးဒယသုခိတာရာမ ဒေါ်ဥဏစာရီ မြန်အောင်ကျောင်း၊ ကျွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ မြိုင်သာယာကွက်သစ်၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂၅၈၊ ၁၂၅၉)အမည်ပေါက် ဦးမောင်မောင်အုန်း-ဒေါ်ဌေးတင် အမည်ပေါက်၏ မြေကွက်ကို လက်ရှိလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်ဝင်း ၁၂/မတထ(နိုင်) ၀၁၉၄၄၆ မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်(မူရင်း) တင်ပြပြီးမြေကွက်စလစ်(မူရင်း)နှင့် ငွေသွင်းချလွန်(မူရင်း)ပျောက်ဆုံးသွားပါ၍ မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထားမူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြေယာရုံး(၂)မြေနှင့်အခွန်ဌာနမှ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ မြိုင်သာယာကွက်သစ်၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂၅၈)အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်ခိုင်၏ မြေကွက်ကိုလက်ရှိ လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်မိုးအေး ၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၄၆၂၁၅ မှ မြေကွက်စလစ်(မူရင်း)၊ ငွေသွင်းချလွန်(မူရင်း)နှင့် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်(မူရင်း)များတင်ပြပြီး မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထားမူရင်းများ တင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြေယာရုံး(၂)မြေနှင့်အခွန်ဌာနမှ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် ၂၄၄/၄၉၂၈၄ Mahindra SYM 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရုံသူ ဒေါ်ခင်ပြည့် မွန် ၈/ဂက(နိုင်)၁၀၂၆၅၂ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ပခုက္ကူ)

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာစာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဘုရားကုန်းအဆင့်(၁)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၆၅ အမည်ပေါက် ဒေါ်လှရီနီ-ဒေါ်ခင်ဦးစော်စော်လွင်၏ မြေကွက်အား မူလအမည်ပေါက်အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ ဦးစော်စော်လွင် ၁၂/သလန(နိုင်)၀၁၂၅၅၅မှ ငွေသွင်းချလွန်(မူရင်း)တင်ပြပြီး မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထားမူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြေယာရုံး(၂)၊ မြေနှင့်အခွန်ဌာနမှ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာစာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဘုရားကုန်းအဆင့်(၁)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၆၅ အမည်ပေါက် ဒေါ်လှရီနီ-ဒေါ်ခင်ဦးစော်စော်လွင်၏ မြေကွက်အား မူလအမည်ပေါက်အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ ဦးစော်စော်လွင် ၁၂/သလန(နိုင်)၀၁၂၅၅၅မှ ငွေသွင်းချလွန်(မူရင်း)တင်ပြပြီး မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း အထောက်အထားမူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။
မြေယာရုံး(၂)၊ မြေနှင့်အခွန်ဌာနမှ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြန်အောင်မြို့နယ် ကနောင်မြို့မှ မဟာလောကမုနိန်မာရဇိန်ဘုရားကြီးနှင့် လေးထပ်ရုပ်စုံတံကဲကြီး

ဝင်းဗိုလ်(မြန်အောင်)

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်မြို့နယ် ကနောင်မြို့ကို သာယာဝတီမင်းလက်ထက် စုဆောင်း ပြုစုခဲ့သည့် ပုသိမ် ၃၂ မြို့စာရင်းတွင် ကျောက်တော်မြို့၊ ကျောက်တော်သုံးဆိုင်မြို့၊ ကနောင်မြို့ဟု အမည်

သုံးမျိုးဖြင့် ဖော်ပြထားပြီး အားလုံး မွန်စကားချည်းဖြစ်သည်။ ကျောက်တော်ဆိုသည်မှာ ဘုရားများဖြင့် သာယာစည်ကားသော မြို့ဟု အဓိပ္ပာယ်ရပြီး ကနောင်ဆိုသည်မှာ ခနောင်းဝဲ (MoC) ဖြစ်သည်။ ကနောင်မင်းသားကြီး အပိုင်စားခဲ့

သော ကနောင်မြို့တွင် ဗုဒ္ဓသာသနာ ထွန်းကားခဲ့ရာ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် စေတီပုထိုးများစွာရှိသည်။ အဆိုပါ စေတီပုထိုးများအနက် အမှတ်(၅) ရုပ်ကွက် ရိုက်စုရုပ်ဘုရားကြီးကျောင်း တိုက်အတွင်းရှိ မဟာလောကမုနိန်မာရဇိန် ကြေးဆင်းတုဘုရားကြီးနှင့် လေးထပ်ရုပ်စုံတံကဲကြီးလည်း ပါဝင်သည်။

မဟာလောကမုနိန်မာရဇိန် ကြေးဆင်းတုဘုရားကြီးကို သာသနာသက္ကရာဇ် ၂၄၄၃ ခု၊ ကောဇာသက္ကရာဇ် ၁၂၆၁ ခုတွင် ပြည်မြို့ အင်ကြင်းမြောင်တောရ ဆရာတော်က ဦးစီးသွန်းလုပ်ခဲ့ပြီး အလှူရှင်များမှာ ကနောင်မြို့ မြောက်ရပ်နေ ဦးရွှေကျမ်း ဒေါ်လုံမတို့က မတည်ပြီး ကနောင်မြို့သူမြို့သား နယ်သူနယ်သားများက စုပေါင်းလှူဒါန်းကြသည်။

မဟာလောကမုနိန်မာရဇိန် ကြေးဆင်းတုဘုရားကြီးသည် ဉာဏ်တော်ကိုးတောင် နှစ်မိုက်ရှိပြီး ကြေးပိဿာချိန် ၄၀၀၀၊ ဘင်ပိဿာချိန် ၁၀၀၀ နှင့် မျက်နှာတော်သွန်းလောင်းရာတွင် ရွှေငွေရတနာများ ထည့်ဝင်လှူဒါန်း၍ ပူဇော်ထားကြောင်း သမိုင်းကျောက်စာအရ သိရသည်။

မဟာလောကမုနိန်မာရဇိန် ကြေးဆင်းတုဘုရားကြီး စံပယ်တော်မူရာ သစ်သားတံကဲတော်ကြီးကို ပခုက္ကူမြို့မှ ပန်းပုညာရှင် ဦးကဲကြီးနှင့် သားမောင်တေတို့က ကြေးဆင်းတုတော်ကြီး သွန်းလုပ်သည့် ကောဇာ



သက္ကရာဇ် ၁၂၆၁ ခုနှစ်တွင် စတင်ထုလုပ်ခဲ့ပြီး ယမနေ့သစ်ဖြင့် ပြုလုပ်ထားသည်။ သစ်လုံးအတိုင်း လေးထပ်ဖောက်ပန်းများနှင့် ဗုဒ္ဓဝင်နိပါတ်တော်လာ ဇာတ်ဝင်ခန်းများကို ရုပ်လုံးရုပ်ကြွများဖြင့် ထုလုပ်ထားရာ တံကဲတော်ကြီး၏ အထက်တည့်တည့်တွင် မဟာဇနကဇာတ်တော်ကြီး၊ အရှေ့ဘက်ခြမ်းတွင် ကြာချီလုပ်ခန်း၊ တောထွက်ခန်းများနှင့် အနောက်ဘက်ခြမ်းတွင် ဝိရုဇာဇာတ်တော်တို့ကို ရုပ်လုံးရုပ်ကြွများဖြင့် အနုပညာလက်ရာမြောက်စွာ ထုလုပ်ပူဇော်ထားသည်။ ကနောင်တံကဲကြီးကို ယမနေ့သား

ဖြင့် အမြင့် ၁၈ ပေ ၈ လက်မ၊ အနံ ၁၅ ပေ ၃ လက်မ၊ ဒု(အထူ) ခြောက်လက်မ၊ လေးထပ်ပန်းပုံဖော်၍ ဗုဒ္ဓဝင်နိပါတ်တော်လာ ဇာတ်ဝင်ခန်းများအပါအဝင် အချိန် သုံးနှစ်ကြာ ထုလုပ်ခဲ့ရပြီး လက်ခွေဒဂါး ၃၀၀၀ ပေးရကြောင်း ဘုရားကြီး၏ ကျောက်စာမှတ်တမ်းများအရ သိရသည်။ ပခုက္ကူမြို့မှ ပန်းပုဆရာကြီးဦးကဲကြီးသည် ပခုက္ကူမြို့ ရွှေကူဘုရားကြီး၏ ရှစ်ထပ်တံကဲတော်ကြီးကိုလည်း ထုလုပ်သူများဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကနောင်တံကဲတော်ကြီး ထုလုပ်ပြီး ရှစ်နှစ်အကြာ ကောဇာသက္ကရာဇ် ၁၂၆၉

ခုနှစ်တွင် ရွှေကူတံကဲကြီးကို ထုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ နှစ်ပေါင်း ၁၁၅ နှစ် သက်တမ်းရှိပြီဖြစ်ကာ ရှားပါး၍ တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်သော မြန်မာ့ရိုးရာကြေးသွန်းနှင့် ပန်းပုညာလက်ရာများ ပြည့်နေသည့် မဟာလောကမုနိန်မာရဇိန် ကြေးဆင်းတုဘုရားကြီးနှင့် တံကဲတော်ကြီးကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်မြို့နယ် ကနောင်မြို့ ရိုက်စုရုပ် ဘုရားကြီးကျောင်းတိုက်၌ လာရောက်ပူဇော်ကြည့်ညှိ လေ့လာနိုင်သည်။ ။

အင်းတော်မြို့နယ်တွင် မိုးမြေပဲများအောင်မြင်၍ တောင်သူများအဆင်ပြေ

ကသာ ဒီဇင်ဘာ ၃ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးထားသော မိုးမြေပဲများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းသဖြင့် မြေပဲစိုက်တောင်သူများ အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “ဒီဒေသမှာ မိုးမြေပဲက အရင်နှစ်တွေထက်ပိုဖြစ်ထွန်းတယ်။ လေးတန်

ချောင်းအနီးမှာရှိတဲ့ ယာမြေတွေမှာ အရင်ကစိုက်ပျိုးတာ တစ်ဧကတင်း ၂၀ လောက်ပဲရတယ်။ ဒီနှစ်တွေ့မိုးမြေပဲ စိုက်မယ့်နေရာကို ထယ်ရေး နှစ်ပြန်သုံးပြန်ရအောင် ထွန်ယက်ပြီး စိုက်ပျိုးတော့ အခုဆို ၅၅ တင်း လောက်ရတယ်”ဟု အင်းတော်မြို့နယ် လေးတန်ချောင်းရိုးအနီးရှိ ဝေ့ကြီးကျေးရွာမှ မြေပဲစိုက်တောင်

သူ မခင်ညိုဦးက ပြောသည်။ မိုးမြေပဲများကို ဩဂုတ်လဆန်းတွင် စတင်စိုက်ပျိုးပြီး နိုဝင်ဘာလကုန်နှင့် ဒီဇင်ဘာလဆန်းတွင် မြေပဲ နုတ်ခြင်းနှင့် မြေပဲတောင့်ခြင်းများ လုပ်ကိုင်ကြသည်။ ယခုနှစ်တွင် ယခင်နှစ်များထက်ပို၍ မိုးမြေပဲကို တောင်သူအများစု အလေးထားစိုက်ပျိုးခဲ့ကြကြောင်းနှင့် တစ်ဧကလျှင်

၅၅ တင်းမှ တင်း ၆၀ အထိ ရရှိကြောင်း သိရသည်။ အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်သည့်အပြင် မြေပဲဈေးမှာလည်း တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၈၀၀၀ အထိ ဈေးကောင်းရရှိသဖြင့် မြေပဲစိုက်တောင်သူများ ဝင်ငွေကောင်းလျက် ရှိကြောင်း ဒေသခံ မြေပဲစိုက်တောင်သူများ၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။ (၀၀၂)

AIDS ရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနေ့အခမ်းအနားကျင်းပ

ဗဟိုပုံ ဒီဇင်ဘာ ၃ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံခရိုင် ဖျာပုံမြို့ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင် ကမ္ဘာ့ခုံအားကျဆင်းမှုကူးစက်ရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ World AIDS Day အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးတင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်ဆေးရုံအုပ်ကြီးကိုယ်စား အရိုးအထူးကုဆရာဝန်ကြီးက အခမ်းအနားကျင်းပခြင်းရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားကာ ART စင်တာ တာဝန်ခံဆရာဝန်က ရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းတာဝန်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ရမ်းသာ(ဖျာပုံ)

မိခင်အမည်မှန်ကြေညာခြင်း
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့၊ အထက(၇)၊ ပုသိမ်တန်း(B)မှ မစန္ဒီဝင်း၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်ဝင်းဝင်းမွန် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်ဝင်းဝင်းမွန်

ယာဉ်ပုတ်ပိုင်စာအုပ်ပိတ္တုလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၆က/၇၅၅၅ Nissan Summy B 122, P/U (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသောင်းထွန်း ၅/မရန(နိုင်) ၀၁၉၆၄၉ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀(က) မန္တလေးခရိုင်တရားရုံးတော်၌
၂၀၁၃ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၈၃
၁။ဦးကိုကိုအေး နှင့် ၁။ ဦးနီတာ
၂။ဒေါ်နီနီဝင်း ၂။ ဒေါ်ထွေး
၃။ ဒေါ်နန်းစိန်အေး
တရားလိုများ တရားပြိုင်များ
ဒေါ်ထွေး အခန်း(အေ)၊ တောင်ဘက်ခန်း၊ မြေညီထပ်၊ အမှတ်(၂၅၁)၊ ဝင်းအမှတ်(ဂ)၊ ၂၉၂၃၀လမ်းကြား၊ ပြည်ကြီးပျော်ဘွယ်အရှေ့၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)နှင့် ဒေါ်နန်းစိန်အေး အခန်း(ဘီ)၊ မြောက်ဘက်ခန်း၊ မြေညီထပ်၊ အမှတ်(၂၅၁)၊ ဝင်းအမှတ်(ဂ)၊ ၂၉၂၃၀ လမ်းကြား၊ ပြည်ကြီးပျော်ဘွယ်အရှေ့၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဦးကိုကိုအေးနှင့် ဒေါ်နီနီဝင်းတို့က **ပဋိညာဉ်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးစေလိုမှု** လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ်၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ်၎င်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၀ရက်(၁၃၇၆ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၄ရက်) ဗွန်းမတည့်မီ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာမရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစီပြုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။

ဆိပ်ကြီးခနောင်တိုမြို့နယ်၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၄၈၅၊ ကွင်းအမှတ် ၄၀- P တည်ရှိရာမြေကွက်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ကြေညာချက်

ဆိပ်ကြီးခနောင်တိုမြို့နယ်၊ ဆိပ်ကြီးအရှေ့ရပ်ကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၄၈၅၊ ကွင်းအမှတ် ၄၀ P တည်ရှိရာ ၁ ဒသမ ၅၇ ဧကအတွက် မြေခွန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော မြေကွက်သည် ဒေါ်မြင့်ဆွေ ၁၂/ဆကခ(နိုင်)၀၀၁၃၂၅ မှ အမွေဆက်ခံရရှိသော မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်ကို မည်သူမျှ သိမ်းဆည်းထားခြင်းမရှိပါ။ အဆိုပါ မြေကွက်တွင် လက်ရှိထားလုပ်ကိုင်နေထိုင်သူများအနေဖြင့် ၃၀ ရက်အတွင်း ဒေါ်မြင့်ဆွေသို့ လက်ရောက်ပေးအပ်ပါရန် ပျက်ကွက်ပါက တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ- ဒေါ်မြင့်ဆွေ ၁၂/ဆကခ(နိုင်)၀၀၁၃၂၅
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမြသွေး (ဥပဒေအကျိုးဆောင်ရှေ့နေ) အမှတ် ၅၈၊ တတိယထပ်၊ အခန်း(၃)၊ မဟာဗန္ဓုလမ်း၊ မြောက်တံတားမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၄၉၅၁၉

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရန်အောင်(၂)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၃/၇၀၀တန်းမြောက်၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် (၇၇*)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၂၈ ဧကရှိ ဦးစိန် (၂) အမည်ပေါက် ဘိုးဘဝိုင်မြေကွက်အား ဒေါ်ညွန့်ရီ (၂) ၉/ပမန(နိုင်)၀၃၂၃၅၃ (ဘ)ဦးစိန်မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းအထောက်အထားများတင်ပြပြီး ဘိုးဘဝိုင်မြေကွက်အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားနိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ ၁၅ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်ကတင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (စောနွဲ့ဝင်း) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၄) မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
၁။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၊ ပြန်တန်ဆာမြို့၊ မြို့မ (၃) ရပ်ကွက်နဲ့ ဦးမြင့်စိုး ပါ-၃က ပြန်တန်ဆာမြို့၊ မြို့မ(၃)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (ရပ်-၉) လေးအိမ်စုရပ်၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃၂)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၀၃)ရှိ မြေချိန် ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၆၄၀ ဧကအား ဦးမြင့်စိုးပါ-၃အမည်ဖြင့် အမည်ပြောင်းသက်တမ်းတိုးမြှင့်ပေးရန်အတွက် လျှောက်ထားလာပါသည်။
၂။ ထိုသို့ လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် အထက်ပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထားနိုင်လုံစွာဖြင့် ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်မှတင်သွင်းသည့် ကန့်ကွက်လွှာများကို လက်ခံစဉ်းစားမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ညောင်လေးပင်မြို့

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာစာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဘုရားကုန်းအဆင့်(၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၃၆) အမည်ပေါက် ဦးကျော်ဦး၏မြေကွက်နှင့်မြေကွက်အမှတ်(၁၆၄) အမည်ပေါက် ဒေါ်လှစိန်၊ ဒေါ်မြတ်တို့၏မြေကွက်များကို လက်ရှိလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်မြသိန်း ၁၂/ကတန(နိုင်)၀၀၂၇၉၀ မှ ငွေသွင်းချလွန် (မူရင်း)နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်မူရင်းများတင်ပြပြီး မြေချပါမိထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထား မူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့် အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမိထုတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြေယာရုံးခွဲ(၂) မြေနှင့်အမွေခွဲခွဲမြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ပွဲမြို့ရေးဦးစီးဌာန

ရုရှားအစိုးရကြီး

ဒေါ်နိုနို (မိတ္ထီလာ) အသက် (၈၂)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းသစ်ရိပ်သာ၊ တိုက် ၆၊ အခန်း ၁၃၆ (ဦးစောသာအေး၊ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး) ၊ ငြိမ်း)ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဦးသာထွန်း (ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန) - ဒေါ်မေစန္ဒာဝင်း၊ ဒေါ်နွယ်နွယ်အေး Myan-mar Seafood Limited ၏ မိခင်၊ ဒေါ်သီတာဝင်း၊ ဦးအောင်ကြည်ဝင်း၊ ဦးဝင်းမြိုင် - ဒေါ်နိုနိုခိုင်မွန်တို့၏ အဒေါ်၊ ဒေါ်တာရာပြည့် - ဒေါ်တာရာညိုမွန်ထွန်း၊ မချိုစိထွန်း (Sule Shangrila)၊ မောင်ဘုန်းမြင့် (ကောင်းစော်ဟိန်းကုမ္ပဏီ)၊ မောင်အေးမင်းစိုး - မမိုးမိုးဝါ၊ မောင်ကောင်းမြတ်စိုး - မအိန်တာ၊ မောင်အာကာရိုး၊ မဖြူစင်အိမ်တို့၏အဘွား၊ မြစ်သုံးယောက်တို့၏ဘွားဘွားသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇း၃၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေးအအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရုပ်ဝေးရုပ်နန်းမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈း၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးဇော်မြင့် B.A(Law), LL.B ဦးစီးအရာရှိ (လဝက)ငြိမ်း အသက်(၆၅)နှစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ဂ)ရပ်ကွက်၊ နီလာ ၃လမ်း၊ အမှတ် ၄၃၃၆ (သုရဦးကျော်ရီနို - ဒေါ်ကြင်ထွေး)တို့၏ချစ်လှစွာသောသားကြီး၊ (ဦးကျော်ထွန်း) - ဒေါ်အုံးကြည်၊ ဦးတင်ကွန် - ဒေါ်အုံးရီ၊ (ဦးညိုရောင်) - ဒေါ်မြစော (အထက-၁၊ ဒဂုံ)ငြိမ်း) တို့၏ဘွား (ဖိုလ်မှူးမျိုးမြင့်) - ဒေါ်ခင်မြင့်သန်း(လဝက)ငြိမ်း၊ ဦးကျော်ဇေယျ - ဒေါ်နွဲ့နွဲ့အေး၊ (ဦးကျော်သီတာ)၊ ဖိုလ်ကြီးကျော်ဝဏ္ဏ (ငြိမ်း) - ဒေါ်ယုဥမ္မာ၊ ဦးသန်းလှိုင် - ဒေါ်ဥမ္မာကျော် (အထက-၁၊ ဒဂုံ)တို့၏ အစ်ကို ကြီး၊ တူတူမ ၁၁ယောက်တို့၏ဘကြီး၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၁-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) ည ၈း၅၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးအအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၇-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြာရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးဇော်မြင့် B.A(Law)LL.B ဦးစီးအရာရှိ (လဝက)ငြိမ်း အသက်(၆၅)နှစ် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စကုမြို့၊ မောင်တန်းရပ်(ဦးဘတိုး - ဒေါ်သိန်းတင်)တို့၏ သားသမက်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ဂ)ရပ်ကွက်၊ နီလာ (၃)လမ်း၊ အမှတ် ၄၃၃ ၆ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းတို့၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ စကုမြို့နေ ဦးခင်ဆန်း - ဒေါ်လှလှ (မိုးသောက်ရောင်ခရီးသည်ပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း)တို့၏ ညီ/မောင်၊ ဦးမင်းထွန်းလင်း - ဒေါ်ခင်သီတာစော၊ ဦးအောင်အောင် - ဒေါ်စောသန္တာလင်း၊ ဦးအောင်ကိုကိုမြင့် - ဒေါ်သီတာစော၊ ဦးအေးချမ်းကိုကို - ဒေါ်မေမိုးသူတို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ မြေးလေးယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၁-၁၂-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့)ည ၈း၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့)မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးအအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၇-၁၂-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြာရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း တောင်ကြီးမြို့၊ သောင်ဖြူစခန်းရပ်၊ မြင့်မိုရ်လမ်း၊ အမှတ်(ည/၆၁၀)နေ ဒေါ်နန်းနွတ်(ဘ)ဦးအားဖာ ၁၃/မဖန(နိုင်)၀၀၁၂၈၃ ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ - တောင်ကြီးမြို့၊ သောင်ဖြူစခန်းရပ်၊ မြင့်မိုရ်လမ်း၊ အမှတ်(ည/၆၁၀)၊ ကွင်းအမှတ် (၁၂၀)၊ သောင်ပင်သာရပ်၊ အမှတ်(၂၄)၊ စရိယာ ၀ ဒသမ ၀၇၄(၃၂၃ စတုရန်းပေ) ကွယ်လွန်သည့် မြေနှင့်မြေပေါ်ရှိ နေအိမ်အဆောက်အအုံကို နှစ်(၃၀)ဂရုန်ဖြင့် ဒေါ်မြသန်းအေးက အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်စာရရှိပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရရှိထားသူ ဖိုလ်ကြီးသန်းဝင်း(ကြည်း-၁၄၅၉၀) MYA-၀၉၀၂၁၈ နှင့် ဇနီး ဒေါ်နန်းခမ်းစံ MPG-၀၂၆၅၉ တို့ထံမှ (၁၃-၁၀-၁၉၉၇)ရက်စွဲပါ အရပ်ကတိ တိုက်အိမ်မြေကွက်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဒေါ်နန်းနွတ်(ဘ)ဦးအားဖာ ၁၃/မဖန(နိုင်)၀၀၁၂၈၃ က လက်ငင်းငွေချေစနစ်ဖြင့် အပြေအကျေပေးချေ၍ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ တိုက်အိမ်မြေကွက် ဝယ်ယူစဉ်က ဖိုလ်ကြီးသန်းဝင်း လျှောက်ထားခဲ့သည့် မြေစာရင်းပုံစံ(၁၀၅) မူရင်း(၁)စောင်နှင့် ဒေါ်မြသန်းအေး အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀)ဂရုန်မူရင်းတို့ကို လက်ခံရရှိခဲ့ပြီး လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားပါသည်။ အထက်ပါမြေကွက်နှင့် နေအိမ်အဆောက်အအုံ၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အရ စီမံဆောင်ရွက်ပိုင်ခွင့်ရှိသူမှာ ဒေါ်နန်းနွတ်တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါသောကြောင့် ဒေါ်နန်းနွတ်၏ ခွင့်ပြုချက်ညွှန်ကြားချက်မရရှိဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ ဂရုန်အမည်ပေါက် ပြောင်းလဲခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ ပေါင်နံခြင်း၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်း၊ လျှော့ခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ အိမ်ပေါ်သို့တက်ရောက်နေထိုင်ခြင်း၊ ပစ္စည်းများထားခြင်းမပြုလုပ်ကြပါရန်နှင့် ထိုကဲ့သို့ပြုလုပ်မည်ဆိုပါက တည်ဆဲပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆိုအရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးတားမြစ်ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ချက်အရ - ဒေါ်ရီရီချို (LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၅၀၇၁) အမှတ် ၂၄၇၊ နယ်မြေ(၁၀)၊ ရပ်ကွက်(၇)၊ အေးသာယာမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၀၈၄၄၅

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ဝါးတရစက်မှုဇုန်၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၊ စရိယာ ၂ဒသမ ၄၄၀၈၇၊ အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်စန်း ၁၂/လမန(နိုင်)၀၄၃၇၆၉၀၀မှ စာချုပ်စာတမ်းဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးမောင်မောင်ခင် ၁၂/လမန(နိုင်)၀၀၂၈၃၀ ပိုင်ဆိုင်မှုအတွက် မြေချပါမစ်ကို အမည်ပြောင်းလဲထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာသည်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် မြို့ရွာနှင့်အိမ်ပိုင်ဆိုင်ရေးဦးစီးဌာန(စီမံကိန်းဌာနခွဲ)သို့ တင်ပြကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ စီမံကိန်းဌာနခွဲ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ပိုင်ဆိုင်ရေးဦးစီးဌာန

ဒေါ်မြင့်မြင့် ဆေးမှတ်တမ်းထိန်း(ငြိမ်း) မနနလ ဆေးရုံကြီး အသက်(၉၁)နှစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ ကုမ္ပဏီသယလမ်း၊ အမှတ် ၂၄(ငါးလွှာ)နေ (ဦးမောင်မောင် - ဒေါ်သန်းသန်း)တို့၏သမီး၊ (ဖိုလ်ကြီးခင်ညွန့်)၏ဇနီး၊ ဦးစောညွန့်(ဆောက် လုပ်ရေး-ငြိမ်း)-ဒေါ်လှလှ၊ (ဦးမောင်မြင့်)-ဒေါ်စန်းသုဇာ၊ (ဦးမြင့်ဆွေ)-ဒေါ်မိမိခိုင်တို့၏မိခင်၊ ဦးခင်မောင်ဦး၊ ကိုသိန်းမြင့်၊ ကိုစာနည်နေဝင်း၊ မနင်းအိလှိုင်၊ မအေးစာခြည်နေဝင်းတို့၏အဘွား၊ မြစ်လေးယောက်တို့၏ ဘွားဘွားကြီးသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့)နံနက် ၉း၄၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့တွင်ပင် ရေဝေးသုသာန်သို့ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြာရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကန်တော့ခံဆရာမကြီး ဒေါ်ကြည်မေ အထက(၁)ကမရွတ် အထက(၁)ဗိုလ်တထောင် အထက(၄)ဗိုလ်တထောင် အသက်(၈၉)နှစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ စဉ့်ကူးရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၉၄၉)၊ အောက်မင်္ဂလာဒုံလမ်းနေ ဦးစိန်အေး - ဒေါ်မေမေ(ဟင်္သာတ - ဒေါ်ခင်)တို့၏သမီး၊ ဦးမြသိန်း၏ဇနီး၊ မငြိမ်းငြိမ်း၏ မိခင်သည် ၂၉-၁၁-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁ နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း။ ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့)နံနက် ၇ နာရီမှ ၉ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာကြာရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း ဒါယကာကြီး ရွှေပန်းထိမ်ဆရာကြီး ဦးထွန်းကြည် (ဦးကြည်-ရွှေပန်းထိမ်) အသက် (၈၁)နှစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ အမှတ် ၁၄၊ ဝေဘာဂီလမ်း၊ စော/ရှေ့ရပ်ကွက်နေ (ဦးမောင်ရီ - ဒေါ်မယ်ရီ)တို့၏သားထွေး၊ (ဦးဟန်တင် - ဒေါ်သောင်း)တို့၏ သားသမက်၊ (ဦးဘိုစိန် - ဒေါ်စိန်စိန်)၊ [ဦးကျင်(ရွှေပန်းထိမ်) - ဒေါ်ချို]၊ (ဦးမောင်ချစ် - ဒေါ်ခင်ညွန့်)၊ ဦးမြမောင် - ဒေါ်တင်၊ (ဦးဝေသန်း) - ဒေါ်ငွေတင်တို့၏ ညီ/မောင်၊ ဦးလှိုင်ညွန့် - ဒေါ်ခင်လှတို့၏အစ်ကို၊ (ဒေါ်ခင်ခင်)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ မြေးခုနစ်ယောက်၊ မြစ်သုံးယောက်တို့၏ ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၃း၃၀နာရီတွင် အာရုံတော်ဝင်းဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ထိန်ပင်အအေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၂း၁၅နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း ဆရာမကြီးဒေါ်မြင့်မြင့် ဘောဂဗေဒဌာန စစ်တက္ကသိုလ် (ပြင်ဦးလွင်မြို့ - ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်) အသက်(၇၈)နှစ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၃ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့ ည ၇း၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ခဲ့သော ဆရာမကြီး ဒေါ်မြင့်မြင့် အသက်(၇၈)နှစ် ဘောဂဗေဒဌာန၊ စစ်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် နားလှေကိစ္စကို အောက်ဘက်မှ ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသော စစ်တက္ကသိုလ်အပတ်စဉ်(၁၃)မှ (၁၃)ထိနှင့် ဗောဇဇအပတ်စဉ်(၁၂)မှ (၁၀)ထိ ကျောင်းဆင်းအရာရှိကြီးများနှင့် မိသားစုများ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ဒဂုံတက္ကသိုလ် သမိုင်းဌာနမှ ဆရာ ဆရာမများအား တက္ကသိုလ်ရိပ်မွန်ပညာပေးအိမ်ရာသာယာရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဝင်များနှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား ကျေးဇူးတင်ကာရတင်ရှိပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါက်တာ မြထွန်းဝေ (မြောင်းမြ) ဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ သုခကမ္ဘာအထူးကုဆေးရုံ ၁၉၇၁-၇၉ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂)မင်္ဂလာဒုံ အသက်(၆၂)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပ၊ အမှတ်(၃)စပယ်လမ်း၊ ငွေကြာယံရိပ်သာနေ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း၏မိခင်ဖြစ်ပြီး ဦးခန့်ကျော်ဦး - ဒေါ်ဆုမွန်သန်း၊ ဦးယုဂန်မင်းဗိုလ် - ဒေါ်နန္ဒာတင်တို့၏ဖခင်သည် ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ သူငယ်ချင်းများ ၁၉၇၁-၇၉ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂)မင်္ဂလာဒုံ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ငွေတင် (မော်လမြိုင်မြို့) အသက်(၉၀) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်)၊ ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာချုပ် ဦးလှသိန်းအောင် - ဒေါ်ခင်သက်မွန်တို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်ငွေတင်သည် ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၁း၅၀ နာရီတွင် မော်လမြိုင်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဝန်ထမ်းများ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ငွေတင် (မော်လမြိုင်မြို့) အသက်(၉၀) မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာချုပ် ဦးလှသိန်းအောင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သက်မွန်တို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်ငွေတင်သည် ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၁း၅၀နာရီတွင် မော်လမြိုင်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ၊ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင် (ငြိမ်း) B.A, C.G.S.C လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) စစ်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း) မင်းဘူးအသင်းနာယကကြီး အသက်(၈၇)နှစ် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင့်ဆွေ - ဒေါ်နီလာသွင်တို့၏ ဖခင် ဗိုလ်မှူးကြီး ခင်မောင်တင်(ငြိမ်း)သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၄း၁၅ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ပင်လုံဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးသိန်းဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါက်တာဒေါ်မြသီတာ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင် (ငြိမ်း) B.A, C.G.S.C လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) စစ်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း) မင်းဘူးအသင်းနာယကကြီး အသက်(၈၇)နှစ် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင့်ဆွေ - ဒေါ်နီလာသွင်တို့၏ ဖခင် ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင်(ငြိမ်း)သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၄း၁၅ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ပင်လုံဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၊ ဝန်ထမ်းမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်နိုနို(မိတ္ထီလာ) အသက်(၈၂)နှစ် ဦးသာထွန်း (ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မြန်မာ့ရေန်ထွက်ပစ္စည်း ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန) - ဒေါ်မေစန္ဒာဝင်းတို့၏ မိခင် ဒေါ်နိုနိုသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇း၃၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်ဇနီး ဝန်ထမ်းမိသားစုများ မြန်မာ့ရေန်ထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း

ဦးအောင်ဝင်း(ခ)လင်စေ့ကျုံး ဝင်းအီလက်ထရုန်နစ်(ဒေးဒရ) အသက် (၇၃)နှစ် ၈၉၀တီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေးဒရမြို့နယ်၊ ပြည်တော်သာလမ်း၊ အမှတ် ၄၄ နေ ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ (ခ) မရူရတ်၏ခင်ပွန်း၊ မဝင်းဝင်းမော်၊ မောင်အောင်စိုးဝင်း - မကေ သွယ်မျိုး၊ မောင်သန်းစိုးဝင်းတို့၏ ဖခင်သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၆း၅၀ နာရီတွင် ဗဟိုရုံစည်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထိန်ပင် သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရုပ်ဝေးရုပ်နန်းမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ အပေါင်းတို့အားအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ (အထက်ပါ နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁း၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

မောင်ဝဏ္ဏအောင် အထက(၁) မင်္ဂလာတောင်ညွန့် အသက် (၉)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ သပြေကုန်းရပ်ကွက်၊ မြယာကုန်းလမ်း၊ အမှတ် ၅၅နေ ဦးစိုးမိုး - ဒေါ်စိစိလှိုင်တို့၏ သား၊ ဦးတင်မြင့် - ဒေါ်ရီလေး (Attraction Beauty Saloon)၊ (ဦးရွှေဘ) - ဒေါ်မြင့် (ရွှေစင်ကြယ်ပန်းထိမ်လုပ်ငန်း၊ ရေးမြို့)တို့၏ မြေး၊ မောင်စိုးဥက္ကာဟိန်း၏ အစ်ကိုသည် ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၁း၀၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရုပ်ဝေးရုပ်နန်းမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ အပေါင်းတို့အားအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ (အထက်ပါ နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁း၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

ကြော်ငြာ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့် (ငြိမ်း) B.A, C.G.S.C

လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) စစ်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း) မင်းဘူးအသင်းနာယကကြီး

အသက်(၈၇)နှစ်

မင်းဘူးမြို့နေ ဦးဘသွယ်၊ ခရိုင်ရာဇဝတ်ဝန်(ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်ဥပဒေအထူး၊ အမှတ် ၉၁၊ ကျွန်းရွှေမြိုင်လမ်းသွယ်(၁)၊ သုဝဏ္ဏ၊ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်နေ ဒေါ်တင်တင်ရီ၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးတင့်သွင် (ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန) - (ဒေါ်ဖြူဖြူဇော်ထွန်း)၊ ဦးတင့်အောင်-ဒေါ်သဇင်ဇင်၊ စည်ပင်မာကု ဒေါက်တာဒေါ်ချိုမျိုးတင့်(ဆွေ-ယုနန်တက္ကသိုလ်)-(ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်)၊ ဦးတင့်ဆွေ(ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား)-ဒေါ်နီလာသွင်၊ ဦးတင့်လှိုင်(First Engineer) တို့၏ဖခင်၊ မြေး ၁၀ယောက်တို့၏ချစ်လှစွာသောဘိုးဘိုးကြီးသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၄း၁၅နာရီတွင် ပင်လုံဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါ သုဝဏ္ဏနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်မစိန် (သံလွှဲ ပြည့်ဝရွာ) အသက်(၉၃)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ လမ်း ၅၀ (အထက်လမ်း)၊ အမှတ် ၁၅၉(တတိယထပ်)နေ (ဦးဖိုးထင်-ဒေါ်ကုတ်စီ)တို့၏ သမီး (ဦးစံလှိုင်)၏ဇနီး၊ ဦးထွန်းလွင်-ဒေါ်မစိန်၊ ဦးဆန်းအောင်-ဒေါ်စန်းတင် တို့၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးအောင်မြတ်ကျော်-ဒေါ်ခင်မာဦး၊ ဒေါ်နွယ်နွယ်ခိုင်၊ ကိုဇော်မင်းထွန်း-မမျိုးမျိုးကြည်ဦးအောင်ထွန်း-ဒေါ်မင်းမင်းသော်(USA) တို့၏ အဘဘွား၊ မြစ်သုံးယောက်တို့၏ဘွားဘွားကြီးသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) ည ၈း၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအား အကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။ (အထက်ပါနေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွ ရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဒေါ်ကင်ဖွဲ့ (ပိုင်ကျွဲ) အသက်(၉၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၂)လမ်း၊ အမှတ် ၃၃/၃၇၊ အခန်း ၁၂ နေ(ဦးဝမ်း-ဒေါ်ရွှေရင်)တို့၏သမီးထွေး (ဦးဌန်)၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ (ဦးဝင်း ဆွေ)-ဒေါ်ရီလှ၊ (ဦးဘရွှေ-ဒေါ်ထွေး ရီ)ဦးကျော်မင်း-ဒေါ်ထွေးစိန်၊ ဦးမောင် ဝင်း-ဒေါ်နန်း၊ ဦးမောင်ကြည်-ဒေါ် သန်းသန်းဌေးတို့၏မိခင်၊ မြေး ၂၀၊ မြစ် ၁၄ယောက်တို့၏ ဘွားဘွားကြီးသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃း၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ အပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ဒါယကာကြီး ဦးကျော်အောင် အမက(၆)စစ်တွေ၊ မူ/အုပ်(ငြိမ်း) အသက်(၉၂)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ကောလိယလမ်း၊ အမှတ် ၄၅၄ နေ (ဦးစိန်ထွန်းအောင်-ဒေါ်သန္တာဖြူ)တို့၏သား၊ (ဦးထွန်းလှဖြူ-ဒေါ်ကာ)တို့၏သားသမက်၊ ဦးလှထွန်းဦး-ဒေါ်မြမြသိန်း၊ (ဦးလှကျော်ထွန်း)-ဒေါ်မတင်လှ၊ ရဲမျိုးသာထွန်း-ဒေါ်ဦးခင်ညွန့်၊ ဦးကျော်လှ-ဒေါ်နန္ဒာအေးတို့၏ ဖခင်၊ မြေး ၁၆ယောက်၊ မြစ်ငါးယောက်တို့၏အဘိုး၊ ဒေါ်ကျော်စိန်၏ခင်ပွန်း သည် ၃-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန် သွားပါသည်။ ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေး အေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁း၁၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၉-၁၂-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၈နာရီ တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့် (ငြိမ်း) လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) စစ်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်

မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင့်ဆွေ၏ဖခင် ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့်(ငြိမ်း)သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၄း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါမည်။

ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်း၊တရားရိပ်သာခန်း၊ရေသန့်စက်အလှူဒါယကာကြီး ဒေါ်တယ်ရီလှိုင်(ခ)ဒေါ်ခင်မောင်စာတင် စိစစ်ရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ ရသုံးဦးစီးဌာန၊ ဝန်ကြီးများရုံး စရဏဆေးဝါးလုပ်ငန်း အသက်(၈၁)နှစ်

ရမ်းပြည့်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နယ်ဆန်မြို့နေ(ဦးခွန်ခမ်းလှိုင်-ဒေါ်နန်းကျင်ယုံ) တို့၏သမီး၊ ရန်ကုန်မြို့နေ(ဦးသန်း-ဒေါ်ကြည်)တို့၏သမီးဇွေးမ၊ အမှတ်(၈-ခ)၊ ဦးကျော်လှလမ်း၊ ခုနစ်မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ (ဒေါက်တာဦးကိုကိုကြီး)၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးထိန်လင်း-ဒေါ်ခင်စန္ဒာထွန်း၊ ဦးဇော်မင်း-ဒေါ်မေသက်လှိုင်၊ ဒေါ်အေးမြလှိုင်၊ ဦးအောင်ခိုင်ခိုင်-ဒေါ်သက် မာဝင်းတို့၏မိခင်၊ မစ္စည်းသင်းလှိုင်၊ မောင်လှိုင်ထက်မင်းတို့၏အဘဘွား၊ (ဒေါက်တာအောင်ထွန်းကြည်)-Dullay၊ (ဒေါက်တာအုန်းတင်)-ဒေါ်စန်းမြင့်၊ (ဦးစိုး-ဒေါ်တင်ကြည်)တို့၏ညီမ၊ (ဦးတင်သိန်း)-ဒေါ်မြမြသန်း၊ (ဦးဘိုစိန်-ဒေါ်စန်းစန်းရီ)၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်၊ ဦးသန့်စင်-ဒေါ်မြသွေး၊ ဦးစောလှိုင်-ဒေါ်မေသန်း၊ ဦးတင်ထွေး-ဒေါ်စမ်းစမ်းမေတို့၏အစ်မသည် ၁-၁၂-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁း၁၅နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါ သဖြင့် ၃-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

စလင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) ဗိုလ်မှူးကြီး ခင်မောင်တင့် (ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သုဝဏ္ဏ၊ ကျွန်းရွှေမြိုင်လမ်းသွယ်(၁)၊အမှတ် ၉၁ နေ ဒေါ်တင်တင်ရီ၏ခင်ပွန်း၊ အသင်း ဝင် ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့်သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွား ပါသည်။ ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသင်း ဝင်အပေါင်းအား အကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးစံ အသက်(၇၅)နှစ် လက်ထောက်မန်နေဂျာ(ငြိမ်း)၊ ဟိုတယ်/ခရီး

ဘီးလင်းမြို့၊ နှင်းပုလဲရွာနေ (ဦးဟင်-ဒေါ်လှစိန်)တို့၏သား၊ (ဦးဘတင်-ဒေါ်လှစိန်)တို့၏သားသမက်၊ ရန်ကုန်မြို့နယ်ဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ၃၀လမ်း(အလယ် လမ်း)၊ အမှတ် ၁၀၈၊ ငါးပွားနေ အင်္ဂလိပ်မြို့(အထပြု) ငြိမ်းအထက-၁၊ မြောက်ဥက္ကလာပ၏ခင်ပွန်း၊ ကိုဦးကို-မသင်းသင်းခိုင်၊ ကိုဇော်မင်းအောင်-မမိုးစံသုတို့၏ဖခင်၊ မအိန္ဒြာဖြူ၊ မအေးအေးဖြူ၊ မအိန္ဒြာစင်၊ မထက်သိရီတို့၏ ဘိုးဘိုး၊ ဦးစံကြည်-ဒေါ်ခင်လှ၊ (ဦးစံကြိုင်)-ဒေါ်မြမြမြကြည်-(ဒေါ်ဆန်း)၊ ဦးအုန်းဟန်(အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး) ငြိမ်း-ဒေါ်နန္ဒာရီ၊ ဦးအုန်းရီ(အလုပ်ရုံမှူး)၊ ငြိမ်း-ဒေါ်ထွေးထွေးတို့၏အစ်ကိုကြီးသည် ၁-၁၂-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၄း၂၃နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (၃၀လမ်း နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉း၁၀နာရီ တွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့် (ငြိမ်း) လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) စစ်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏ၊ ကျွန်းရွှေမြိုင်လမ်းသွယ်(၁)၊ အမှတ် ၉၁ နေ ဒေါ်တင်တင်ရီ၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင် တင့်(ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်၊ လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ စစ်တက္က သိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း)သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၄း၁၅နာရီတွင် ပင်လုံဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါမည်။

စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၃)မှ ကျောင်းဆင်းအရာရှိများနှင့်မိသားစုများ

ဒေါ်သန်းမြင့် အသက်(၆၁)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ အိုးဘိုရပ်ကွက်၊ ရုံးကြီးလမ်းကြည့်မြင် တိုင် မြို့မရဲစခန်းလှိုင်ဝင်း၊ လှိုင် ၉၊ အခန်း ၁နေ (ဦးအောင်သန်း-ဒေါ်ရင် မေ)တို့၏သမီး၊ရဲတပ်ကြပ်ကြီးမြင့်လှိုင် ၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဗိုလ်မှူးဝင်းတင် (ငြိမ်း)(စာတည်းမှူးချုပ်ပြည်ထောင်စု နေပြည်တော်) - ဒေါ်ခင်ခင်ဌေး တို့၏ညီမ၊ မခင်ဌေးရီ (အန်တီ)၊ ကိုထွန်းထွန်း(ခ) - မသန်းသန်းဆင့် (မပေါက်) (ရွှေပုစွန်ကုမ္ပဏီ)၊ ကိုဝင်း (နဂါး)၊ မောင်သီဟထွန်း (SWENSENS MYANMAR)၊ မောင်နန္ဒအောင် (CARD MYAN- MAR CO.,LTD) တို့၏ မိခင်သည် ၃-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၃း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထိန်ပင်အေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ အပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းတည့် ၁နာရီတွင် ထွက် ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်းဒါယကာ ဦးကျော်ခိုင်(တပ်ကြပ်၊ ငြိမ်း) ထောက်ပံ့နှင့်ပို့ဆောင်ရေးတပ် အသက်(၈၂)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂၈)ရပ်ကွက်၊ သခင်အုန်းခင်လမ်း၊ အမှတ် ၃၄နေ ဒေါ်ဌေးဌေး (သမဝါယမဦးစီးဌာန)၏ ခင်ပွန်းဦးရဲမြင့်-ဒေါ်မြမြဟာ၊ ဦးတင့် လှိုင်-ဒေါ်ရီရီတင်၊ ဦးဝင်းနိုင်-ဒေါ် ချယ်ရီမေ၊ ဦးအောင်နိုင်-ဒေါ်ခင်ခင် အေး၊ ဦးဇော်မျိုးအောင်-ဒေါ်စန္ဒာစန္ဒာ၊ ဦးသိန်းဝင်း-ဒေါ်တေသိခိုင်၊ ဦးသိန်း ဝင်း-ဒေါ်မိုးကျေးသုခိုင်တို့၏ ဖခင်၊ မြေး ရှစ်ယောက်တို့၏ အဘိုးသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) ည ၇နာရီ တွင် ပင်လုံဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါ သဖြင့် ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ကြာသ ပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေး သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁း၁၅နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီ တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက် ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးခင်မောင် (ပုသိမ်) ပထမတန်းရေယာဉ်အုပ် (အကောက်ခွန်၊ ငြိမ်း) အသက်(၇၅)နှစ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၃၀၂၀၊ ရာမည ၁၃လမ်း၊ (ဦးပု-ဒေါ်အေးညို)တို့၏ သား၊ ဒေါ်ဌေးတင်၏ခင်ပွန်း၊ (ဦးသန်း ထွန်း-ဒေါ်ရီရီ)၊ ဦးစိုးအောင်-ဒေါ် မြင့်မြင့်အေး၊ ဦးကိုကိုကင်-ဒေါ်လှလှ မြင့်၊ ဦးဝင်းကျော်-ဒေါ်သန်းသန်းမြင့်၊ ဦးဖေတင်(အကောက်ခွန်)-ဒေါ်မြင့် မြင့်ဝင်း၊ ဦးမျိုးနိုင်(အကောက်ခွန်)- ဒေါ်စန္ဒာလှိုင်တို့၏ဖခင်၊ မြေး ၁၇ ယောက်၊ မြစ်သုံးယောက်တို့၏အဘိုး သည် ၃-၁၂-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူး နေ့) နံနက် ၃း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွား ပါ၍ ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ပုသိမ်မြို့၊ သရောင်း ချောင်းသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအောင်ဆန်း (မြန်မာ့ကုန်တိုက်၊ ငြိမ်း) အသက်(၇၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ထားဝယ်ချောင်းကျေးရွာနေ(ဦးဖိုးမင်း-ဒေါ်သောင်းရင်)တို့၏ သား၊ (ဦးတင်စိ-ဒေါ်ကင်)တို့၏သားသမက်၊ (ဦးထွန်းရီနီ-ဒေါ်လှရွှေ)၊ ဦးမောင် အေး-ဒေါ်ခင်လှ၊ (ဦးအုန်းကျော်-ဒေါ်အုံးဖြူ)၊ ဦးသိန်းဟန်(ဒေါ်သင်းစိန်)၊ (ဦးမျိုးတင့်)-ဒေါ်တင်ညွန့်တို့၏ညီ/မောင်၊ ဒေါ်သီသီအောင်(မြိတ်တက္ကသိုလ်)၊ ဦးအောင်မြင့်ဌေး-ဒေါ်ကြည်ကြည်အောင်၊ ဦးအောင်သန်း-ဒေါ်ဗုဒ္ဓသိန်း(ပညာ ရိပ်မွန်)၊ ဒေါ်လှလှလှလှ(သွား/ဆေးတက္ကသိုလ်)တို့၏ဖခင်၊ မပြည်မြို့မြိုင် (ဆေးဘက်/တက္ကသိုလ်)၊ မောင်အောင်မြင့်မိုးရီ(ရေကြောင်းပညာတက္ကသိုလ်)၊ မဝင်ထက်ထက်/မထက်အိန္ဒြေခိုင်တို့၏အဘိုးကိုဥာဏလင်း-မကြင်စိုး၊ ကိုသန်း မြင့်ဇော်၊ မခင်ခင်သော်တို့၏ဦးလေး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ (ယ) ရပ်ကွက်၊ လွတ်လပ်ရေးလမ်း၊ အမှတ် ၃၃၇နေ ဒေါ်ရင်ရင်မေ၏ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်းသည် ၃-၁၂-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၂း၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။(သစ်နန်းကျွန်း နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁း၁၀နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့် (ငြိမ်း) လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) စစ်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်

ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့်(ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်၊ လေ့ကျင့်ရေးညွှန်ကြား ရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ စစ်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း)သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၄း၁၅နာရီတွင် ပင်လုံဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါမည်။

စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၁)မှ ကျောင်းဆင်းအရာရှိများနှင့်မိသားစုများ

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်းဒါယကာကြီး ဒေါ်ခင်မျိုးစိ(ခ)မာစိ(ခ) မအိမ်မာ (ကျောက်ကုန်း) အထက်(၂)ရန်ကင်း(စိန်နက်ကယ်) ကျောင်းသုဟောင်း အသက်(၅၂)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ အမှတ် ၃၇/၁၇၀၊ သစ္စာလမ်းနေ(ဦးမျိုး ဆက်-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏ သမီးငယ်၊ ဦးထွန်းရီနီ - (ဒေါ်မေစိ)တို့၏ သမီး ဇွေးမ၊ ဦးကျော်သူရ၏ချစ်လှစွာသော ဇနီး၊ မသင်းသိန်းသူ(ခ)ပုံပုံ၊ မောင်စေ ဖြိုးအောင်(ခ)ပုံမောင်တို့၏ ချစ်လှစွာ သောမိခင်၊ ဦးမျိုးအောင်-ဒေါ်ခင်မျိုး ကြည်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးရီ(ခ)ဘုတ်ဘုတ်၊ (ဦးသိန်းစိုး)တို့၏ညီမ၊ ဦးလှိုင်စိုး၏ အစ်မသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါ နေ့) ည ၈နာရီတွင် အောင်ဂရာနာ ဆေးရုံ၌ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၅နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှရေဝေး သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ် ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ မိတ်ဆွေ သင်္ဂဟများအား အသိပေးအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ ညနေ ၃း၁၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သစ္စာဥယျာဉ်အိမ်ရာ တိုက် ၇၊ အခန်း မြို့နယ်နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ် ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်းဒါယကာကြီး ဦးအောင်မြင် အသက်(၆၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့ နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ စက်မှုဇုန်(၁)လမ်း နေ (ဦးမောင်မောင်ကြီး-ဒေါ်မြကြည်) တို့၏သား၊ (ဦးကိုကို-ဒေါ်မြကြည်) တို့၏သားသမက်၊ (ဦးစိုးတင်)-ဒေါ် ဒေါင်းလှလှတို့၏အစ်ကိုလေးထောင့် နှစ်ယောက်ဖြစ်လမ်း၊ စိုက်/မွေး(၁)၊ အမှတ် ၅/၄နေ ကိုအောင်ဝင်းဗိုလ်-မအေးငြိမ်းအောင်၊ ကိုဝင်းလှိုင်-မနေ နွယ်အောင်၊ ကိုမည်သူအောင်-မသော် တာထွန်း၊ ကိုကျော်ဇေယျအောင်-မသက်ရည်ညွန့်၊ ကိုမောင်စော်-မမေသ အောင်၊ ကိုဇော်စိန်-မမိုးသူဇာအောင်၊ ကိုဇော်မျိုးထွန်း-မနန်းယုမွန်တို့၏ ဖခင်၊ မြေး ၁၅ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ အဘိုး၊ ဒေါ်နန္ဒာသန်း၏ ခင်ပွန်းသည် ချစ်လှစွာသောဖခင်သည် ၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (အင်္ဂါနေ့) ည ၉း၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီး ရပ်ဝေးမှ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟအပေါင်းတို့ အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါ သည်။(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သစ္စာဥယျာဉ်အိမ်ရာ တိုက် ၇၊ အခန်း မြို့နယ်နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်း ကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ် ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်းဒါယကာကြီး ဦးမောင်မောင်လှ (မောင်တောမြို့) လက်ထောက်အကောက်ခွန်မှူး(ငြိမ်း) အသက်(၆၉)နှစ်

စစ်တွေမြို့နယ်နေ (ဦးမင်းလှ-ဒေါ်စိုးပွင့်ဦး)တို့၏သား၊ မောင်တောမြို့ နယ်နေ (ဦးဝန်းဖြူ-ဒေါ်လှစောသိန်း) တို့၏သားသမက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန် တောင်မြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ အိုးဘို လမ်းတိုက် ၁၅(၃-B)နေ ဒေါ်မလှညို ၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးခင်မောင် ဦး-ဒေါ်မိုးမိုးခိုင်၊ ဦးသိန်းရွှေ-ဒေါ် မသီတာ၊ဦးသာစံ-ဒေါ်သန္တာညို၊မောင် ကောင်းမြတ်သူ၊ မောင်ကောင်းမြတ်စိုး တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်သည် ၂- ၁၂-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၆-၁၂-၂၀၁၄ရက်(စနေ နေ့) ညနေ ၄နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေး တိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေး ရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြား သိစေအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့် (ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်

မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင့်ဆွေ- ဒေါ်နီလာသွင်တို့၏ဖခင် ဗိုလ်မှူးကြီးခင်မောင်တင့်(ငြိမ်း)သည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၄း၁၅နာရီတွင် ပင်လုံဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါမည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစု ဖြန့်ဖြူးရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်းဒါယကာကြီး ဒေါ်ခင်မျိုးစိ(ခ)မာစိ(ခ) မအိမ်မာ (ကျောက်ကုန်း) အထက်(၂)ရန်ကင်း(စိန်နက်ကယ်) ကျောင်းသုဟောင်း အသက်(၅၂)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ အမှတ် ၃၇/၁၇၀၊ သစ္စာလမ်းနေ(ဦးမျိုး ဆက်-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏ သမီးငယ်၊ ဦးထွန်းရီနီ - (ဒေါ်မေစိ)တို့၏ သမီး ဇွေးမ၊ ဦးကျော်သူရ၏ချစ်လှစွာသော ဇနီး၊ မသင်းသိန်းသူ(ခ)ပုံပုံ၊ မောင်စေ ဖြိုးအောင်(ခ)ပုံမောင်တို့၏ ချစ်လှစွာ သောမိခင်၊ ဦးမျိုးအောင်-ဒေါ်ခင်မျိုး ကြည်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးရီ(ခ)ဘုတ်ဘုတ်၊ (ဦးသိန်းစိုး)တို့၏ညီမ၊ ဦးလှိုင်စိုး၏ အစ်မသည် ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါ နေ့) ည ၈နာရီတွင် အောင်ဂရာနာ ဆေးရုံ၌ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၅နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှရေဝေး သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ် ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ မိတ်ဆွေ သင်္ဂဟများအား အသိပေးအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ ညနေ ၃း၁၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သစ္စာဥယျာဉ်အိမ်ရာ တိုက် ၇၊ အခန်း မြို့နယ်နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ် ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ရဟန်း၊ကျောင်းဒါယကာကြီး ဦးအောင်မြင် အသက်(၆၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့ နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ စက်မှုဇုန်(၁)လမ်း နေ (ဦးမောင်မောင်ကြီး-ဒေါ်မြကြည်) တို့၏သား၊ (ဦးကိုကို-ဒေါ်မြကြည်) တို့၏သားသမက်၊ (ဦးစိုးတင်)-ဒေါ် ဒေါင်းလှလှတို့၏အစ်ကိုလေးထောင့် နှစ်ယောက်ဖြစ်လမ်း၊ စိုက်/မွေး(၁)၊ အမှတ် ၅/၄နေ ကိုအောင်ဝင်းဗိုလ်-မအေးငြိမ်းအောင်၊ ကိုဝင်းလှိုင်-မနေ နွယ်အောင်၊ ကိုမည်သူအောင်-မသော် တာထွန်း၊ ကိုကျော်ဇေယျအောင်-မသက်ရည်ညွန့်၊ ကိုမောင်စော်-မမေသ အောင်၊ ကိုဇော်စိန်-မမိုးသူဇာအောင်၊ ကိုဇော်မျိုးထွန်း-မနန်းယုမွန်တို့၏ ဖခင်၊ မြေး ၁၅ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ အဘိုး၊ ဒေါ်နန္ဒာသန်း၏ ခင် ပွန်းသည် ချစ်လှစွာသောဖခင်သည် ၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (အင်္ဂါနေ့) ည ၉း၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီး ရပ်ဝေးမှ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟအပေါင်းတို့ အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါ သည်။(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သစ္စာဥယျာဉ်အိမ်ရာ တိုက် ၇၊ အခန်း မြို့နယ်နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်း ကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ် ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်း၊ မြေကွက်များ
အထူးချေးကောင်းပေးပါသည်။
ဖုန်း ၀၉ ၅၀၆၂၁၅၈၀၉ ၄၂၀၁၀၁၉၇၅

(၂၁-၁၁-၂၀၁၄) ပြန်လည်ရောက်ရှိ ခရီးသည်များမှ ခင်နာသို့ ပို့သမေတ္တာ မုဒိတာများ

- သံဝေခနိယ လေးဌာန ဖူးကြအလီလီ ... အပါယ်လေးဝ မလားရ၊ လားရ လူ နတ်ပြည်၊ ဦးကုမာရ (မန္တလေး ၀၉-၂၅၉၀၀၉၄၃၇)
- ဝန်ဆောင်မှုအထူးကောင်းမွန်ပါသည်။ ဦးတင်မောင်သန်း (မန္တလေး ၀၉-၅၁၁၃၅၇၂)
- ရေရှည်တိုးတက်အောင်မြင်တည်တံ့နိုင်ပါစေ။ ဒေါ်မုမုဝင်း (မန္တလေး ၀၉-၂၅၀၁၁၀၃၇)
- သက်ကြီးရွယ်အိုလူကြီးများကို အထူးဂရုစိုက်တဲ့အတွက် အလွန်အလွန် ကောင်းပါသည်။ မအေးအေးခိုင် (လှိုင် ၀၉-၈၅၁၂၇၃၄)
- တိုတက်အောင်မြင်ပါစေ။ ဦးသန်းဦး (တ/ဥက္ကလာ ၀၉-၇၃၀၀၇၃၇)
- ဝန်ဆောင်မှု အလွန် အလွန်ကောင်းပါသည်။ ဦးကျော်ဆွေ (အင်းစိန် ၀၉-၂၅၄၀၅၅၆၂၀)
- နောင်နှစ်မှာလည်း ခင်နာအဖွဲ့နှင့် သွားချင်ပါသေးတယ်။ ဒေါ်ခင်မာဝင်း (ပဲခူး ၀၉-၄၂၈၁၁၀၀၅၂)
- ခင်နာလုပ်ငန်းနှစ်ပေါင်းများစွာ တည်တံ့နိုင်ပါစေ။ ဒေါ်ညွန့်ကြင် (စစ်ကိုင်း ၀၉-၄၄၄၀၀၅၂၅၄)
- ခရီးစဉ် အစအဆုံး အဆင်ပြေတယ်။ ဒေါ်တင်တင်ရွှေ (တ/ဥက္ကလာ ၀၉-၃၁၆၉၄၀၉၁)
- အထူးကုဆရာတော်ရှိပါသည်။ ဦးဝင်းကြီး (တ/ဥက္ကလာ ၀၉-၅၇၁၉၇၇)
- နှစ်စဉ် နှစ်တိုင်း ခင်နာ ဗုဒ္ဓကယာ ဘုရားဖူးအဖွဲ့နှင့် သွားလိုပါသည်။ ဒေါ်ကျော်စိန်သိန်း (အင်းစိန် ၀၉-၇၃၂၂၇၉၇၁)
- စိတ်ကူးပုံစံအပြည့်ရှိပါသည်။ ဦးကျော်လင်း (လှိုင် ၀၉-၄၃၂၂၇၉၇၅)

- အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် မောင်နိုင်လော်စ် လုပ်ဆောင်မှုမှာ အထူးကောင်းမွန်ပါကြောင်း ဦးဝင်းဌာ (တ/ဥက္ကလာ ၀၉-၂၅၀၀၀၄၅၉)
- ဗုဒ္ဓကယာဘုရားဖူးမယ်ဆိုရင် ခင်နာမှာ စိတ်ချရတယ်။ ဦးခင်လော် (တောင်ဒဂုံ ၀၉-၂၅၄၃၁၅၆၁၈)
- အသွားအတွက် အစစအရာရာ အဆင်ပြေပါတယ်။ ဒေါ်ထွေးစိန် (တ/ဥက္ကလာ ၀၁-၅၇၁၉၇၉)
- နောင်လာခဲ့ရင် ခင်နာနဲ့ပဲ လာမှာပေါ့ကွယ်။ ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း (တာမွေ ၀၉-၅၀၅၉၁၂၂)
- နောင်အဖွဲ့ကြုံရင် ခင်နာနဲ့ပဲ သွားချင်ပါတယ်။ မအေးအေးခိုင် (တိုက်ကြီး ၀၁-၅၀၀၄၀၅)
- အားလုံးကောင်းပါသည်။ ဦးတင်အို (အင်းစိန် ၀၁-၆၄၀၄၅၆)
- ဦးမြင့်စိန် (တောင်ဥက္ကလာ ၀၉-၂၄၉၂၁၃၀၉)
- နောက်တစ်ခေါက်ဖူးပြောရအောင် ဆုတောင်းပါသည်။ ဒေါ်ခင်ခင်ခင် (တောင်ဥက္ကလာ ၀၉-၂၅၄၂၇၂၆၃၁)
- ထွေးကုတို နှင့် ထွေးကု ကုသပေးသည့် အဆိုလဲအောင် အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ဦးခင်မောင်ဝင်း (တာမွေ ၀၉-၅၀၀၀၃၅၂)
- စိတ်ရှည်သည်းခံတတ်ပါသည်။ ဒေါ်ခင်ခင်ခင် (သယ်န်းကျွန်း ၀၉-၅၁၄၄၂၅၃)
- ခင်နာ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ပို၍ အောင်မြင်ပါစေ။ မလင်မာလှိုင် (အရှေ့ဒဂုံ ၀၁-၅၀၀၄၀၅)
- စိတ်ချမ်းမြေ့ပြီး ပျော်ရွှင်စရာ ကောင်းတဲ့ ဓမ္မခရီးစဉ် တစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ မပြည့်ဖြိုးလှိုင် (အရှေ့ဒဂုံ ၀၁-၅၀၀၄၀၅)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၂၀/၃၅၇၆၇ Luojia 110 ဆိုင်ကယ်ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်ကျော်ဦး ၉/မရမ(နိုင်)၀၀၂၅၇၀ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၃/သမိုင်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၅/ကမ-၃ အစိတ်အပိုင်း ၆၀ (၄၀x၁၀၀)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၂၊ ဗိုလ်ဥဇာလမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (Kဆင်ရောင်၊ K ထွန်းဖြူ) အမည်ပေါက်၊ မြေပိုင်မြေ၊ လ/န ၃(ခ) ပေးမြေအား အမည်ပေါက်ထံမှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်အမှတ် ၄၅/၁၉၉၄ (၂၁-၃-၁၉၉၄)၊ ရန်ကုန်တိုင်းတရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၂၈၈၉/၂၀၀၅၊ စာရိယအမှတ် ၁၀၅၈/၂၀၀၅၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ် ၂၈၇၁/၂၀၀၅(၂-၈-၂၀၀၇)တို့ဖြင့် ဒေါ်နီလာသိန်း ၁/၂/ရကမ(နိုင်)၀၂၅၇၆၄ မှ ပိုင်ဆိုင်လာပြီး အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်အမှတ် ၄၅/၁၉၉၄ မိတ္တူဖွဲ့၊ တရားရုံးအထောက်အထား၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ၂၈၇၁/၂၀၀၅ တို့တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဆိုရန် မြေပိုကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုခံရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနမှ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၈

၁။ ဒေါ်အေစိဝင်း	နှင့်	၁။ ဒေါ်လှလှ
၂။ ဦးချစ်စန်းမောင်		၂။ ဒေါ်တင်တင်လှ
၃။ ဦးအောင်စောမြင့်ဝင်း		၃။ ဒေါ်တင်တင်ထွေး
အမှတ် ၂၈၊ မြတ်လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့		၄။ ဒေါ်တင်တင်ရွှေ
၄။ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း		၆။ ဒေါ်ငယ်ငယ်ထွေး
၅။ မခင်ရတနာ		၇။ ဒေါ်စုစုလှိုင်
၆။ ကောင်းခန့်စိုလ်		အမှတ် ၂၃၀/၅၉၊ ရွှေဝါမြေလမ်း၊
၇။ ယွန်းမြတ်နီဒီ(အရွယ်မရောက်သေးသူ) အမှတ် B/၂၆၊ ရွှေပြည်အေး ၁ လမ်း၊ မော်လမြိုင်မြို့။		၈။ ဒေါ်နီစာ

(တရားလို ၁ မှ ၆ အထိတွင် ပါဝင်သူများ၏ ခွင့်ရရှိထားလွယ်နှင့် ၇ တရားလို၏ နီးစပ်ရပ်စပ်ဆွေ ဦးအုန်းရွှေ)

တရားလိုများ တရားပြိုင်များ
တရားပြိုင် ဒေါ်တင်တင်ထွေးနှင့် ဒေါ်ငယ်ငယ်ထွေး အမှတ် ၂၃၀/၅၉၊ ရွှေဝါမြေလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ (ယခင်လိပ်စာ၊ ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဒေါ်အေစိဝင်း ပါ ၇ ဦးက အမွေပုံစံခန့်ခွဲပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၁၃ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက် ရမည်။ ၎င်းအပြင် သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက် ခဲ့လျှင် သင်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (မိမိမော်)

တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၄)၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

မြန်မာနိုင်ငံ တိရစ္ဆာန်ဆေးကု ဆရာဝန်များအသင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး ကျင်းပမည့်ကိစ္စ

မြန်မာနိုင်ငံတိရစ္ဆာန်ဆေးကုဆရာဝန်များအသင်း၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးကို ၂၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့)နှင့် ၂၈-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တို့တွင် မန္တလေးမြို့၊ မြို့တော်ခန်းမတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ အသင်းဝင်များ တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အသေးစိတ်ကို www.myanmarveterinaryassociation.org တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ထားဝယ်ခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၃၉

ဦးသန်းအောင်	နှင့်	၁။ ဒေါ်သန်းသန်း	၈။ မောင်ရဲသူ
		၂။ ဦးစိုးလှိုင်	၉။ မနင်းယုဝေ
		၃။ ဒေါ်မိလေး	၁၀။ မောင်မျိုးဝင်း
		၄။ ဦးဌေးလှိုင်	၁၁။ မစန္ဒာအေး
		၅။ ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂။ မောင်စိုးနိုင်လေး
		၆။ မောင်ကျော်နိုင်ထွန်း	၁၃။ မသိန်းသိန်း
		၇။ မောင်စိုင်းသိထွန်း	

တရားလို တရားပြိုင်များ
(ယခင်နေရပ်လိပ်စာ) ထားဝယ်မြို့၊ ၃၁၁ရဲရပ်၊ ဘုရားလမ်းနေ (၆)တရားပြိုင် မောင်ကျော်နိုင်ထွန်း၊ (၇)တရားပြိုင်မောင်စိုင်းသိထွန်း၊ (၈)တရားပြိုင်မောင်ရဲသူ၊ (၉) တရားပြိုင်မနင်းယုဝေ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူများ) သိစေရမည်။
(ယခင်နေရပ်လိပ်စာ) ထားဝယ်မြို့၊ ဆင်ပုခစ်ရပ်၊ မြသန္တာလမ်းနေ (၁၁)တရားပြိုင် မစန္ဒာအေး၊ (၁၂)တရားပြိုင် မောင်စိုင်းလေး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူများ) သိစေရမည်။
သင်တို့အပေါ်၌ တရားလိုက အမွေပုံစံခန့်ခွဲပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိ သည်ဖြစ်၍ သင်တို့ကိုယ်တိုင် သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့ဖြစ်စေ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် ပြာသိုလဆန်း ၃ရက်) မွန်းမတည့်မီ၀၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့ သည့်ရက်တွင် သင်ကိုယ်တိုင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက် များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်နှင့်အတူ ယူဆောင် လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (လဲ့လဲ့ဝင်း)

ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး ထားဝယ်ခရိုင်တရားရုံး

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၇၅/၇၃၄၀၈ Honda Dream M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်သီသီအေး ၃/ဘအန(နိုင်)၀၁၈၁၀၄ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(ဘားအံမြို့)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၈၅/၇၉၅၃၀ Kenbo 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးပါဌ ၇/ပမန (နိုင်)၀၉၂၅၆၈ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရွှေဘို)၊ ရွှေဘိုမြို့

“ဦးကျော်ကျော်ဦး Myanmar Iberchen Co., Ltd. (Myanmar Emperial Co.,Ltd.) အပါအဝင် သက်ဆိုင်သူများနှင့် အများသိစေရန် ပြန်လည်ရှင်းလင်း အသိပေးကြေညာခြင်း”

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းထွန်း ၁/၂/မက(နိုင်)၀၁၆၁၉၃၊ ဒါရိုက်တာ Myanmar Iberchen Co.,Ltd. ၏လွှဲအပ်ခွင့်ကြားချက်အရ ပြန်လည်ရှင်းလင်းအသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ (၆)နှင့် ၁၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ (၈)တို့တွင် ဦးကျော်ကျော်ဦး၏ လွှဲအပ်ခွင့်ကြားချက်အရ ရှေ့နေများမှ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ခေါင်းစဉ်ပါ ကြေညာချက်မှာ ဦးသန်းထွန်းအပေါ် မရန်ကုန်စွဲပုံစွဲ ကြေညာခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းထွန်းနှင့် ဦးကျော်ကျော်ဦး၏ဖခင် ဦးလှမောင်(ခ)မာမကအိန္ဒိယတို့မှာ ညီအစ်ကိုဝမ်းကွဲတော်စပ်ကာ ဦးသန်းထွန်း (၁၆)နှစ်သားအရွယ် ကတည်းက အစ်ကိုဖြစ်သူနှင့် လုပ်ငန်းအထူးလုပ်ကိုင်ခဲ့ပြီး ဦးသန်းထွန်းမှာ အစ်ကိုဖြစ်သူ၏ လုပ်ငန်းများနှင့် ကုမ္ပဏီတည်ထောင်ရာတွင်လည်း လူမှုလူရင်းအစုရှယ်ယာရှင်တစ်ဦးအဖြစ် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခဲ့သည်ကို ပတ်ဝန်းကျင်လူသက်သေများနှင့် သာသနာ့ပညာရှင်များ သက်သေခံပါ သည်။ ဦးသန်းထွန်းသည် အစ်ကိုဖြစ်သူ ဦးလှမောင်(ခ)မာမကအိန္ဒိယ၏ မိသားစုအပေါ် မည်သည့် အချိန်ကမှ ထိခိုက်နစ်နာအောင် ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းမရှိသည့်အပြင် ကုမ္ပဏီတည်ထောင်ပေးကမ်းပေးပေးပေးပေး ခြင်းလည်း မရှိပါ။

ဦးသန်းထွန်းသည် အစ်ကိုဖြစ်သူ သက်ရှိထင်ရှားရှိစဉ်နှင့် ကွယ်လွန်ပြီးနောက်ပိုင်း မိသားစု ပြဿနာအဝဝကို ဦးဆောင်ကူညီဖြေရှင်းခဲ့သူဖြစ်ပါသည်။ ယခုကဲ့သို့ သတင်းစာတွင်ထည့်သွင်းကာ ဦးသန်းထွန်းအား ကုမ္ပဏီမှထုတ်ပယ်ကြောင်း ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းနှင့် ပုဂ္ဂလိကအကျိုးစီးပွား ထိခိုက်နစ်နာအောင် ပြုလုပ်ကြောင်းကြေညာချက်များမှာ ဦးသန်းထွန်းအပေါ် တစ်ဖက်တစ်ဖက်ကွာ ထိခိုက်ကျဆင်းအောင် ရည်ရွယ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဦးသန်းထွန်းသည် ယနေ့အချိန်အထိ Myanmar Iberchen Co.,Ltd. ၏ တရားဝင်ဒါရိုက်တာအဖြစ်တစ်ဦးအဖြစ်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး မိမိ၏ အစုရှယ်ယာကို ရောင်းချခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း ပြုလုပ်မထားသည့်အတွက် အစုရှယ်ယာဝင် ဒါရိုက်တာတစ်ဦးအား ကုမ္ပဏီမှ တစ်ဖက်သတ်ထုတ်ပယ်ခွင့်မရှိပါ။ ဦးသန်းထွန်းအနေဖြင့် ဦးကျော်ကျော်ဦးအပါအဝင် ၎င်းမိသားစုလုပ်ကိုင်နေသည့် ရေမွေး၊ အမွေးနှင့် အမွေးအနှံ့ဆီ အမျိုးမျိုးတို့ကို ပြန်ချီသည့်လုပ်ငန်းနှင့် တိုက်ရိုက်ပတ်သက်မှုမရှိသော်လည်း မိမိ၏မိသားစုဝင် ရပ်တည်ရေးအတွက် မိမိတတ်မြောက်သည့် ရေမွေးနှင့် အမွေးတိုင်လုပ်ငန်းကို သီးခြားလုပ်ကိုင် လျက်ရှိရာ ထိုသို့သီးခြားလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်နေခြင်းအပေါ် တားမြစ်ပိုင်ခွင့်မရှိပါ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေအနေဖြင့် အစ်ကိုဖြစ်သူ၏ ဇနီးသားသီးများအပေါ်တွင် စေတနာပြုစွာထားသည့်အတွက် မိမိအပေါ် တူဖြစ်သူမှ ၎င်း၏မိခင်ရှေ့တွင် ကိုယ်ထိလက်ရောက်ကျူးလွန်မှုကိုပင် ခွင့်လွှတ်သူ ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေအား တစ်ဖက်သတ်စွဲစွဲ၍ ကုမ္ပဏီမှ ထုတ်ပယ်ကြောင်း အကြိမ်ကြိမ်ကြေညာခဲ့သည့် ကြေညာချက်အား ဤကြေညာခြင်းပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ပြန်လည်ရှင်းလင်းပေးရန် အသိပေးတောင်းဆိုလိုက်ပါသည်။ ပြန်လည်ရှင်းလင်းခြင်းမရှိပါက တည်ဆဲဥပဒေအရ ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဦးကျော်ကျော်ဦးအပါအဝင် သက်ဆိုင် သူများနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသန်းထွန်း၏လွှဲအပ်ခွင့်ကြားချက်အရ-
ဦးမျိုးမြင့်အောင် LL.B ဒေါ်မျိုးဝေဝေ LL.B, LL.M
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၅၅၈) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၈၉၉)
အမှတ်-၉/၁၊ အခန်း-၃၀၆ (လေးလွှာ) ၃၆ လမ်း (အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၆၉၄၁၀၊ ၀၉-၂၅၆၉၂၃၂

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၈၁/၂၀၈၅ Multi Light Truck P/U(4 X 2) RHD ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်တင်နီလင်း ၁၃/ လရန(နိုင်)၀၃၆၆၆၈ က (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး၊ (ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 3B/6762 Nissan Diesel CD 46V, Truck(6x2) ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်ကိုမြတ် ၁/လကန(နိုင်) ၁၃၄၈၅၇၈ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံးခွဲ (ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် ၈၇၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၈(ခ) အမည်ပေါက် ဦးတင်လှိုင်ထံမှ ယယုထားသူ ဦးရွှေလှိုင်ဦး-မဖြူဖြူသင်း(ဘ)ဦးလှညွန့် (ဘ) ဦးကျော်ဦး ၁၄/ဒဒရ(နိုင်)၁၃၉၀၅၊ ၁၂/ဥကမ(နိုင်)၁၆၉၇၅၂ မြေချပါမစ်ရုံးမှ တံပုံ တင်လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ဤဦးစီးဌာနသို့ သက်ဆိုင်ရာစာရွက်စာတမ်း၊ အထောက်အထားမူရင်းများ တင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိ ပါက မြေချပါမစ်ရုံးမှတံပုံတင်ရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြေနှင့်အခွန်ဌာနခွဲ၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးခံခံမြို့ဌာနရုံးဦးစီးဌာန

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ရွှေသာလျောင်းစေတီမြတ်ကြီးပြုပြင်ရေး ကုသိုလ်ပြုပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ရန်နှိုးဆော်လွှာ

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်ဆည်မြို့ ရွှေသာလျောင်းစေတီထိပ်ရှိ ပုဂံပြည့်ရှင်အနော်ရထာမင်းကြီး တည်ထားကိုးကွယ်တော်မူခဲ့သော ရွှေသာလျောင်းစေတီမြတ်ကြီးအား အများစုပေါင်းကောင်းမှုဖြင့် လုံးတော်ပြည့် ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကုသိုလ်ရှင်များအနေဖြင့် မိမိတို့ တတ်စွမ်းသမျှ ပါဝင်ကုသိုလ်ပြုလှူဒါန်းကြပါရန် တိုက်တွန်း နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

- ဆက်သွယ်လှူဒါန်းလိုပါက
ဦးမောင်လေး (ဂေါပက ဥက္ကဋ္ဌ) ဖုန်း-၀၉-၂၀၁၀၁၅၈
ဦးအောင်ရွှေ (ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ) ဖုန်း-၀၉-၂၀၀၇၅၇၀
ဦးကျော်ထူး (အတွင်းရေးမှူး) ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၄၂၄၁
ဂေါပကအဖွဲ့ရုံး ဖုန်း-၀၆၆-၅၀၁၀၂

အထက(၅)ဗိုလ်တထောင် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှိုးဆော်လွှာ

အထက(၅) ဗိုလ်တထောင်ကျောင်းတော်ကြီးတွင် ပညာသင်ကြားပို့ချခဲ့သော ဆရာ/ဆရာမများ၏အာစရိယ ဂုဏ်ကျေးဇူးကို ပူဇော်ကန်တော့လိုပါသဖြင့် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၁ရက် နံနက် ၉နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ M3 Food Center၌ ကျင်းပရန် စီစဉ်ထားပါသဖြင့် ၁၉၈၅၊ ၁၉၈၇၊ ၁၉၈၈၊ ၁၉၉၀၊ ၁၉၉၁၊ ၁၉၉၂၊ ၁၉၉၃၊ ၁၉၉၄ခုနှစ်များတွင် အထက(၅)ဗိုလ်တထောင်၌ အထက်တန်းအထိ ပညာသင်ကြားခဲ့သော ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်း သူငယ်ချင်းများအားလုံး အင်တိုက်အားတိုက်ပါဝင်နိုင်ရန် ခင်မင်ရင်းနှီးသတိရစွာဖြင့် အသိပေး ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- ကိုအောင်သိန်း (၁၉၈၇) ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၄၂၇၇ မတင်ဆန်းအေး (၁၉၉၀) ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၂၄၉၄
မကေသီခိုင် (၁၉၈၅) ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၉၉၁၇ ကိုကျော်မင်းမြတ် (၁၉၉၁) ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၈၂၈၄၂
ကိုနိုင်တူး (၁၉၈၇) ဖုန်း-၀၉-၅၀၄၇၄၃၃ လင်းကြည်ဖြူသန့် (၁၉၉၁) ဖုန်း-၀၉-၅၀၅၀၁၀၁၄
မညဗ္ဗာလင်း (၁၉၈၈) ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၈၄၃၅၀ မနှင်းယုဇင်ထွေး (၁၉၉၂) ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၁၈၀၇
မဝတ်မုံ (၁၉၈၈) ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၀၀၇၆ ကိုမိုးစော်ဖြင့် (၁၉၉၂) ဖုန်း-၀၉-၅၁၉၀၂၃၆
ကိုမျိုးသိန်းထွန်း(၁၉၉၄) ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၈၃၈၇ မထက်ထက်အောင် (၁၉၉၄) ဖုန်း-၀၉-၅၁၃၃၇၆၅
မမာမာသက် (၁၉၈၈) ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၂၈၃၂၆၅ ကိုရဲမြတ် (၁၉၈၈) ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၉၉၁၆
မချိုချိုခိုင် (၁၉၈၇) ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၁၄၉၀၁၀ မအေးသံမာ (၁၉၉၃) ဖုန်း-၀၉-၅၅၉၉၉၅၅
ကိုစိုးမင်းစော် (၁၉၉၃) ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၇၉၀၀၂

အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ

WISE College & နိုင်ငံတကာအသိမှတ်ပြု ABE (UK) မှ တိုက်ရိုက်မျိုးဖြင့် သော Business Management Diploma Dec 2014 သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းသားလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
အထက်တန်းပြုပညာအောင် သင်ရည်ရှိသူများအတွက် သင်ကြားလေ့လာမှု၊ မဟာမိတ်ကောလိပ်၊ လောကီ၊ ချိတ်လုံ၊ Business Management ဆိုင်ရာနိုင်ငံတကာအသိမှတ်ပြုလက်မှတ် ပြင်ဆိုင်လိုသူများ အတွက်တစ်ဆင့်ဆင့်သင့်သည့် ABE (UK) Diploma သင်တန်းများကို WISE College တွင် ထက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
၁. Business Management Higher Diploma
Higher Diploma (Part-1)
Higher Diploma (Part-2)
(ပထမဆုံးအဆင့်ဆရာကလေးတစ်ခု/သုံးခု (သို့) Level-4 Diploma ရရှိသူများအတွက်ဆရာကလေး)
Enroll 1 Get 3 Diplomas (ထူးပွဲ သမိုင်းဆရာကလေး အနေဖြင့် ထပ်မံလေ့လာသင်ယူခြင်း Business Management Diploma (၂) မှတိုက်ရိုက် သင်တန်းခေါ်ယူ 100% off ဖြင့် သစ်ဆရာကလေး ထက်ကြီး များနိုင်ပါသည်။)
၂. Business Management Graduate Diploma
(သို့)အထက်တန်းပြုပညာအောင်သူများ (သို့) Level-5 Diploma ရရှိသူများအတွက်ဆရာကလေး)
ဒုတိယအဆင့်ဆရာကလေး နိုင်ငံတကာကောလိပ်/တက္ကသိုလ် (UK, Australia, etc...) သို့ ချိတ်လုံတွင် ပထမအဆင့် (သို့) JBA Final Year (သို့) MBA 1st Year သို့တိုက်ရိုက်ထက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
WISE College (1009 A/B) | တက္ကသိုလ်၊ မဟာမိတ်၊ မြောက်ပိုင်း၊ ဝေဟနမြို့နယ်၊ တွင် 15 Dec 2014 မျက်စိဆုံဆောင် သင်တန်းခေါ်ယူခြင်း၊ ဖုန်း - 01 5561831, 09-255723888, 09-421154862

ပျံ-၅-ကောင် သွေးချို-ဆီးချိုကျဆေးနှင့် သွေးတိုးကျဆေးကို ချိတ်လုံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ မြန်မာ့အလင်းစာတိုက်နှင့် ဆေးကုရေးဌာန၊ မြောက်ပိုင်း၊ ဝေဟနမြို့နယ်၊ တွင် 15 Dec 2014 မျက်စိဆုံဆောင် သင်တန်းခေါ်ယူခြင်း၊ ဖုန်း - 01 5561831, 09-255723888, 09-421154862

တောင်ငူ GTI,EGTI,GTC,GTU ကျောင်းသား/သူများ၏ (၁၄)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲ
(၁၄)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကြီးကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် တောင်ငူမြို့၊ ကန်ရိုးကျေးရွာရှိ တို့တစ်တွေပညာအတူ သင်ယူ ခဲ့တဲ့ ကျောင်းတော်ကြီး၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ သူငယ်ချင်းများအားလုံး ကျေးဇူးရှင် ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများအားလုံးကို ပူဇော်ကန်တော့နိုင်ရန်နှင့် တို့သူငယ်ချင်းများအားလုံး ကျောင်းတော်ကြီးတွင်ပြန်လည်ဆုံတွေ့နိုင်ရန် ဖိတ်ကြား လိုက်ပါတယ်။
ရပ်ဝေးရပ်နီးသူငယ်ချင်းများအချိန်မီ လာရောက်နိုင်ရန် နှိုးဆော်လိုက်ပါ တယ်.....
အလှူငွေကို အောက်ဖော်ပြပါသူငယ်ချင်းများနှင့် ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင် ပါသည်.....
ကိုအေးကို ဖုန်း-၀၉-၅၁၃၀၆၁၅(ရန်ကုန်)
ကိုနိုင်မင်းသူ ဖုန်း-၀၉-၅၀၅၉၉၈၉(ရန်ကုန်)
ကိုနေမျိုး ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၆၃၄၄(ရန်ကုန်)
ကိုမြင့်နိုင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၅၂၆၂(ရန်ကုန်)
ကိုမြင့်စိုး ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၂၅၈၉၀(ပျဉ်းမနား)
ကိုခင်မောင်ဦး ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၅၂၆၂(ရန်ကုန်)
မခင်မာလာထွန်း ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၁၂၃၄(ရန်ကုန်)
ကိုအောင်ကျော်နိုင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၉၅၁၉၄(ရန်ကုန်)
မမာမာစွယ် ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၀၀၀၉၃(ရန်ကုန်)
မစန္ဒာသောင်း ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၁၂၅၅(ရန်ကုန်)
ကိုကျော်ကျော်လွင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၅၀၂၅၅(တောင်ငူ)
ကိုထွန်းမြင့် ဖုန်း-၀၉-၅၁၉၇၀၉၈(နေပြည်တော်)
ကိုသန်းနိုင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၅၂၆၂(တောင်ငူ)
ကိုသိန်းထွန်းဦး ဖုန်း-၀၉-၈၃၀၂၅၈၁(မန္တလေး)

ကလေး/အေးသာယာ G.T.I ရေဂုဏ်သဘင် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲ
ကလေး/အေးသာယာစက်မှု လက်မှုသိပ္ပံ ကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းများ (၂၅) ကြိမ်မြောက် (ရေဂုဏ်)အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၇-၁၂-၂၀၁၄ရက်တွင် စည်ကား သိုက်မြိုက်စွာ ကလေးမြို့၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ လိုက်ပါမည့်သူများအတွက် မော်တော်ယာဉ်ခ အသွား/အပြန် ကျပ် ၄၀၀၀(ကျပ်လေးသောင်းတိတိ)ကို ၁၅- ၁၂-၂၀၁၄ရက်တွင် အောက်ဖော်ပြပါ သက်ဆိုင်သူများထံသို့ စာရင်းပေးသွင်းကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပါသည်။
(၁) ဦးမျိုးဝင်း (ကြီး) 76 (M) ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၅၅၇၃
(၂) ဒေါ်ဥမ္မာ 82 (C) ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၃၁၀၅
(၃) ဒေါ်အေးအေး 86 (C) ဖုန်း-၀၉-၅၀၈၀၁၄၅၊ ၀၉-၄၂၀၃၀၈၁၇
(၄) ဦးထွန်းလွင် 70 (M) ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၂၀၄၁
(၅) ဒေါ်သီတာထွေး 91 (C) ဖုန်း-၀၉-၃၀၀၈၇၂၀၀
(၆) ဦးအောင်ဌေး 91 (M) ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၀၀၇၇
လိုက်ပါမည့်သူများ ၂၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် ၂၁ နာရီတွင် ဧမ္မာထွန်းစည်ရိပ်သာ မြောက်ဥက္ကလာပသို့ အရောက်လာကြပါရန်။
ဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ ရန်ကုန်

ဆယ်တစ်ကြိမ်မြောက် တက္ကသိုလ်သား အာစရိယပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ
ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သိပ္ပံတက္ကသိုလ်တွင် ၁၉၆၇ ခုနှစ်မှ ၁၉၇၃ ခုနှစ်အထိ တက္ကသိုလ်သား အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဤအခါအားလုံးတွင် တက္ကသိုလ်သား/တက္ကသိုလ်သူများ၏ "ဆယ်တစ်ကြိမ်မြောက်" အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ၁၄-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် (၈:၀၀) နာရီတွင် "တက္ကသိုလ်သားအာစရိယပူဇော်ပွဲ" ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ဖိတ်ကြား ထားသော ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများ အပူဇော်ပွဲကြွရောက်ပါရန် နှင့် ၁၉၆၇-၇၃ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်သား/တက္ကသိုလ်သူ ဟောင်းများ မပျက်မစုတ် တက်ရောက်ပူဇော်ကန်တော့ကြ ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ

Best Auto Co.,Ltd နှင့် တရားလွှတ်တော်ရှေ့ ဦးတင်ဝင်းအောင်(စဉ်-၁၅၈၃)တို့၏ အသိပေးကြေညာချက်အပေါ် တုံ့ပြန်ရှင်းလင်းချက်
စဉ် ကားနံပါတ် အမည် မှတ်ပုံတင်အမှတ် နေရပ်
၁။ AA-9226 ဦးစိုးလွင် ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၁၁၂၂၂၂ အမှတ် ၃၇၊ မော်(၅)လမ်း၊ ၄/မ/၃
၂။ AA-8327 ဒေါ်မာလွင် ၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၅၄၄၀ အမှတ် ၂၆၊ ကျိုက္ကဆံလမ်း၊ တာမော့
၃။ BB-1278 ဦးထွန်းထွန်းလင်း ၁၂/မတတ(နိုင်)၀၃၆၄၁ အမှတ် ၄၇၊ အောင်သီတာလမ်း၊ ၂၈/မ-၁၇
၄။ AA-8328 ဒေါ်တင်တင်ဝင်း ၁၂/မအပ(နိုင်)၁၅၀၀၉၅ အမှတ် ၈၃၄၊ ပင်းယလမ်း၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊
၅။ AA-9408 ဦးကိုကြီး ၁၂/မတတ(နိုင်)၀၀၇၂၀ အမှတ် ၃၀၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်
၆။ AA-8326 ဒေါ်ဥမ္မာ ၁၂/ကတတ(နိုင်)၁၀၅၅၄ အမှတ် ၂၇၆၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ ၇/တ/၃

တစ်ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ
ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သိပ္ပံတက္ကသိုလ်တွင် ၁၉၆၇ ခုနှစ်မှ ၁၉၇၃ ခုနှစ်အထိ တက္ကသိုလ်သား အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဤအခါအားလုံးတွင် တက္ကသိုလ်သား/တက္ကသိုလ်သူများ၏ "ဆယ်တစ်ကြိမ်မြောက်" အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ၁၄-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် (၈:၀၀) နာရီတွင် "တက္ကသိုလ်သားအာစရိယပူဇော်ပွဲ" ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ဖိတ်ကြား ထားသော ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများ အပူဇော်ပွဲကြွရောက်ပါရန် နှင့် ၁၉၆၇-၇၃ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်သား/တက္ကသိုလ်သူ ဟောင်းများ မပျက်မစုတ် တက်ရောက်ပူဇော်ကန်တော့ကြ ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်း-၂၀) မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် တရားရုံး
၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးအမှုအမှတ်-၁၄၃
ဒေါ်စိုးစိုးစွေးနှင့် ဒေါ်ရာရီဒါ တရားပိုင်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဝေဟနမြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ၄၀ လမ်း၊ အမှတ် ၆၀၈ ဒေါ်ရာရီဒါ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက မြေကွက်နှင့်အဆီအိတ်အား မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆို၍ မြေငှားရန် အမည်ပြောင်းပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့် ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှု နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ် တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အဖွဲ့အစည်းရရှိနေပြီဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရုံးနှင့် ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၆ရက် (၁၃)ရက်နေ့ ပြာသိုလ်ဆန်း ၆ရက်၊ မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာ ရောက် ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိုမည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြလိုသည့် စာရွက် စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စား လှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလျှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက် တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
မြို့နယ်တရားသူကြီး မိုးဝေ
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး

Best Auto Co.,Ltd နှင့် တရားလွှတ်တော်ရှေ့ ဦးတင်ဝင်းအောင်(စဉ်-၁၅၈၃)တို့၏ အသိပေးကြေညာချက်အပေါ် တုံ့ပြန်ရှင်းလင်းချက်
အထက်အမည်ဖော်ပြထားသူတို့၏လွှဲအပ်ချက်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း တုံ့ပြန်ရှင်းလင်း အပ်ပါ သည်။
UBM BUSINESS GROUP CO.,LTD, UBM AUTO Taxi Sales & Rental Services Center နှင့် Best Auto Co.,Ltd မှ Taxi ကားများကို အရက်ကူးနေချိန်ဖြင့် ရောင်းချ သည့်ကို ဝယ်ယူခဲ့ရာတွင် စတင်ဝယ်ယူသည့်မှ ယနေ့အချိန်ထိ ကားများပြားဆိုင်ရန် မော်တော်ယာဉ် မှတ်ပုံတင်သက်သေခံလက်မှတ်နှင့် လုပ်ငန်းလိုင်စင်စာရွက်စာတမ်းများကို ကုမ္ပဏီမှ အထက်ဖော်ပြပါ ဝယ်ယူသူများအား ပေးအပ်ခြင်းမရှိသဖြင့် ဝယ်ယူထားသော မော်တော်ယာဉ်များမှာ ပြေးဆွဲခွင့်မရသဖြင့် ဝယ်ယူသူများတွင် လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးများ နှစ်နာဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ပေါ်ကြုံတွေ့နေရကြောင်း ပြန်လည် အသိပေးကြေညာပါသည်။
မော်တော်ယာဉ်ကားများပြေးဆွဲခွင့်မရသဖြင့် ဝယ်ယူသူများက နေ့စဉ်လစဉ်ပေးသွင်းရမည့်ငွေများ မပေး သွင်းနိုင်သည့် အခက်အခဲများဖြစ်ပေါ် နေခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။ တစ်ဖက်ကွက်နေခြင်းမဟုတ်ပါ။
ဝယ်ယူထားသော မော်တော်ယာဉ်များအား တွေ့ရှိသည့်နေရာတွင် တိုက်ရိုက်သိမ်းဆည်းမည်ဖြစ် ကြောင်း လူကြီးမင်းတို့၏ကြေညာချက်အတိုင်း ဥပဒေနှင့်မညီပြုမှုဆောင်ရွက်လာပါက ဖြစ်ပေါ်လာသည့် အကျိုးဆက်များကို လူကြီးမင်းတို့ တာဝန်ယူရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြန်လည်အသိပေးအပ်ပါသည်။
အထက်အမည်ပါသူများက ဝယ်ယူထားသော မော်တော်ယာဉ်များအတွက် ပြေးဆွဲခွင့်မရသဖြင့် နှစ်နာဆုံးရှုံးမှုများအတွက် လူကြီးမင်းတို့ ကုမ္ပဏီမှ အမြန်ဆုံးဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးပါရန်နှင့် ဆက်လက် ပျက် ကွက်နေပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ထိရောက်စွာအရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြန်လည်ရှင်းလင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ချက်ကြားချက်အရ-
ဦးအောင်(B.Sc, H.G.P.R.L, D.B.L)
ဦးကိုကိုအောင်(L.L, B.D.B.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့(စဉ်-၅၃၃၄) အမှတ် ၁၀၃၀၊ သူစိတာ(၆)လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၅၀၀၆

